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مرتبط با حوزه گردشگری

معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان: 
میزان آب مصرفی

 برای فضای سبز در سال 92 
کاهش یافت 

در سال 92 برای آبیاری فضای سبز و مصرف شرب در مجموع 
476 میلیون متر مکعب آب به اصفهان اختصاص یافته است و 
با مقایسه آب مصرفی اصفهان در این سال با سال 55 مشخص 
می شود با وجود افزایش جمعیت اصفهان از میزان آب مصرفی 
کاسته شده است.معاون خدمات ش��هری شهرداری اصفهان با 
اش��اره به س��خن یکی از نمایندگان اصفهان در مجلس شورای 
اسلامی در ز مینه حفر 200 حلقه چاه غیر مجازتوسط شهرداری 
اصفهان گفت که باید سوال کرد استناد ایشان به تعداد 200 حلقه 
چاه و غیر مجاز بودن چیس��ت ؟مهندس محسن رنجبر با بیان 
اینکه بسیار راحت است که فردی بدون مدرک و استناد، نهادی 

را به انجام اقدام غیر قانونی متهم کند . . . 

اصفهان اولین تولیدکننده کلونی زنبور عسل در  ایران است

تولید محصولات سالم کشاورزی ؛ 
در گرو گسترش صنعت زنبورداری 
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 آمارش��ان از یک میلیون تا هفت میلیون نفر متغیر اس��ت و برای 
نخستین بار وزیر تعاون کار و رفاه اجتماعی در ابتدای سال جاری 
آنها را دید. نه آنکه نبودند، نه آنکه دیده نمی ش��دند، شاید در لابه 

لای زندگی شهری در غبار کوره پزخانه ها، عمق کارگاه های دوخت 
کیف وکفش و در میان بوق ماش��ین ها در آخرین ساعات شلوغ 

وگرم خیابان های شهر گم شده بودند.

»توسعه افسار گسیخته و بدون برنامه اصفهان به همراه حضور صنایعی 
که به واقع از نظر مصرف آب باید در کنار اقیانوس س��اخته می شدند، 
باعث شد تا اصفهان به وضعیت امروزخود برسد.« این را خاتون آبادی، 

استاد دانشگاه صنعتی اصفهان می گوید.

 او  در کنار هم��ه این اما و اگرها ب��ه وضعیت اداره کل محیط زیس��ت 
 اصفهان اشاره می کند که متناسب با بارگذاری های موجود در اصفهان  

در سال های گذشته، رش��د نکرده اس��ت. به گفته خاتون 
آبادی، نمی توان با یک سر کوچک، بدنی بزرگ را حرکت . . . 
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رییس جمهور:

هدایت ها و ارشادات رهبر معظم انقلاب
                را سرلوحه کار قرار داده ایم

  نشست شهردار شاهین شهر با اصحاب رسانه استان اصفهان ، به مناسبت هفته شاهین شهر
هفته شاهین شهر بر گرفته از خلاقیت های هنری ،علمی و فرهنگی شاهین شهری هاست

بالا رفتن انتظارات کاذب به ضرر والیبال ایران است

به برزیل باختیم نه چین تایپه

مشاور وزیر نیرو اعلام کرد:

طرح ملی نجات آب در 2۱ 
استان کشور اجرا شد

بحرانی دیگر برای اصفهان  در صورت عدم رعایت حقابه گاوخونی؛ 

اصفهان، کانون گرد و غبار
 مرکز  ایران می شود

پایان خیابان گردی کودکان کار

خیابان گردهای کوچک اصفهان
 دوباره کودک می شوند

استاندار اصفهان با اشاره به نتیجه بی توجهی به حوزه صنایع دستی عنوان کرد:

۱67 رشته صنایع دستی از صحنه خارج شده است

دانـش



جمهوردستیابی به اهداف سند چشم انداز و توسعه 
همه جانبه ایران اسللامی را اولویت اصلی کشور 
دانسللت و بر تاش و همکاری همه قوا بر اسللاس 
هدایت ها و ارشللادات داهیانه رهبر معظم انقاب 

تاکید کرد. 
به گللزارش اصفهان زیبللا به نقل از پایللگاه اطاع 
رسانی ریاسللت جمهوری،حجت الاسللام دکتر 
حسللن روحانی رییس رییس جمهور کشورمان دیروز دوشنبه 

و در جمع نمایندگان استان لرسللتان با تاکید بر اولویت بندی 
نیازهای کشللور گفت: ایران اسللامی برای توسللعه اقتصادی، 
سیاسللی، فرهنگی و اجتماعی نیازمند حضور مللردم در همه 
عرصه ها است و دولت وظیفه دارد شللرایط و تسهیات لازم را 

برای حضور ایرانیان داخل و خارج کشور فراهم آورد.

  سند چشم انداز بیست ساله، بالاترین قانون بعد از 
قانون اساسی است

دکتر روحانی تصریح کرد: اگر قرار است کشور در مسیر توسعه 
و ثبات قرار گیرد لازمه اش عمل به سند چشم انداز 
بیست سللاله کشور اسللت که به گفته رهبر معظم 

انقاب، بالاترین قانون بعد از قانون اساسی است.
رییس جمهوری با بیان اینکه امروز نیمی از فرصت 
در اختیار برای رسللیدن به اهداف سند چشم انداز 
بدون دسللتیابی به پیشللرفتی خاص سپری شده 
است ، اظهار کرد: دولت برای جبران عقب ماندگی 
ناامید نیست و اگر همه مسللوولین نظام دست در 
دسللت هم قرار دهند و به توسعه کشللور به عنوان 
اولویت نخست بیاندیشند می توان در سال ۱۴۰۴ 
به اهداف سند چشللم انداز رسید.رییس جمهوری 
ادامه داد: امروز کشللورهای بسیاری برای حضور و 
سللرمایه گذاری در ایران اعام آمادگی کرده اند و 
حتی پیش نویس قراردادهای اقتصادی امضا شده 
است و اگر فشار تحریم های ناروا و ظالمانه از دوش 
مردم برداشته شود می توان امیدوار بود که شرایط 

برای کل کشور تغییر کند.

   باید دغدغه همه مسوولین توسعه مادی و معنوی 
کشور باشد

دکتر روحانی ضرورت بهره گیری از تجربه برخی کشللورهای 
همسایه در جذب سرمایه گذاری بخش خصوصی و اداره کشور 
از طریق درآمدهای مالیاتی را یادآورشد و تصریح کرد: اگر مسیر 
تفکرمان را در نحوه اداره کشللور عوض نکنیم به توسعه دست 

نخواهیم یافت و اهداف سند چشم انداز محقق نخواهد شد.
رییس جمهوری در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به اینکه 
باید دغدغه همه مسوولین توسعه مادی و معنوی کشور باشد، 
از طرح برخی مسایل جزیی در فضای سیاسی کشور که موجب 

هدر رفتن توان مسللوولین می شللود انتقاد کرد و گفت: باید با 
 اتحاد، همدلی و با حضور همه اقوام و اقلیت ها

 دست در دسللت یکدیگر قرار دهیم و از همه 
استعدادها و ظرفیت ها برای حرکت رو به جلو 

و شکوفایی کشور بهره بگیریم.

  هدای�ت ها و ارش�ادات رهبر معظم 
انقلاب عامل مهمی ب�رای پیوند و اتحاد 

همه مسوولین نظام
دکتر روحانی با ابراز خرسندی از نزدیکی قوای 
سه گانه کشور، گفت: امروز همه ما هدایت ها 
و ارشللادات رهبر معظم انقاب را با جان و دل 
قبول داریم و سللرلوحه کار قرار داده ایم و این 
عامل مهمی برای پیوند و اتحاد همه مسوولین 

نظام است.
رییس شللورای عالللی امنیت ملللی در بخش 
دیگللری از سللخنانش ضمن تشللریح اوضاع 
حساس منطقه، سیاست های برخی قدرت ها 
در حمایت از گروه های تروریستی نظیر داعش 
را نکوهش و خاطرنشان کرد : آنها نگران اتحاد دنیای اسام بودند 
و می دانستند که اگر مسلللمانان دست به دست هم بدهند می 

توانند منافعشان را در جهان بخطر بیندازند.
دکتر روحانی افکار و رفتار تروریست هایی نظیر داعش را دارای 
فرسنگ ها فاصله با اسام واقعی دانسللت و با اشاره به سیاست 
اختاف افکنللی قدرت ها در منطقلله افزود : اگر آنهللا ابراز می 
کنند که از اختاف ، وحشللیگری و کشتار در منطقه متاسفند، 
صددرصد دروغ می گویند چرا که آنها می دانند این اتفاقات از 
یک سو موجب عقب افتادگی دنیای اسام و از سوی دیگر موجب 

نیازمند شدن مسلمانان به آنها می شود.

 تجمع گروهی از طلاب تهران و
 قم مقابل مجلس 

گروهی از طاب و علمای قم و تهران در اعتراض به ربوده شللدن یک 
طلبه ایرانی به همراه خانواده اش از سوی گروه تروریستی داعش مقابل 
مجلس شورای اسامی تجمع کردند. جمعی از طاب و علمای تهران 
و قم دیروز) دوشنبه 26 خرداد( در اعتراض به ربوده شدن یک طلبه 
ایرانی به همراه خانواده اش از سوی گروه تروریستی داعش در کشور 
عراق، مقابل مجلس شورای اسللامی تجمع کردند.تجمع کنندگان 
خواستار رسیدگی مجلس شورای اسامی و مشخص شدن وضعیت 
این طلبه ایرانی شدند.پیش از این رسانه ها خبر دادند، شهروند ایرانی 
به نام “بطحایی” به همراه همسر باردار و فرزند خردسالش سیدمحمد 
علی و یک خانواده ایرانی دیگر در سامرا توسط تروریست های داعش 
به طرز فجیعی به شللهادت رسللیدند.تجمع کنندگان مقابل مجلس 

اما موضوع را دارای ابهام می دانند و از مجلس انتظار پیگیری دارند.

 ورود ناو آمریکایی با 550 تفنگدار 
دریایی به خلیج فارس 

شبکه خبری سی .ان .ان از ورود یک کشللتی جنگی آمریکایی به همراه 
بیش از 5۰۰ تفنگدار دریایی به خلیج فارس برای مشارکت احتمالی در 
درگیری های عراق خبر داد. اعزام این کشتی جنگی آمریکایی احتمالا 
در واکنش به تحولات اخیر در عراق و تسلللط شللبه نظامیان افراطی بر 
بخش هایی از شللمال و غرب این کشور رخ داده اسللت و قرار است این 
کشتی جنگی به ناو هواپیمابر “جورج هربرت واکر بوش” بپیوندد. آمریکا 
پیشللتر ناو هواپیمابر “جورج هربرت واکر بوش” خللود را به همراه ده ها 
هواپیما راهی خلیج فارس کرده بود تا در صورت نیللاز در عملیات علیه 
شللبه نظامیان مخالف دولت عراق شللرکت کند. بنا به گزارش سی .ان .

ان، کشتی “یواس اس مسا ورده”، حامل 55۰ تفنگدار دریایی آمریکا با 
تجهیزات و ادوات نظامی کامل است. به دنبال ناآرامی های عراق،  پیشتر 
وزیر دفاع آمریکا دسللتور داده بود تا ناو هواپیمابللر “جورج هربرت واکر 
بوش” به سمت خلیج فارس حرکت کند تا در صورت اقدام نظامی آمریکا 

در عراق در حالت آماده باش باشد.

ناهار کاری ظریف و اشتون برگزار شد 
کاترین اشتون و محمد جواد ظریف، دیروز دوشنبه در محل نمایندگی 
ایران در آژانس بین المللی انرژی اتمی در وین با یکدیگر دیدار کردند. 
پنجمین دور مذاکرات هسللته ای ایران و ۱+5 از دیروز )دوشنبه( 26 
خرداد با ناهار کاری نماینده ۱+5 و رییس هیات مذاکره کننده ایران 
آغاز شللد. محمد جواد ظریف،  صبح دیروز دوشللنبه در راس هیات 
مذاکره کننده و تیم کارشناسللان فنی و حقوقی راهی وین شد. وزیر 
خارجه کشللورمان در بدو ورود بلله وین در جمع خبرنللگاران درباره 
دستور کار این دور از مذاکرات اعام کرد که بعد از ناهار کاری با خانم 
اشللتون، هیات  آمریکایی به جمع ما می پیوندد و نشسللت سه جانبه 
برگزار می شللود. وی ادامه داد: هم چنین دیدارهای دو جانبه دیگر با 
کشورهای عضو گروه ۱+5 امروز انجام می شود. ظریف گفت: احتمالا 
مذاکرات در روز سه شنبه نیز در چارچوب ماقات های دو جانبه دنبال 
خواهد شد و نشست افتتاحیه یا جلسه رسمی نداشته باشیم. از نکات 
قابل توجه این دور از مذاکرات، حضور رسمی ویلیام برنز، معاون وزیر 

خارجه آمریکا و نفر دوم وزارت خارجه این کشور است.

رایزنی تلفنی وزیران خارجه ایران و 
انگلیس درباره عراق

وزیران امور خارجه ایللران و انگلیس در گفت وگللوی تلفنی آخرین 
تحولات عراق را بررسللی کردند. در تماس تلفنللی ویلیام هیگ وزیر 
خارجه انگلیس با محمد جواد ظریف وزیر امور خارجه ایران طرفین 

درباره بحران عراق و روابط دوجانبه تبادل نظر و گفت وگو کردند
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ایــــــران

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

جانشین فرمانده قرارگاه پدافند هوایی خاتم الانبیاء)ص(:

تجاوز به ایران در نطفه خفه خواهد شد
آیت الله آملی لاریجانی درجلسه هیات رییسه مجلس:    

تعامل میان قوه قضاییه و مقننه در سطح قابل قبول و مثبت است 
سخنگوی هیات رییسه مجلس با بیان اینکه جلسات اعضای 
هیات رییسه با رییس قوه قضاییه برای بررسی طرح ها و لوایح 
ادامه پیدا می کند، گفت: آیت الله آملی لاریجانی دراین جلسه 
تاکید کرد که تعامل میان قوه قضاییه و مجریه مثبت اسللت.  
بهروز نعمتی درتشریح جلسلله دیروز هیات رییسه مجلس، 
گفت: طبق توافقات قبلی این جلسلله با حضورآیت الله آملی 
لاریجانی و دکتر علی لاریجانی روسای قوای قضاییه و مقننه  
برگزار شللد و درباره بحث تعامل میان قوه قضاییه با مجلس 

شورای اسللامی درخصوص طرح ها و لوایح مربوط به این دو 
قوه بحث ها و گفت و گوهایی به عمللل آمد.نعمتی ادامه داد: 
آیت الله آملی لاریجانی از تعامل مثبت قوه قضاییه با مجلس 
در بحث طرح ها ولوایح استقبال و تاکید کرد که این تعامات 
در حال حاضر در سللطح مثبت قابل قبولی است، وی تصریح 
کرد: البته درباره اصل ۱6۰ قانون اساسی درخصوص اختیارات 
وزیر دادگسللتری و تعامل با دو قوه مقننه و مجریه نیزبحث و 

گفت وگوهایی دراین جلسه انجام شد.

جانشین قرارگاه پدافند هوایی با تاکید بر اینکه هرگونه تجاوز 
به ایران در نطفه خفه خواهد شللد، گفت: اقتدار باعث شللده 
دشللمنان فکر نفوذ به خاک مقدس جمهوری اسللامی ایران 
را به ذهن خود راه ندهند. امیر علیرضا صباحی فرد جانشللین 
فرمانده این قرارگاه گفت: اقتدار نیروهای مسلللح باعث ایجاد 
ثبات و امنیت در کشور شده و این اقتدار با رهنودهای داهیانه 
فرماندهی معظم کل قوا وایثار و فداکاری نیروهای مسلللح به 
دست آمده است.جانشین فرمانده قرارگاه پدافند هوایی با اشاره 

به ناامنی های ایجاد شللده در کشورهای منطقه اظهار داشت: 
به یاری خداوند ارتش و مردم عراق با وحدت و همدلی پاسللخ 
محکمی به متجاوزین مللی دهند.صباحی فرد افزود: امنیت و 
ثبات امروز در کشور مرهون ایثار و فداکاری نیروهای نظامی، 
انتظامی و اطاعاتی اسللت و این اقتدار باعث شده تا دشمنان 
فکر نفوذ به خاک مقدس کشللور جمهوری اسللامی ایران را 
به ذهن خللود راه ندهند و قطعا هرگونه تجللاوز در نطفه خفه 

خواهد شد.

رییس جمهور:

هدایت ها و ارشادات رهبر معظم انقلاب را سرلوحه کار قرار داده ایم

گروه 
ایران

 امروز همه ما 
هدایت ها و 

ارشادات رهبر 
معظم انقلاب را با 

جان و دل قبول 
داریم و سرلوحه 

کار قرار داده 
ایم و این عامل 

مهمی برای پیوند 
و اتحاد همه 

مسوولین نظام 
است

این روزهای وقتی به تماشای تلویزیون می نشینید یا مجله و روزنامه 
 می خوانید آنچه بیشللتر ذهن شما را مشللغول می کند پیام ها و 
آگهی های بازرگانی است که گاهاً شما را از اصل مطلب دور می کند  
از این رو آمیزقلمدون هم هوس کرد در این زمینه نیز فعالیتی داشته 
باشد که اقدام به درج نمونه های مختلفی آگهی از نوع آمیزقلمدونی 

در این شماره اخیر قلمدون نیوز کرد که از این قرار است؛
   آگهی تبلیغاتی

تکه های خرد شده شیشه را ... به هم می چسبونه . ظروف شکسته  
چینی  و بلور ....را به هم می چسبونه ، دل شما را به دل رییستان ....
به هم می چسبونه. یارانه را تا آخر ماه به جیب شما....می چسبونه.

احزاب چپ و راسللت کشللور را .... به هم می چسبونه.  چسب گاز 
گازی؛ با قابلیت چسبندگی اجتماعی بالا.

باورت می شلله؟؟ چسللب گاز گازی حتی شللما را به جامعه می 
چسبونه!! فقط کافیه تماس بگیرید. 

چسبندگی جامعه خود را به ما بسپارید. چسب گازگازی داوطلبان 
می توانند برای کسللب اطاعات بیشتر با شللرکت چسب آوران 

تماس بگیرند.
  آگهی پزشکی

قابل توجه بیمارستان ها و مراکز پیوند اعضاء.
شرکت انگشللت پردازان طالبان تعداد محدودی انگشت سبابه و 
شست اصل افغان با نشان و مهر استاندارد را برای مدت کوتاهی با 
قیمت های استثنایی به مزایده می گذارد.عاقه مندان برای شرکت 
در مزایده می تواند در محل استقرار نیروهای طالبان واقع در بد آب 
وهواترین بیابان های افغانستان حضور یافته و تعداد انگشت مورد 
نظر خود را دریافت دارند. یادآوری می شود وجود هر گونه شرکت  
در هر گونه انتخابات در سابقه افراد به منزله کسر ۱۰ نمره از امتیاز 

مزایده کنندگان محسوب می شود.
هرگونه پیگیری و دخالت بی جا با خطر مرگ همراه است

  آگهی مسافرتی
آژانس مسافرتی بهشت آسان روی گیتی پیمای شرق خاور نزدیک
 مجری بیللش ازدوهزار وششللصد تور در مللاه. با ارایلله بهترین و

 بی نظیرترین خدمات و امکانات رفاهی در حد لالیگا.
هم مهمانان عزیز  سللفر به بهشللت را با ما تجربه کنیللد . آژانس 
مسافرتی بهشت آسان روی گیتی پیمای شرق خاور نزدیک شما را 

به آسانی و بدون کمترین زور به بهشت می برد.
ما مفتخریم اعام کنیم که با در اختیار داشتن بهترین و بی نقص 
ترین سرویس های حمل و نقل در جهان درصد بالایی از مسافران 
خود را راهی بهشت کرده ایم. سللفری ارزان ،مطمئن و بدون زور 

بلیط به بهشت را با ما تجربه کنید.
  پیام تسلیتی

جناب مسللتطاب والا مقام  ،حضرت اعلی مرتبه ، شللورای رقابت 
عزیز، قهر ناگهانی و دور از بللاور و اندوهناک آن یللار دور از نظر و 
منحصر پر زور و آن عشللق دور از دسللترس ، عزیللز دل ما و مایه 
مباهات و افتخللار ما ،حضرت خودرو سللاز داخلی ، با شللما را در 
افزایش ناچیز قیمت خودرو تسلیت عرض نموده و برای بازماندگان 
آرامش در خودروهای لوکس خارجی و علو درجات  خارج نشینی 

را خواستاریم.
جمعی از خودرو ندارانِ پایتخت ،کانشللهرها، شهرهای کوچک 

و حومه
  آگهی بازرگانی

دستگاه فشار کش دکتر افسوس
دیگر نگران فشللارهای وارد بر خود نباشللید.... فشللار کش دکتر 

افسوس کارشما را راحت می کند.
- اگر از فشار گرانی بر شانه های خود به ستوه آمده اید....

- اگر صاحب خانه برای افزایش اجاره بها به شما فشار می آورد...
- اگر فشار بی کاری و نگاه های فامیل عذابتان می دهد...

- اگر جریان هوای پرفشللار همراه با جریان کم فشار لوله های آب 
امانتان را بریده....

- حتی شما !!! بله شما وزیر محترم ..... اگر بابت افزایش تعرفه های 
همراه اول تحت فشارید.

نگران نباشید
فشار کش دکتر افسوس چاره همه فشار هاست. با اسپری روزی دو 
فیس از فشار کش دکتر افسللوس به خود ،کلیه فشارهای وارده را 

دفع کرده و روز بی فشاری را تجربه کنید.

آمیزقلمدون و پیام ها و آگهی های بازرگانی
آمیز قلمدون درجرگه سیاست

دبیرکل حزب مؤتلفه اسامی گفت: اقتصاد مقاومتی می تواند 
ما را از این وضعیت نجات دهد ولی این امر که این مسئله با چراغ 

سبز دشمن انجام شود، اشتباه است. 
به گزارش اصفهان زیبا به نقل از خبرگزاری فارس، محمدنبی 
حبیبی با اشاره به خطرات تکفیری ها و سلفی ها اظهار کرد: باید 

در نظر داشت که تکفیری ها و سلفی ها تنها برای دنیای اسام 
خطرناک نیستند، بلکه برای کل بشریت خطرناک هستند.

وی با اشللاره به مسللایل و مشللکات اقتصادی مردم گفت: در 
سفرهایی که به استان های مختلف صورت می گیرد نامه هایی 
به دسللت ما می رسللد که در آنها بیش از 9۰ درصد مشکات 
مردم، بیکاری ذکر شللده اسللت.دبیرکل حزب مؤتلفه اسامی 
با بیان اینکلله اقتصاد مقاومتللی می تواند مللا را از این وضعیت 
نجات دهللد، گفت: عللده ای می خواهند که اقتصللاد مقاومتی 
با چراغ سللبز دشللمنان تحقق پیدا کند در حالی کلله این امر 
نادرسللت اسللت زیرا آنها نمی خواهند هیچ بعللد مقاومتی در 
کشور داشللته باشللیم.وی عنوان کرد: ۱۰ تا ۱5 سال اخیر در 
دوران مرحوم عسللکراولادی و پس از ایشللان مواضع مشخص 
اقتصادی را اعام کردیم ولی کمتر گوش شللنوا پیدا می شود. 
حبیبی با بیان اینکه عده ای تاش می کنند که صورت مسللاله 
فتنه 88 را پاک کنند، گفت: گویا عللده ای از فتنه گران طلبکار 

شده اند و با پررویی بیان می کنند که حاضر هستیم که گذشت 
کنیم.وی خاطرنشان کرد: در انتصاب ها رعب این بوده که کفه 
اصاح طلبان سنگین باشد و تذکراتی داده شده که به برخی از 
فتنه گران مسوولیت داده نشود. دبیرکل حزب مؤتلفه اسامی 
با اشاره به انتخابات خبرگان و مجلس شللورای اسامی گفت: 
روی همه آنهایی که سازگاری با نظام جمهوری اسامی ندارند 
در حال برنامه ریزی هستند و جلوگیری از نفوذ آنها در مجلس 
و خبرگان بلله هماهنگی کامل بین اصولگرایللان نیاز دارد و در 
حقیقت تفرقه بین اصولگرایان فرش قرمز پهن کردن است. وی 
خاطرنشان کرد: چشم ما در موتلفه به روحانیت است، روحانیتی 
که پشللت سللر مقام معظم رهبری حرکت می کنند و اگر این 
روحانیت هماهنگی بین اصولگرایان را به عهده گیرد از خطر و 
تهدید جلوگیری می کند. حبیبی با اشاره به شهدای 26 خرداد 
گفت: این شهدا برای اسام و تشیع هستند و اگر با دید کشوری 
نگاه کنیم مخصللوص یک حزب و تشللکیات نیسللتند، بلکه 

شهدای ملی هسللتند و کاری که کردند به نظر ما در قالب یک 
حزب نمی گنجد. وی یادآور شللد: دغدغه های فکری، عقیدتی 
و فرهنگی که ذهن شللما را به خود مشغول کرده می دانیم و به 
عنوان شللاگرد شللما این دغدغه ها را داریم و معتقدیم که قتل 
عام، تهاجم فرهنگی و شبیخون فرهنگی واقعیت دارد. دبیرکل 
حزب مؤتلفه اسللامی با بیان اینکه 3 هزار کانال ماهواره ای در 
ایران قابل دریافت است، گفت: شبکه های بیگانه برای ریشه کن 
کردن تفکراتی که به آنها پایبند هستیم به صورت شبانه روزی 

فعالیت دارند.
 وی خاطرنشللان کرد: وزیر ارشللاد زمان خاتمللی می گفت که 
چه لزومی دارد که وزارت فرهنگ و ارشللاد اسللامی داشللته 
باشیم، وزارت فرهنگ کافی اسللت. حبیبی با بیان اینکه گفته 
می شود که تقسیم بندی هنر و هنرمند به ارزشی و غیرارزشی 
بی معناسللت، گفت: البتلله در این زمینلله موضع گیری صریح 

صورت گرفت.

دبیرکل حزب مؤتلفه اسلامی:

اقتصاد مقاومتی با چراغ سبز دشمن تحقق پیدا نمی کند

به استناد صورت جلسات مجمع عمومی عادی سالیانه – هیات مدیره و مجمع عمومی فوق 
العاده مورخ 93/03/11 تغییراتی به شرح ذیل در شرکت نامبرده به عمل آمده که مراتب جهت 

اطلاع عموم در روزنامه رسمی کشور و روزنامه کثیرالانتشار اصفهان زیبا آگهی می گردد: 
1- آقایان حسن- امین و فرشید همگی مهران شاد به سمت اعضای اصلی هیات مدیره برای 

مدت دو سال انتخاب گردیدند. 
2- خانم ها محبوبه محمدیه و اعظم اس�معیل مطلق با رعایت ماده 147 قانون تجارت به 
ترتیب به س�مت بازرس�ان اصلی و علی البدل ش�رکت برای مدت یک س�ال مالی انتخاب 

گردیدند.
3- روزنامه کثیرالانتشار اصفهان زیبا جهت درج آگهی های شرکت انتخاب گردید. 

4- ترازنامه و حساب سود و زیان سال مالی 1392 به تصویب رسید.
5- مطابق صورتجلسه هیات مدیره آقایان حسن مهران شاد به سمت رییس هیات مدیره – 
امین مهران شاد به سمت نایب رییس هیات مدیره و فرشید مهران شاد به سمت عضو هیات 
مدیره و مدیر عامل شرکت انتخاب گردیدند و کلیه اسناد و اوراق بهادار و تعهد آور شرکت از 
قبیل چک، سفته، بروات، عقود اسلامی و مشارکت های مدنی و آنچه برای شرکت ایجاد تعهد 
نماید و یا شرکت را بری سازد با امضای منفرد مدیر عامل همراه با مهر شرکت معتبر می باشد 
و در غیاب مدیر عامل با امضای رییس هیات مدیره و نایب رییس هیات مدیره متفقاً همراه با 
مهر شرکت معتبر می باشد همچنین کلیه اوراق عادی و اداری شرکت با امضای منفرد مدیر 

عامل همراه با مهر شرکت معتبر می باشد. 
مجتبی شادمان - کفیل ثبت اسناد و املاک نطنز

آگهی تغییرات شرکت مصنوعات پلاستیکی 
مهران شیمی پلاست سهامی خاص

 به شماره ثبت 407 و شناسه ملی 10260086965

 سازمان نوسازی و بهس�ازی ش�هر اصفهان تعداد دو واحد مس�کونی واقع در خیابان ابن س�ینا، کوچه کدخدا، کوچه
 شهید جوادی را از طریق مزایده پیش فروش می نماید. 

متقاضیان می توانند جهت دریافت اسناد و مشخصات، از تاریخ نش�ر این آگهی لغایت ده روز پس از نشر آگهی نوبت 
دوم به دبیرخانه سازمان واقع در خیابان ابن سینا، مقابل بانک ملی، کوچه کدخدا، بن بست دوم مراجعه نمایند. 

تلفن تماس: 4-34484892-031                                                                                                                     سازمان نوسازی و بهسازی شهر اصفهان 

ی تجدید 
آگه

ت اول 
مزایده نوب



رييس كميسيون بهداشت و سلامت شوراي 
اسلامي شهر اصفهان:

استنباط بر اين است كه بين نمايندگان 
استان همدلی وجود ندارد

رييس كميسيون بهداشت و سلامت شوراي اسلامي شهر اصفهان با اشاره 
به اينکه عمده درآمد شهرداري ها از سوي مردم تامين مي شود، گفت: با 
توجه به خودگردانی شهرداری ها و تامين منابع درآمدی آنها از سوی مردم 
كه موجب بروز مشکلات و نارضايتی براي مردم شده، لازم است باتوجه به 
تعريف وظايف جديد براي شهرداري ها، در قانون شهرداری ها بازنگري 

صورت گرفته و درآمدهاي پايدار براي شهرداري ها در نظر گرفته شود.
 غلامحسين صادقيان با درخواست از نمايندگان مجلس برای رفع موانع 
قانون گذاري در اين رابطه، تصريح كرد: شهرداري اصفهان در سال جاري 
رقم قابل توجه��ي را براي پروژه مترو اختص��اص داده در حالی كه تعهد 
دولت در اين زمينه ۱۰۰ ميليارد تومان اس��ت، به شرطي كه تخصيص 

كامل پيدا كند.
وي همچنين از نبود هماهنگی بين نمايندگان استان گلايه كرد و ادامه 
داد: ضروری است كه نمايندگان مردم اصفهان در مجلس شوراي اسلامي 
همدلي لازم را داشته باشند تا مش��کلاتی برای مردم استان پيش نيايد، 
اما در حال حاضر استنباط بر اين است كه اين همدلی برای احقاق حقوق 
استان بين نمايندگان استان وجود ندارد و انتظار می رود اين مساله مورد 

توجه قرار گيرد.

عضو شورای اسلامی شهر هشدار داد:

 ورود صنايع دستي چيني
 بازار صنايع دستي ما را نابود خواهد كرد

نايب رييس كميس��يون امور اقتصادي و گردش��گري ش��وراي اسلامي 
ش��هر اصفهان، از اصفهان به عنوان قطب صنعت و گردشگری ياد كرد و 
گفت: اصفهان قطب صنعت، گردشگري، اقتصاد و نماد تمدن پايدار در 
سطح جهان بوده و هست، با اين حال، اين شاخص ها اكنون رو به نزول 
است و شاهديم كه صنايع اصفهان به طور ميانگين با 2۰ درصد ظرفيت 
كار می كنند. س��يد احمد عاملی، تغيير و اصلاح نرخ بهره های مخرب و 
يکسان برای بخش های صنعت، خدمات و تجاری و  تعديل نرخ بهره های 
بخش های مولد از طريق شورا های پول و اعتبار و بانک مركزی را از جمله 
راهکارهای برون رفت از اين وضعيت دانست و تصريح كرد: لازم است در 
زمينه واردات، به خصوص واردات صنايع محدوديت هايي اعمال شود؛ زيرا 
ورود صنايع دستي چيني، بازار صنايع دستي ما را نابود خواهد كرد و بايد 

اين مساله به طور جدي پيگيری و رفع شود.
اين عضو ش��ورا همچنين خاطرنش��ان كرد: نمايندگان مجلس شورای 
اسلامی بايد مسايل اقتصادی، توس��عه ای، اداری و اجتماعی شهرها را 

مورد ارزيابی قرار دهند.

عضو شورای اسلامی شهر اصفهان:

توجه به توليد و ضرورت آن در كشور 
بسياري از معضلات بيكاري را حل می كند

عضو كميسيون امور اقتصادي و گردشگري شوراي اسلامي شهر اصفهان 
با اشاره به ناموفق بودن طرح بنگاه های زود بازده، گفت: در ساليان گذشته 
در رابطه با حوزه توليد در كشور، طرح بنگاه هاي زودبازده مطرح بود كه به 
دليل عدم تامين منابع، متاسفانه كساني كه در اين زمينه فعاليت داشتند 

ورشکست شده و سرمايه هاي آنها از بين رفت.
كريم نصر اصفهانی ضمن تاكيد بر اين مهم كه توجه به توليد و ضرورت 
آن در كشور بسياري از معضلات بيکاري را حل می كند و ورود كالاهاي 
خارجي به كشور را به حداقل می رساند، ادامه داد: قاچاق كالا يکي ديگر از 
معضلات كشور است كه بر اساس خبر منتشر شده در يکي از روزنامه ها، 
۹۰ درصد گوشي هاي همراه موجود در بازار به صورت قاچاق وارد شده 
 كه لازم است با اين مساله برخورد ش��ود و موضوع توليد در اولويت قرار 
بگيرد. وی با يادآوری اينکه بر اساس فرمايش رهبر معظم انقلاب امسال 
سال فرهنگ و اقتصاد با عزم ملي و مديريت جهادي است، تصريح كرد: 
تحقق شعار سال بايد مورد توجه مسوولين قرار بگيرد و بنابراين لازم است 

توجه به بخش توليد در دستور كار نمايندگان مجلس قرار بگيرد.

رييس كميسيون امور اقتصادي و گردشگري 
شوراي اسلامي شهر اصفهان:

پالايشگاه اصفهان چند سال است 
عوارض آلايندگی پرداخت نمی كند

رييس كميس��يون امور اقتصادي و گردشگري شوراي اسلامي شهر 
اصفهان با انتقاد از عدم پرداخت عوارض آلايندگی توسط پالايشگاه 
اصفهان، گفت: پالايشگاه اصفهان چندسالی است كه پولی به عنوان 
عوارض آلايندگی پرداخت نمی كند تا ش��هرداری آن را در محلات 
محروم هزينه كند و اين در حالی اس��ت كه پالايش��گاه بايد عوارض 
آلايندگی را پرداخت كند تا ش��هرداری در محلات ش��مال اصفهان 
از جمله محمودآب��اد و امين آباد هزينه كند، اين در حالی اس��ت كه 

شهرداری از محلات برخوردار برای محلات محروم هزينه مي كند.
 سيد كريم داوودی همچنين در رابطه با موضوع رودخانه زاينده رود  
و آب اصفهان تصريح كرد: لازم است هر چه سريع تر از برداشت های 

غيرمجاز در بالادست رودخانه زاينده رود جلوگيری شود.

3

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان:

در هيچ كجای دنيا بيخ گوش شهر، صنايع آلاينده احداث نمی كنند
عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان با اش��اره به اينکه متاسفانه 
در باغ رضوان ماليات ب��ر ارزش افزوده از ف��روش قبر دريافت 
می شود، گفت: لازم اس��ت اين دريافت ماليات بر ارزش افزوده 
فروش قب��ر در مجلس بررس��ی ش��ود و اين مالي��ات كه رقم 
 قابل توجهی اس��ت متوقف ش��ود؛ چرا كه ظل��م در حق مردم

 خواهد بود.
عباس حاج رسوليها همچنين از نارضايتی شهروندان از پرداخت 
بيمه ساختمانی سخن گفت و افزود: دريافت بيمه ساختمانی 

حرام، خلاف قانون و خلاف ش��رع اس��ت كه بايد در مجلس به 
صورت ويژه رسيدگی شود.

وی با اشاره به اصل ۷ قانون اساسی در رابطه با شوراها  و اينکه  
 طبق قانون، ش��وراها و مجلس اركان تصميم گيری هس��تند، 
خاطرنش��ان كرد:  طبق اين قانون، موضوع��ات محلی بايد در 
شوراها و مس��ايل كلان در مجلس پيگيری و بررسی شود، اما 
بعضی اوقات ديده می ش��ود كه در رابطه ب��ا مباحثی كه هيچ 
ربطی به مجلس ندارد، در مجلس تصميم گيری می ش��ود، در 

حالی كه بايد در خصوص امور محلی توس��ط شورا و با توجه به 
شرايط و مقتضيات هر شهر تصميم گيری شود.

 حاج رس��وليها همچني��ن از ض��رورت انتق��ال پالايش��گاه و 
نيروگاه های اطراف اصفه��ان به مکانی ديگ��ر گفت و تصريح 
 كرد: در هيچ كجای دنيا بيخ گوش شهر، صنايع آلاينده احداث 
نمی كنن��د و ضروری اس��ت با توج��ه به وضعي��ت آلايندگی 
پالايش��گاه و نيروگاه های اطراف اصفهان، طی مهلتی۱۰ ساله 

اين صنايع به مکان ديگری منتقل شوند.

رييس شورای اس��لامی ش��هر اصفهان طی 
بازدي��دی س��ر زده، از مجتم��ع فرهنگ��ی 
مطبوعاتی ش��هرداری اصفه��ان ديدن كرد و 
از نزديک در جريان مس��ايل و مشکلات اين 

مجتمع قرار گرفت.
مهندس رضا امينی با اش��اره به اينکه با توجه 
به س��ابقه فعاليتی كه پيش از اين در مديريت شهری داشته و تا 
حدودی با فضای مطبوعاتی ش��هر اصفهان آشنايی دارد، گفت: 
متاسفانه ش��ئونات مطبوعات اصفهان آنگونه كه بايد و شايد در 
گذشته رعايت نشده و نگاه ها به سمت مطبوعات نگاه هايی از سر 
ترحم اس��ت، در حالی كه اگر همه ارگان ها در چارچوب قانونی، 
وظايف و اختياراتشان را درس��ت انجام می دادند، مطبوعات هم 
نيازی پيدا نمی كردند كه وابستگی به نهاد يا ارگانی داشته باشند 
و هم اينکه می توانس��تند برای توانمندس��ازی خودشان برنامه 
ريزی مطلوب تری داشته باشند و فارغ از دغدغه های درآمدی، به 

رسالت مطبوعاتی خودشان بپردازند. 
وی در خص��وص ض��رورت ايجاد اي��ن مجتمع، اظهار داش��ت: 
شهرداری اصفهان در سال های گذشته با توجه به مشکلاتی كه 
در حوزه مطبوعات اصفهان وجود داشت، به اين جمع بندی رسيد 
كه بايستی مطبوعات استان ساماندهی و جايگاهی كه در شأن 
مطبوعات اصفهان باشد ايجاد شود. از اين رو ساختمان مجتمع 
فرهنگی مطبوعاتی را در زمينی به مس��احت حدود 8۰۰ متر و 
با زيربنايی بالغ بر ۷5۰۰ متر برای اين منظور در نظر گرفت كه 

عمليات ساخت آن در سال۹۰، عقد قرارداد شده و سازمان ميادين 
و ساماندهی مشاغل ش��هرداری به عنوان پيمانکار اول و متولی 
ساماندهی اين شغل انتخاب شد كه برابر وظايف سازمانی اش اين 
اقدام را انجام داد تا متولی س��اخت اين مجتمع مطبوعاتی برای 
ساماندهی مطبوعات به عنوان يکی از مشاغل فرهنگی شهر باشد. 
امينی با يادآوری اين نکته كه افتتاحيه اين مجتمع مطبوعاتی در 
خردادماه سال گذشته برگزار شد، تصريح كرد: اين افتتاحيه با اين 
تصور انجام شد كه ظرف مدت يک ماه بعد از آن مطبوعات بتوانند 
در اين ساختمان استقرار پيدا كنند، اما فعاليت های اساسی در 
سطح نيازمندی های زيرس��اختی رس��انه ها در مجتمع اعم از 
تاسيسات آن )برق و آب و ...( و بخشی هم از اقدامات عمرانی كه 

دچار تغييرات شده با تاخير مواجه می شود.
رييس شورای اسلامی شهر اصفهان ادامه داد: اما همه اين موارد 
باعث نمی شود كه با گذشت بيش از يک سال از افتتاح مجتمع، 

بهره برداری از آن با تاخير روبه رو شود.
 از اين رو، برحسب وظيفه ذاتی شورای اسلامی شهر كه نظارت 
جزو اركان وظايف آن است، تصميم گرفته شد از نزديک از روند 
اجرايی اين مجتمع ارزيابی داشته باشيم و اگر اشکالی وجود دارد 
كه داشت و متوجه شديم، آن را منتقل كنيم و در يک بازه زمانی 
حداقلی اين مجتمع به بهره برداری برسد و بيش از اين رسانه ها 

را معطل نکنيم.
مهن��دس امين��ی در رابط��ه ب��ا تاثي��ر به��ره ب��رداری از اين 
مجتم��ع در كيفي��ت كار مطبوع��ات در اصفه��ان، خاط��ر 

 نش��ان ك��رد: تقويت اي��ن مجتم��ع، ب��ه تقوي��ت رس��انه ها
كمک خواهد كرد و تقويت رس��انه ه��ا می تواند 
كمک كند ارايه خدماتش��ان به مردم بهتر شود و 
وقتی اين اتفاق افتاد، كمک م��ی كند به تقويت 
فرهنگ مطالع��ه  و تقويت فرهن��گ مطالعه هم 
زيرس��اختی اس��ت ب��رای اينکه دان��ش زندگی 
اجتماعی مردم و آشنايی آنها با محيط پيرامونی 
 بيشتر ش��ود و هم فضای آينده خود را روشن تر

ببينند و ه��م اقدام��ات موث��ری ب��رای تربيت 
فرزندانش��ان برای نس��ل های آينده و برای بهتر 

شدن محيط به سبک اسلامی انجام دهند.
وی با تاكيد بر اينک��ه از جمله راهکارهای اصلاح 
خيلی از موضوعات به عن��وان مقوله های زندگی 
اجتماع��ی تقويت فرهنگ مطالعه اس��ت، افزود: 
رسانه ها در اين راس��تا نقش بسيار مهم و موثری 
دارند، لذا تلاش شد حداقل اين مجتمع مطبوعاتی 
آماده شود و بعد، طبق س��از و كار مشخص برای 

تحويل به رسانه های داخلی استان فراهم شود. 
مهندس امينی با درخواس��ت از رس��انه ها برای 

حماي��ت از اين حركت، اظهار داش��ت: درخواس��ت م��ن هم از 
رس��انه ها اين اس��ت ك��ه از اين ط��رح حمايت كنن��د و هرچه 
زودتر در اين مجتمع مس��تقر ش��وند و تلاش كنند اين مجتمع 
ش��أن مطبوعات اصفهان را با حضور فعالي��ن مطبوعات تامين 
كند و در س��ال های آين��ده اگر قرار ش��د كاره��ای ديگری در 
اين ح��وزه انجام دهي��م، با تجرب��ه ای كه اينجا كس��ب خواهد 
ش��د و تجربه ای كه بيش از 4۰ س��ال در مركز ش��هر داشتند، 
 همه با هم تجميع ش��ود و فراين��د منطقی و بهت��ری برای آن  
پيش بينی كنيم.  رييس شورای اسلامی شهر با ذكر اين نکته كه 
با تاكيد خاص و به طور جدی اين موضوع را پيگيری خواهد كرد، 
گفت: بر اساس اطلاعات ارايه شده، زمان بندی بهره برداری از اين 
مجتمع علام شده و برداشت ما اين است اين كار زودتر انجام می 
شود و اگر اينگونه نشد، شورا يک برنامه زمان بندی در نظر خواهد 
گرفت و به طور جدی آن را مطالبه خواهد كرد؛ چرا كه شورا در 
بعد نظارتی در اين موضوع و موضوعات ديگر كوتاهی نخواهد كرد. 
مهندس امينی در پاس��خ به اين س��وال كه چ��ه اقداماتی برای 
ارتقای ش��أن مطبوعات در اصفهان از س��وی ش��ورای اسلامی 
ش��هر صورت خواهد گرفت، تصريح كرد: براس��اس شعار سال 
و تاكيدی كه ب��رای موضوع فرهنگ و اقتصاد ش��هر داش��تيم، 
در آغ��از ب��ه كار دوره چهارم ش��وراها، منش��وری را ب��ه عنوان 
منش��ور دور چهارم تدوين كرديم كه در ادامه كميس��يون های 
 تخصصی از جمله كميسيون فرهنگی، راهبردها و سياست های

اصلی مدنظر شورا را پيشنهاد داد و شورا آن را تصويب كرد و اين 

منشور قالب و نقشه حركت شورا شد. 
وی با اشاره به اينکه براساس اين منشور يک سری 
اقدام و زير اقدام و  پروژه تعريف شد، اظهار داشت: 
اين  پروژه ها در طول سال در بودجه خود را نشان 
می دهد و توسط شورا رصد می ش��ود و طی اين 
۱4 سال سابقه نداشته كه شورا به اين صورت در 
بودجه وارد شود، به طوری كه تغييرات ساختاری 
اساسی در بودجه ايجاد كرديم و رويکرد امروز شورا 

متفاوت از قبل است.
رييس شورای اسلامی ش��هر اصفهان افزود: يکی 
از موضوع��ات مهم در حوزه فرهن��گ، مطبوعات 
اس��ت و مطبوعات تنها با دكه س��اختن و توزيع 
 درس��ت معنا پيدا نمی كند، بلکه ما بايد در حوزه 
نرم اف��زاری ب��ر روی تقوي��ت فرهن��گ مطالعه، 
كاركنيم، به طوری كه اگر يک شخصی ياد گرفت 
 روزنامه بخواند، در اين صورت به سمت كتاب های

هوش��ی، علم��ی، تاريخ��ی و مذهبی م��ی رود 
و آنچ��ه م��ی توان��د فرهن��گ م��ردم را تغيي��ر 
 ده��د، مطالع��ه اس��ت. وی اف��زود: معن��ای 
تحت الفظی مطالعه، مطلع، يعنی باز شدن يک فضای جديد است 
كه دانش جديد پيدا كند و در صورت تحقق اين موضوع، رسالت 

مطبوعات خيلی عميق تر می شود. 
مهن��دس امينی تاكيد ك��رد: اگر زير س��اخت ها تقويت ش��د، 
فرهن��گ مطالع��ه، توزي��ع و ... تقويت ش��د، اما ش��اهد بوديم 
 ك��ه ب��از ه��م از مطبوع��ات اس��تقبال نم��ی ش��ود، آن وقت 

می فهميم كه مشکل از محتوای مطبوعات خواهد بود.
رييس شورای اسلامی شهر خاطرنشان كرد: اگر در حوزه فرهنگی 
اقدامات زيرساختی به درستی انجام شود، مطبوعات نيز به دنبال 
مطالبی خواهند رفت ك��ه نتيجه اش اين خواه��د بود كه مردم 
به دنبال مطبوعات خواهند بود تا اينکه س��رچهارراه ها روزنامه 
فروخته شود، بنابراين اگر نيازهای مردم در مطبوعات منعکس 
شود، مردم نيز به سراغ روزنامه ها خواهند رفت تا خواسته هايشان 

را از طريق مطبوعات رفع كنند.
مهندس امينی با اش��اره ب��ه اينکه ش��ورا معتقد اس��ت بايد به 
لحاظ زيرس��اختی و از لحاظ فض��ای عمومی توزيع، ش��ئونات 
مطبوعات حفظ ش��ود، تصريح كرد: وقتی زيرس��اخت های در 
شأن مطبوعات فراهم ش��ود، در اين صورت اس��ت كه می شود 
 از مطبوع��ات مطالبه كرد، اما با زيرس��اخت ها و ش��رايط فعلی 

نمی شود از مطبوعات مطالبه كرد.
 چرا كه حداقل امکان ها را ندارد از اين رو در مطبوعات اصفهان 
اول بايد زيرساخته ها تکميل شود تا در گام بعدی مطبوعات به 

سراغ نيازهای مخاطبين و پاسخ به اين نيازها حركت كنند.

مهندس امينی، رييس شورای اسلامی شهر اصفهان:

بهره برداری از مجتمع فرهنگی مطبوعاتی اصفهان به تقویت مطبوعات استان کمک خواهد کرد
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ش�����ورا

اخبــار کوتــاه

مديرعامل س��ازمان آتش نش��اني و خدمات ايمني ش��هرداري 
اصفهان كه روز شنبه ميهمان شورای اسلامی شهر اصفهان بود، 

ضمن ارايه گزارش��ی از چگونگی مهار آتش س��وزی انبار شركت 
نفت س��پاهان، در خصوص ابعاد مختلف اين عمليات توضيحاتی 

ارايه داد.
بهزاد بزرگزاد با تاكيد بر اينکه س��ازمان آتش نش��اني و خدمات 
ايمني با تمام وج��ود در جهت اهداف مديريت ش��هری حركت 
خواهد كرد، گفت: آتش سوزي شركت نفت سپاهان ۷ خردادماه 
با ريسک بالا و قابليت خطرآفريني گسترده براي سه شهر اصفهان، 
 خميني ش��هر و شاهين ش��هر و خود پالايش��گاه توسط سازمان 
آتش نش��اني اصفهان مهار شد. وي ضمن اش��اره به اين مهم كه 
اين حريق مهيب ممکن بود به بزرگ ترين فاجعه آتش س��وزي 
اين منطقه تبديل ش��ود، افزود: اين حريق مهيب با اتخاذ تدابير 
 لازم و به مدد ايجاد مديريت واحد منطقه اي و اس��تفاده از تمام 
پتانس��يل هاي موجود، مهار و خاموش ش��د. بزرگ��زاد به امکان 
گسترده شدن آتش و نفوذ ش��عله هاي آتش به ميان مواد سمي 
اشاره و تصريح كرد: سازمان آتش نشاني اصفهان با استفاده از سه 
روش جداسازي يا س��د كردن مانند خاك ريختن روي بشکه ها، 
عمل خفه كردن با كف پروتئيني و عمل سرد كردن براي حمله به 
آتش، كمتر از پنج ساعت موفق شد اين حريق را مهار كند. بزرگزاد 
اظهار داشت: اگر مديريت صحيح و مناسبي در اين حريق صورت 
نمي گرفت، انفجارهاي مهيب پالايشگاه را از بين مي برد و به دليل 
متصاعد شدن گازهاي سمي، چاره اي جز تخليه شهرهاي مجاور 
نبود. مديرعامل سازمان آتش نشاني و خدمات ايمني شهرداري 
اصفهان با اشاره به اينکه آلياژ فولاد در درجه حرارات۱5۰۰ درجه 
ذوب می شود، اظهار داشت: شدت حرارت ايجاد شده در اثر آتش 
گرفتن مواد اشتعال زا به حدي بود كه سوله هاي ساخته شده از 

فولاد فرو ريخت و مواد داخل بشکه ها به حالت جوش رسيده بود.  
وی ادامه داد: حادثه آتش س��وزی در انبار ش��ركت نفت سپاهان 
بزرگ ترين حادثه  آتش سوزي در ادوار تاريخی ايران و خاورميانه 

بود كه با ايثارگری آتش نشانان مهار شد. 
بزرگزاد در خصوص تلف��ات اين حادثه نيز گف��ت: در اين حادثه 
چهار نفر از ماموران آتش نش��انی دچار حادثه شدند كه يک نفر  
از آنها از ناحيه پا دچار شکستگي ش��د. مديرعامل سازمان آتش 
نشاني و خدمات ايمني شهرداري اصفهان ضمن تقدير از شوراي 
اسلامی ش��هر به جهت دعوت و تجليل از آتش نشانان در صحن 
علني شورا، خاطر نشان كرد: برگزاري چنين مراسمي، پيامدهاي 
بسيارخوشايندي براي آتش نشانان دارد و باعث ايجاد انگيزه براي 
ادامه فعاليت و دلگرمي آنها مي ش��ود. وی افزود: شوراي اسلامی 
شهر اصفهان قول بازديد از سازمان آتش نش��اني را داده اند و در 
بازديد آنها تمام فرايندها و سيستم هاي آتش نشاني در معرض ديد 
اعضا قرار خواهد گرفت تا فعاليت هاي اين مجموعه را از نزديک 
مشاهده كرده و ايثارگري و از خودگذشتگي آتش نشانان را با تمام 
وجود لمس كنند. به گفته بزرگزاد، سازمان آتش نشاني و خدمات 
ايمني ش��هرداري اصفهان پس از گذراندن دوره های تخصصی و 
آماده كردن تمام مدارك و مس��تندات، موفق به اخذ اس��تاندارد 
مديريت كيفيت و مديريت ايمنی و بهداشت شغلی شده است و 
به عنوان اولين سازمان آتش نشانی در كشور، نشان رضايتمندی 
مشتری را كسب كرده و توانسته اس��ت به نحو مطلوب مديريت 

بحران را در سازمان تحقق بخشد.

در مراسم تجليل از فرماندهی و تيم عملياتی آتش نشاني در شورای اسلامی شهر بيان شد:

آتش سوزی مهار نمی شد، چاره اي جز 
تخليه شهرهاي مجاور نبود

گروه
شورا

عضو كميسيون حمل و نقل، محيط زيست و فناوري اطلاعات 
شوراي اسلامي شهر اصفهان با اشاره به دستور وزير نيرو مبنی 
بر اس��تفاده از پمپاژ برای انتقال آب، گفت: هفته گذش��ته وزير 
نيرو با استناد به صورت جلس��ه ای كه امضا های آن كامل نشده 
بود، دستور العمل اس��تفاده از پمپاژ برای انتقال آب به اصفهان 

را ابلاغ كرده است.
فتح الله معين ضمن تاكيد بر اين مهم ك��ه انتقال ۶۰۰ ميليون 
 متر مکع��ب آب به ارتف��اع ۷۰۰ متر و عبور س��ه خ��ط لوله از 
غربي ترين نقطه اس��تان چهارمحال و بختياری تا شرقي ترين 

نقطه كه زرين شهر و شهرضا خواهد بود امري محال و غيرممکن 
است، تصريح كرد: مردم متدين اصفهان ساليان سال پشتيبان 
و از عناصر اصلي انقلاب و دفاع از نظام مق��دس بوده اند، از اين 
رو درخواست داريم به هر شکل ممکن رايزني و پيگيری جدي 
و فشرده با نمايندگان دو استان يزد و كرمان در اين رابطه انجام 
ش��ود. وی ضمن يادآوری اي��ن نکته كه اصفهان براي توس��عه 
فضاي كس��ب و كار، كاهش آلودگي هوا، مباحث محيط زيست 
و جلوگيري از به هم خوردن بافت جمعيتي مناطق نيازمند آب 
است، اظهار داشت: با اين وجود، متاسفانه آبي كه متعلق به مردم 

اصفهان است، در جاي ديگري مصرف شده اس��ت، بنابراين از 
نمايندگان استان در مجلس شوراي اس��لامي می خواهيم اين 

موضوع را به طور جدي پيگيري كنند.
عضو كميسيون حمل و نقل، محيط زيست و فناوري اطلاعات 
شوراي اسلامي شهر اصفهان از تش��کيل كميته بررسي آب در 
شوراي اسلامی شهر خبر داد و افزود: كميته آب در شورا تشکيل 
ش��ده و بايد برنامه  ريزی های لازم انجام ش��ود تا اين كميته با 
مش��ورت و همکاری نماين��دگان مجلس در راس��تای برطرف 

ساختن مشکلات آبی اصفهان اقدامات لازم را انجام دهد.

عضو شوراي اسلامي شهر اصفهان:

آبي كه متعلق به مردم اصفهان است،  در جاي ديگري مصرف شده است

وقتی زيرساخت ها 
در شان مطبوعات 

فراهم شود، در اين 
 صورت است كه 

می شود از 
 مطبوعات مطالبه

كرد اما با 
زيرساخت ها و 

 شرايط فعلی 
نمی شود از 

مطبوعات مطالبه 
كرد



 قدمت محور فرهنگی تاریخی 
کاشان- سیلک- فین45هزار سال است

حرمت سادات متولی: سرپرست اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی 
و گردش��گری کاش��ان گفت: محور فرهنگی تاریخی کاشان- سیلک – 
فین با قدمت 45هزار س��ال، بیانگر مراحل زندگی انسان از غار نشینی 
 تا یکجانش��ینی و مدنیت اس��ت. مهران س��رمدیان، به مناس��بت ثبت 
محوطه های زردکوه ساحل و کوه ساحل  در خرداد 82 در فهرست آثار 
ملی کش��ور در کاش��ان گفت: این محور به لحاظ تنوع آثار، جابه جایی 
استقرارها در دشت، سازه های آبی، تنوع آثار معماری و دست ساخته های 
بش��ری غنی و بیانگر مراحل ترقی انسان از غار نش��ینی تا یکجانشینی 
 و مدنیت اس��ت. وی با تاکید بر اینکه محور فرهنگی تاریخی کاش��ان- 
سیلک – فین،  موزه ای از انواع فعالیت های بشری در عرصه زمان است 
 افزود: این محور ارزشمند تاریخی دارای آثار انسانی شامل سکونتگاه های

روباز از دوران پارینه س��نگی اس��ت. ب��ه گفته وی، محوطه ه��ای روباز 
کفتارخون در دامنه ارتفاعات کرگز و باغ فین با قدمت پارینه سنگی میانه، 
درین مربوط به دوره پارینه سنگی قدیم، سفیدآب در منطقه فین بزرگ با 
قدمت پارینه سنگی جدید، زرد کوه ساحل با قدمت پارینه سنگی جدید 
و محوطه روباز کوه ساحل با قدمت فراسنگی از جمله این سکونتگاه های 
انسانی است. سرپرست اداره میراث فرهنگی، صنایع دستی و گردشگری 
کاشان، تپه قلعه شورابه با آثار استقراری قبل از تمدن سیلک مربوط به 
9هزار سال قبل در این سکونتگاه ها را یادآورشد و گفت: باغ فین، امامزاده 
هادی )ع(، امامزاده قاسم)ع( وشاهزاده ابراهیم)ع( آثاری مربوط به دوران 

اسلامی از دیگر سکونتگاه های این محوطه است. 
س��رمدیان، محوطه باس��تانی کفتارخون را یکی از آثار بسیار ازرشمند 
موجود در محور فرهنگی تاریخی کاش��ان- س��یلک – فین دانس��ت و 
گفت: این محور حدود 3/5 کیلومتری غرب باغ فین و شش کیلومتری 
 جنوب- جن��وب غرب��ی کاش��ان ق��رار دارد. وی، مطالع��ات حاصل از 
بررسی های باستان شناسی در ارتفاعات غرب کاشان را تاکید کرد و گفت: 
این مطالعات نشان می دهد که جوامع شکارگر – گردآورنده پارینه سنگی 
میانی حداقل پیش از 40 هزار سال قبل در منطقه کاشان مستقر بوده و 
از اطراف چشمه های موجود در امتداد ارتفاعات حاشیه دشت به عنوان 

اردوگاه های موقت استفاده کرده اند.

افتتاح اولین تلویزیون شهر فولادشهر 
همزمان با بازی تیم ملی 

بازی های جام جهانی از تلویزیون پارک کوهستانی پرنیان پخش می شود. 
با پخش اولین مسابقات فوتبال جمهوری اسلامی ایران در مسابقات جام 
جهانی 2014، تلویزیون ش��هری در پارک کوهستانی پرنیان فولادشهر 
افتتاح شد. امیری، شهردار فولادشهر از نصب تلویزیون شهری در پارک 
کوهستانی پرنیان خبر داد و گفت: در راستای تقویت امکانات این پارک 
کوهستانی، نسبت به نصب یک دستگاه تلویزیون شهری با اعتباری بالغ 
بر 200 میلیون ریال اقدام کردیم. وی در ادامه اظهار کرد: با توجه به پخش 
مسابقات جام جهانی، استقبال بسیار خوبی در شب نخست از نصب این 
تلویزیون به عمل آمده و شاهد حضور گسترده مردم در پارک کوهستانی 
پرنیان هستیم. امیری با اشاره به اینکه تاکنون اقدامات بسیار زیادی در 
پارک های سطح شهر در خصوص تامین امکانات مورد نیاز مردم انجام 
شده است، گفت: پارک کوهستانی پرنیان از جمله پارک هایی است که 
مورد استقبال گسترده مردم قرار گرفته است. شهردار فولادشهر با تاکید 
بر اینکه پخش مس��ابقات از تلویزیون های شهری تجمع بخش وسیعی 
از شهروندان را به دنبال خواهد داشت، تصریح کرد: هماهنگی با نیروی 
انتظامی در محدوده پارک کوهس��تانی پرنیان، بخش دیگری از فرایند 

اجرای این طرح است.
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خبــــــر

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

اخبــار کوتــاه

اس��تاندار اصفهان در حاش��یه یکص��دو چهل 
و دومین جلس��ه ش��ورای برنامه ریزی استان 
اصفهان، در جم��ع خبرنگاران گفت: ش��ورای 
برنامه ریزی اس��تان، مهم ترین شورای استان 
اس��ت که تمام برنامه ه��ای مرب��وط به بخش 
 دولت��ی، بودج��ه ه��ا، اعتب��ارات، برنامه های 
میان مدت، بلندم��دت، بودجه و همین ط��ور مجوزهایی که به  
بخش خصوصی برای سرمایه گذاری داده می شود، در این شورا 
تصویب شده و به طور جدی جلسات این شورا را برگزار می کنیم.

زرگرپور با اشاره به اینکه این جلسه در دو بخش برگزار شد، افزود: 

بخش اول در زمینه سرمایه گذاری بخش خصوصی بود که بالغ 
بر 212 طرح متوسط که بیش��تر در بخش کشاورزی، صنعتی و 

خدمات بود، به صحن شورا آمد و به تصویب رسید.
وی در رابط��ه با زم��ان تصویب طرح ه��ا تصریح ک��رد: در این 
جلس��ه متوجه ش��دم زمان تصویب ط��رح ها طولانی اس��ت و 
 گاهی بین 9ماه تا یک س��ال متقاضی باید در نوبت قرار بگیرد تا 
 کارگروه ه��ای مربوطه ط��رح را بررس��ی و مجوزه��ای لازم از 
 دس��تگاه ه��ای مختلف اخ��ذ ش��ود ت��ا در نهایت در ش��ورای 

برنامه ریزی به تصویب برسد.
 اس��تاندار اصفهان با تاکید ب��ر اینکه مقرر ش��د فرصت تصویب 

طرح ها حداکثر به س��ه ماه برس��د، خاطرنش��ان ک��رد: فرایند 
 اخذ مجوز باید به گونه ای طراحی ش��ود که فرد 
سرمایه گذار خیلی زود تکلیفش مشخص شود که 
یا مصوبه داشته باشد و اجرای طرح را شروع کند و 
یا به هر دلیل تصویب طرح امکانپذیر نبود تکلیف 
سرمایه گذار روشن باش��د و به نظرم تحقق این 

موضوع، از خود مصوبات مهم تر است.
 زرگرپ��ور ازتصوی��ب دو ناحی��ه صنعت��ی ص��د

 هکتاری خبر داد و اظهار داش��ت: این دو ناحیه 
صنعتی صد هکتاری توس��ط بخ��ش خصوصی 
اداره خواهد ش��د و همه طرح های تصویب شده 
مربوط ب��ه بخش غیردولت��ی ب��وده و مربوط به 
 طرح های متوسطی اس��ت که در شهرستان های

 مختلف توس��ط خ��ود م��ردم س��رمایه گذاری 
می ش��ود. وی از بخش دوم این جلسه سخن به 
میان آورد و گفت: طب��ق روال، بخش دوم ادامه 
بحث سند آمایش در برش اس��تانی بود که تمام 

تلاش مدیریت استان بر این است که این طرح تا پایان خرداد کار 
تدوین آن به پایان برسد.

اس��تاندار اصفهان ادامه داد: امروز محور مربوط به گردشگری و 
صنایع دستی به تصویب رسید و علت اهمیت این دو محور به این 
خاطر است که به دلیل محدودیت منابع از جمله آب و مشکلاتی 
 که وج��ود دارد از جمل��ه آلودگی، محور توس��عه اس��تان دیگر 
نمی تواند صنعت و کش��اورزی باش��د؛ هرچند در این دو حوزه 
سرمایه گذاری خواهد ش��د، اما بالاجبار توسعه استان به سمت 
 خدمات در زمینه های مختلف پولی، بانکی، مالی، گردش��گری

و ... خواهد بود و به دلیل اهمیت این موضوع، باید وقت بگذاریم و 
برای آن برنامه ریزی کنیم.

زرگرپور با ی��ادآوری اینکه طبق آمارهای بی��ن المللی اصفهان 

جزو 10 نقط��ه دیدنی جهان و پن��ج نقطه دیدن��ی جاذبه های 
طبیعی اس��ت، افزود: با توجه ب��ه ظرفیت هایی 
ک��ه در اصفه��ان وج��ود دارد، چاره ای نیس��ت 
ک��ه محور توس��عه اس��تان گردش��گری باش��د، 
 از ای��ن رو بای��د تمام ه��م و غ��م خ��ود را برای 
برنامه ریزی درست، سرمایه گذاری در زیرساخت ها 

و توسعه این بخش بگذاریم.
وی از وج��ود 40 موضوع گردش��گری در جهان 
امروز خبر داد و تصریح ک��رد: از این میزان، بیش 
از20 موضوع گردشگری را می توانیم در اصفهان 
داشته باشیم، اما در حال حاضر از سویی تجهیزات 
و امکان��ات زیربنایی این حوزه کافی نیس��ت و از 
طرفی، برنامه ری��زی ها دارای نقص اس��ت و در 
بخش��ی هم در زمین��ه فرهنگ س��ازی در میان 
افرادی که با گردش��گران ارتباط دارند مش��کل 
داریم که باید در این زمینه ها کار شود تا شرایط 

متفاوتی داشته باشیم.
استاندار اصفهان همچنین با اعلام زنگ خطر در رابطه با صنایع 
دستی خاطرنشان کرد: اس��تان اصفهان در زمینه صنایع دستی 
یکی از غنی ترین استان های کشور اس��ت، اما نپرداختن به این 
مقوله، باعث ش��ده اس��ت که بر اس��اس آمار، 167رشته صنایع 
دستی از صحنه خارج شده و این در حالی است که در طول چند 
سال گذشته بیش از شش رشته را نتوانسته ایم احیا کنیم و این 
نشان می دهد که در این بخش خیلی باید کار کنیم؛ چرا که در 
غیر این صورت زمانی می رس��د که اس��تادکاران پنجه طلایی 
صنایع دستی فصل کاریشان می گذرد و دیگر کسی را نخواهیم 
داشت که جایگزین آنها شود. زرگرپور تصریح کرد: باید به صنایع 
دستی به صورت ویژه پرداخته شود و نگذاریم به وضعیتی برسیم 

که صنایع دستی هم در جزو میراث فرهنگی ما شود.

استاندار اصفهان با اشاره به نتیجه بی توجهی به حوزه صنایع دستی عنوان کرد:

167 رشته صنایع دستی از صحنه خارج شده است

مدیرعامل سازمان انتقال خون استان اصفهان 
گفت: سالیانه50 هزار واحدپلاسما از اصفهان 
به اروپا ارسال می ش��ود که از سال 85 تا سال 
گذش��ته، در مجموع 294هزار و 500 واحد  
پلاسما برای تولید داروهای مشتق از پلاسما 
 ویژه بیم��اران خاص به اروپا ارس��ال ش��ده 

است.
مصطفی حریری در مراس��م تجلیل از اهداکنن��دگان خون در 
اصفه��ان درباره تع��داد اهداکنندگان خ��ون در اصفهان اظهار 
داشت: سال گذشته تعداد مراجعان به مراکز اهدای خون 158 
هزار و 737 نفر بوده که 121 هزار و 774 نفر در استان اصفهان 
موفق به اهدای خون ش��دند. وی ادامه داد: از ای��ن تعداد، آمار 
مردودین22 درصد و تولید انواع فرآورده های خونی 318 هزار 

و 327 واحد بوده است.
حریری با اشاره به اینکه شاخص اهدای مستمر خون 2/54درصد 
است، ادامه داد: شاخص اهدای باسابقه 9/25 درصد و شاخص 

اهدای بار اول 9/19 درصد گزارش شده است. وی افزود: شاخص 
جمعیت اهدای خون در آقایان3/97 درصد و ش��اخص اهدای 

خون در بانوان 7/2 درصد است.
این مقام مسوول درمراسم چهلمین سالگرد تاسیس انتقال خون 
و روز جهانی اهدای خون از افزایش مراکز ثابت اهدای خون در 
اصفهان خبر داد وگفت: در س��ال گذشته نیز مرکز ثابت اهدای 
خون در شهر کاشان، زرین شهر و خمینی شهر ایجاد شده است.

به گفت��ه وی، مرک��ز انتقال خون کاش��ان، مرک��ز انتقال خون 
نجف آباد، مرکز انتقال خون شهرضا، مرکز اهدای خون خوانسار 
از جمله مراکز اقماری س��ازمان انتقال خون در استان اصفهان 
و مرکز اهدای خون ش��ریعتی در ش��هر اصفهان، مرکز اهدای 
 خون گلپایگان، مرک��ز اهدای خون نایین، مرک��ز اهدای خون 

عاشق اصفهانی مراکز ثابت اهدای خون هستند.
مدیرعامل س��ازمان انتقال خون اصفهان با اش��اره به همکاری 
هلال احمر در تیم س��یار خون گیری، ابراز کرد: در سال 1392 
جهت تامی��ن خون مورد نی��از بیم��اران با همکاری س��ازمان 

هلال احمر، تیم س��یار در 28 مورد مراجع��ه جهت تامین خون 
 مورد نیاز بیم��اران همکاری مناس��بی با س��ازمان هلال احمر

داشته ایم.

   تزریق2هزار واحد خون به تالاسمی ها
در ادامه این مراسم، پزش��ک متخصص درمانگاه بیماران خاص 
استان اصفهان گفت: در س��ال گذشته دو هزار واحد خون سالم 

صرف بیماران تالاسمی استان اصفهان شده است.
حمید هورفر ادام��ه داد: بیمار مبتلا به تالاس��می باید از تزریق 
خون هر دو هفته یک بار استفاده کند و یا اینکه داروی بیماران 
خاص را از طریق بازاره��ای بین المللی تهیه کن��د، در غیر این 
صورت ادامه حی��ات برای آن فرد ممکن نیس��ت. ب��ه گفته او، 
بیماران خاص هموفیلی و تالاس��می از جمله استفاده کنندگان 

فرآورده های خونی هستند.
هورف��ر افزود: ک��ودکان کمتر از یک س��ال در ص��ورت ابتلا به 
تالاسمی با علائم ظاهری رنگ پریدگی، ضعف و بزرگی طحال و 

کبد مشخص می شوند. وی تصریح کرد: درصورتی که  درمان این 
بیماری انجام نشود، بیمار به افسردگی و مسایل و مشکلات ناشی 

از بیماری تالاسمی همانند ترک تحصیل از مدرسه می شود.
هورفر گفت: در گذشته90 درصد از مبتلایان به بیماری تالاسمی 
تا پیش از رسیدن به سن پنج سالگی فوت می کردند و اکنون با 
صدور پروتکل بین المللی، اندازه خون افراد گرفته و هموگلوبین 
و حد لازم آن برای بدن اندازه گیری می شود.پزشک متخصص 
درمانگاه بیماران خاص استان اصفهان بیان کرد: اکنون بسیاری 
از کودکان و نوجوانان دارای تالاسمی زندگی عادی دارند و حتی 
در کارها و فعالیت های س��نگین ش��رکت کرده و حتی تشکیل 

خانواده داده اند.
وی افزود: برخی از افراد به طور مستمر اهداکننده خون هستند 
و دریافت کنن��دگان تالاس��می ترجیح می دهن��د از خون این 
افراد اس��تفاده کنند.گفتنی است؛ دراین مراس��م هشت نفر از 
اهداکنندگان مستمر سازمان انتقال خون اصفهان مورد تجلیل 

قرار گرفتند.

برای تهیه داروی بیماران خاص در 7سال گذشته؛

اصفهان بیش از294هزار واحد پلاسما به اروپا صادر کرده است
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مشاور وزیر نیرو اعلام کرد:

طرح ملی نجات آب در 21 استان کشور اجرا شد
مشاور وزیر نیرو با تاکید بر لزوم توجه به مدیریت مصرف با هدف 
 کاهش مص��ارف غیرض��رور آب، گفت: طرح ملی نج��ات آب در 

21 استان کشور اجرا شد.
محمد حاج  رس��ولیها با بیان اینکه مص��رف آب به  طور صحیح و 
مطابق الگوی مص��رف و جلوگیری از هدررف��ت آب می تواند تا 
حدی جایگزین توسعه منابع تامین آب باش��د، اظهار داشت: بر 
این اس��اس، مدیریت مصرف با هدف کنت��رل و کاهش مصارف 
غیرضرور، موضوعي مهم و شایسته توجه است. مشاور وزیر نیرو 

ادامه داد: مدیریت مصرف، موضوعي است که جنبه  هاي سازه  اي 
و غیر س��ازه  اي دارد. وی اقدامات مهمي که در شرکت مدیریت 
منابع آب ایران در بخش سازه  اي مدیریت مصرف انجام شده است 
را طراحي و نصب سامانه پایش توزیع آب در شبکه  های آبیاری و 
زهکشي، استقرار و پیاده  سازی سامانه قیمت تمام  شده آب در کل 
کشور، اجراي طرح تعادل  بخشي منابع آب زیرزمیني و مواردی 

دیگر عنوان کرد. 
حاج  رسولیها اظهارداشت: این شرکت در بخش غیر سازه  اي به 

اجراي طرح ملي دانش  آموزي نج��ات آب )داناب( براي آموزش 
مسایل آب به دانش  آموزان مقطع اول متوسطه در سراسر کشور 
پرداخته است که در س��ال تحصیلي 93 - 1392، در 21 استان 
کشور شامل استان  هاي اردبیل،  اصفهان، البرز،  خراسان رضوي، 
چهارمحال و بختیاري، س��منان، کرمان، کرمانش��اه، گلستان،  
گیلان، لرس��تان،  مازن��دران، مرک��زي،  هرمزگان،  خوزس��تان،  
آذربایجان  ش��رقي،  ایلام، قم، سیس��تان و بلوچستان،  شهرهاي 
استان تهران )هشتگرد، نظرآباد، ساوجبلاغ( و بوشهر اجرا شده 

اس��ت. وی گفت: همچنین مذاکرات و هماهنگي  ه��اي اولیه با 
موسسه تحقیقات آب براي راه اندازي مرکز فرهنگ  سازي مصرف 

آب براي کودکان و نوجوانان صورت گرفته است. 
این مقام مسوول در وزارت نیرو تاکید کرد: این شرکت به  صورت 
مستمر و منظم، اس��تفاده از ظرفیت  هاي رسانه  اي براي ارتقاي 
آگاهي  هاي عمومي و آموزش مدیریت مصرف آب را در دس��ت 
اجرا دارد. البته در بخش کشاورزي، این وظیفه مهم بیشتر تحت 

مسوولیت وزارت جهادکشاورزي است.

در س��ال92 برای آبیاری فضای س��بز و مصرف 
شرب، در مجموع 476میلیون متر مکعب آب به 
اصفهان اختصاص یافته و با مقایس��ه آب مصرفی 
اصفهان در این سال با سال 55، مشخص می شود 
با وج��ود افزایش جمعیت اصفه��ان از میزان آب 

مصرفی کاسته شده است.
معاون خدمات شهری ش��هرداری اصفهان با اشاره به سخن یکی از 
نمایندگان اصفهان در مجلس شورای اسلامی در ز مینه حفر200 
حلقه چاه غیر مجازتوسط شهرداری اصفهان گفت که باید سوال کرد 

استناد ایشان به تعداد 200 حلقه چاه و غیر مجاز بودن چیست ؟
محسن رنجبر با بیان اینکه بسیار راحت است که فردی بدون مدرک 
و استناد نهادی را به انجام اقدام غیر قانونی متهم کند، عنوان کرد:  
متهم کردن ارگانی عموم��ی و مردمی به انجام اق��دام غیر قانونی، 
جای تفکر دارد و مشخص نیس��ت چرا این  بحث ها بیان می شود! 

معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان گفت که برای روشن شدن 
مبحث، گزارش��ی ارایه می کنم که به دلیل مستند بودن بر اعداد و 

ارقام بسیار دقیق است.  
معاون خدمات ش��هری ش��هرداری اصفهان به فضای سبز21 هزار 
هکتاری اصفهان در سال 55  اش��اره کرد و گفت: در آن زمان که  از 
تکنیک های جدید آبیاری استفاده نمی شد، به ازای هر هکتار فضای 
سبز تفرجگاهی و باغات یک لیتر در ثانیه آب مصرف می شد و برای 
آبیاری فضای سبز 21 هزار هکتاری اصفها ن662 میلیون متر مکعب 
آب در س��ال از رودخانه زاینده رود یا منابع آب زیر زمینی  استفاده 
می ش��د. رنجبر به جمعیت700 هزار نفری اصفهان در س��ال 55 
اشاره کرد و افزود: برای آب ش��رب اصفهان در این سال 70 میلیون 
متر مکعب آب اختصاص یافته بود و در مجموع برای آبیاری فضای 
سبز و آب ش��رب، 732 میلیون متر مکعب آب استفاده شده است. 
معاون خدمات شهری ش��هرداری اصفهان با اشاره به اینکه در سال 
92 میانگین آب استفاده شده برای شرب 12/5متر مکعب در ثانیه 
است، عنوا ن کرد: در این سال باید برای مصرف شرب 394 میلیون 
متر مکعب آب تحویل اصفهان می ش��د که بر اس��اس آمار وزارت 
نیرو،370 میلیون مت��ر مکعب آب برای مصرف ش��رب به اصفهان 
اختصاص یافت. رنجبر به فضای پنج هزار و 200 هکتاری و جمعیت 
دو میلیون نفری اصفهان در سال 92 اشاره کرد و افزود: در سال 92 
برای آبیاری فضای سبز اصفهان از تکنیک های جدید استفاده شد 
و با اقدامات جدید برای افزایش بهره وری،  میزان مصرف آب از یک 
لیتر بر ثانیه برای هر هکتار فضای سبز، به 0/65 لیتر در ثانیه برای 

هر هکتار کاهش یافت. 
به گفته وی، در سال 92 برای آبیاری فضای سبز و مصرف شرب در 
مجموع 476 میلیون متر مکعب آب به اصفهان اختصاص یافته است 

 و با مقایسه آب مصرفی اصفهان در این س��ال با سال 55، مشخص 
می ش��ود با وجود افزایش جمعیت اصفه��ان، از میزان آب مصرفی 
کاسته ش��ده اس��ت.  معاون خدمات شهری ش��هرداری اصفهان از 
افرادی که در قانون ذاری در کش��ور نقش��ی تعیی��ن کننده دارند، 
درخواس��ت کرد که به میزان آب مصرفی اصفهان در دو سال 92 و 
55 توجه کنند. رنجبر با بیان اینکه با وجود کاهش مصرف آب فضای 
سبز اصفهان را حفظ کردیم، عنوان کرد: بحث استفاده غیر قانونی 
از آب قابل قبول نیست. ما از همه ابزارها اس��تفاده کردیم و میزان 
آب مصرفی را 35 درصد کاهش دادیم. وی به چگونگی حفظ فضای 
سبز اصفهان در شرایط دشوار کم آبی اشاره کرد و گفت: ما  استفاده 
از روش های آبیاری نوین تحت فشار و زیرسطحی را در دستور کار 
قرار دادیم تا میزان آب مصرفی برای آبیاری فضای س��بز به حداقل 
برسد. اکنون حتی برخی درختان کهنسال اصفهان به روش غرقابی 
آبیاری نمی ش��ود و از روش های آبیاری زیر س��طحی برای آبیاری 
 این در ختان استفاده می شود تا تبخیر به حد اقل برسد. استفاده از 
گونه های گیاهی متناسب با آب و هوای اصفهان، استفاده از چمن های 
 مناطق گرمس��یری، اس��تفاده از درختان با نیاز آبی کم، گسترش 
روش های به زراعی و استفاده از خاک غنی شده، از اقداماتی است 
که به گفته معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان برای کاهش آب 
مصرفی برای آبیاری فضای س��بز انجام شده است. به گفته وی، آب 
مورد نیاز برای فضای سبز شهر که اکنون نسبت به سال 55 کاهش 
یافته، از منابعی تامین می شود که در س��ال های گذشته به میزان 
بیشتری استفاده می شده اس��ت. معاون خدمات شهری شهرداری 
اصفهان با اشاره به اینکه اقدامات ش��هرداری اصفهان تحت نظارت 
دستگاه های نظارتی اس��ت، عنوان کرد: شهرداری اصفهان زمین و 
باغ هایی را که تملک می کند، حقابه نیز دارد و چاهی که داخل آن 

هست نیز به تملک ش��هرداری در می آید. در واقع زمانی که فضای 
سبزی را تملک می کنیم، از روش های قانونی استفاده می کنیم  و 
هر آنچه داخل آن فضا قرار می گیرد نیز متعلق به شهرداری است.  

رنجبر گفت که ش��هرداری اصفهان برای آبیاری باغ��ات ناژوان که 
متعلق به شهرداری نیست نیز پیشقدم ش��ده است. وی افزود: باید 
توجه کرد باغات غرب و باغات ناژوان نیز بخشی از اصفهان هستند 
و باید روی باغداران غرب نیز حساس بود و حقوق آنها را نیز مطالبه 

کرد.
وی تاکید کرد: باید پای��داری آب را در رودخانه زاینده رود تضمین 
 کرد تا کش��اورزان ش��رق و باتلاق گاو خونی نی��ز از آب زاینده رود 
بهره مند ش��وند. معاون خدمات شهری ش��هرداری اصفهان با بیان 
اینکه بهره ب��رداری از رودخانه را کاهش  داده ایم و به س��راغ منابع 
آبی تجدیدپذیر رفته ایم، گفت: اس��تفاده از پساب فاضلاب را برای 
آبیاری فضای سبز عملیاتی کردیم و اکنون 70 لیتر در ثانیه از پساب 
تصفیه خانه سپاهان شهر استفاده می کنیم.  وی به پروژه مطالعاتی 
در دس��ت اجرای مدیریت بهره برداری از آب های زیر زمینی شهر 
اصفهان  اشاره کرد و افزود: با توجه به اینکه استفاده از این آب حق 
اصفهان است، ولی به س��متی حرکت کرده ایم که این منابع آبی را 
برای آیندگان حفظ کنیم. معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان 
گفت که شهرداری اصفهان به عنوان نهاد مردمی به پایداری آب به 
عنوان نیازی مردمی به ص��ورت ویژه توجه کرد و همه ظرفیت های 
علمی کش��ور را گرد هم آورد و اولین همایش ملی محیط زیس��ت 
شهری و توسعه پایدار را با محور پایداری زاینده رود برگزار کرد که 
نتایج این همایش منتشر شد و 20 راهکار برای پایداری زاینده رود 
به طوری که حق هیچ یک از ذی نفعان آن از بین نرود، پیشنهاد شد. 
رنجبر با بیان اینکه برخی پیش��نهادات ارایه شده در مصوبه شورای 

عالی آب مورد توجه قرار گرفت، عنوان کرد: امید است با به سرانجام 
رسیدن این راهکارها، زاینده رود را همیشه پرآب ببینیم. 

وی به گس��ترش نامتوازن صنایع در اصفهان و آلودگی های زیست 
محیطی متاثر از آن اشاره کرد و گفت: دوس��تان نماینده زمانی که 
باید از توسعه نامتوازن صنایع در اصفهان جلو گیری می کردند، چه 

اقداماتی انجام دادند؟
معاون خدمات شهری ش��هرداری اصفهان گفت که در شرایطی که 
صنایع آلودگی زیس��ت محیطی ایجاد می کنند، تنها راهکار مقابله 
با آلاینده ها حفظ و توس��عه فضای سبز اصفهان است و برای مقابله 
با آلاینده ها، توسعه فضای س��بز در خارج از شهر اصفهان نیز مورد 

توجه قرار گرفته است.
 وی گفت که به نظر می رس��د به ج��ای طرح مباحث��ی نظیر حفر 
غیرقانونی 200 حلقه چاه، باید میزان آبی که در سال 55 به اصفهان 
 تخصیص می یاف��ت و اکنون به اصفه��ان نمی رس��د مطالبه کرد.

معاون خدمات شهری ش��هرداری اصفهان با بیان اینکه استفاده از 
کلمه غیر مجاز بار حقوقی دارد، عنوان ک��رد: باید با ادبیات علمی و 
مستند صحبت کنیم و در جهت هم افزایی پتانسیل ها عمل کنیم 
تا پایداری آب در زاینده رود را تضمین کنیم و  زنده رود زنده بماند.

رنجبر با اشاره به تندبادهای رخ داده در شهر اصفهان و آسیب دیدگی 
یکی از شهروندان اصفهانی، گفت: از حادثه پیش آمده برای یکی از 
شهروندان متاسف هستم و چنین خساراتی، جبران پذیر نیست. به 
گفته وی، هر سال برای ایمن سازی درختان کهنسال ردیف اعتباری 
اختصاص می یابد و در ختان کهنسال شناسایی می شود و درختانی 
که به سن بهره برداری رسیده اند و امکان ایجاد مشکل هست، قطع 
می شوند، ولی گاه با قطع این درختان نیز شهرداری از سوی گروه های 
طرفدار محیط زیس��ت به قطع درختان و از بین بردن فضای س��بز 

متهم می شود.
معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان گفت که هر سال به صورت 
سیستماتیک برای ایمن سازی س��ه میلیون و 800 هزار درخت و 

درختچه اصفهان برنامه ویژه داریم. 

معاون خدمات شهری شهرداری اصفهان: 

میزان آب مصرفی برای فضای سبز در سال 92 کاهش یافت 



لباس روبوتیک بر تن یک معلول 

در مس��ابقات جام جهانی فوتبال علاوه بر ۳۲ تیم جهان که برای کس��ب جام قهرمانی باهم به 
رقابت کسانی که بازی افتتاحیه جام جهانی را دیده باشند )احتمالا همه شما!( قبل از آغاز بازی 
شاهد اتفاقی تاریخی بودند. مردی از پایین بدن معلول به نام جولیانو پینتو موفق شد با لباسی 
روبوتیک که برای وی ساخته شده بود، نخستین ش��وت جام جهانی امسال را بزند. این پوشش 
روبوتیک به مدد بیش از 150 محقق دانشگاه Duke ساخته شده است. محققین این پروژه به 
همراه تعداد دیگری از دانش��گاه های مطرح جهان به بهانه پروژه ای با نام Walk Again دور 
یکدیگر جمع شده اند. در ظاهر منطق حرکت این پوشش روبوتیک ساده است. کافی است کسی 
که چنین پوششی بر بدن دارد، فکر حرکت پا به ذهنش خطور کند و لباس روبوتیک پای فرد را 
حرکت می دهد. سنسورهایی در درون کلاه این پوشش قرار داده شده که فرمان های عصبی را 
به کامپیوتر قرار داده شده در این لباس می فرستد. این اطلاعات سپس به این لباس منتقل شده 

و باعث حرکت آن می شود. 

یک مسی و رونالدو  فناورانه ...
دانش و فناوری در برزیل 2014

دانلود کنید؛ اپلیکیشن رسمی بازی های جام جهانی
اپلیکیشن رسمی فیفا به روزرسانی شد؛ نسخه ای ویژه جام جهانی ۲01۴ که در معرفی آن چنین آمده است: »جام جهانی را هر جا 
که می روید، به همراه داشته باشید. اولین باری که برنامه اجرا می شود بایس��تی تیم مورد علاقه تان در جام جهانی را انتخاب کنید 
تا »تیم من« بر اساس آن تنظیم شود؛ گل، نتیجه بین دو نیمه و کارت قرمز از جمله رخدادهایی است که از آن مطلع خواهید شد. 
 Settings/ Fifa World منوی »تیم من« بالا سمت راست در دس��ترس است.البته شما می توانید در خود برنامه و از قس��مت
Cup Alerts/ Subscribed Teams لیس��ت تیم های مورد علاقه خود را ویرایش کرده و یا تیم های بیشتری به لیست اضافه 
کنید. تیمی که کنار آن ستاره زده اید به عنوان »تیم من« در صفحه اصلی قرار می گیرد.حالا وقت آن رسیده تا وارد استادیوم جهانی 
شده و دقیقه به دقیقه ۶۴ بازی آن را زنده دنبال کنید، در گفت وگوی جهانی فوتبال شرکت و تبادل نظر نمایید و حتی در انتخاب 

بهترین بازیکن میدان اثرگذار باشید.

بازی های جام جهانی را در اندازه واقعی ببینید
در مس��ابقات جام جهانی ۲01۴ برزیل طرفداران فوتبال در سراس��ر جهان به دنبال یافتن مکان مناسبی برای تماشای بازی ها 
هستند. این در حالی است که در همین زمان شرکت انگلیسی تیتان )Titan( از بزرگترین تلویزیون جهان با نام " زئوس "رونمایی 
کرده است. ابعاد این تلویزیون که تقریبا به اندازه یک زمین بازی فوتبال می باشد 5 .۸ متر است و قیمتی معادل 1.۷ میلیون دلار 
دارد. تعدا رنگ های تلویزیون زئوس به ۶5 میلیارد می رس��د و وزن آن حدود 1 تن است. همچنین بزرگ ترین تلویزیون جهان 
با حرکات اشاره کنترل می شود، به گونه ای که کاربران می توانند با یک چشمک زدن ساده کانال های تلویزیون را عوض کنند. 
از دیگر ویژگی های تلویزیون ابداعی این است که امکان مشاهده ۲0 کانال همزمان را برای کاربران فراهم می آورد. علاوه بر این 
زئوس نخستین تلویزیون جهان است که نسبت به نور اتاق از خود واکنش نشان می دهد و میزان روشنی و کیفیت رنگ آن با نور 
اتاق تنظیم می شود. گفتنی است؛ تلویزیون زئوس رکورد قبلی بزرگ ترین تلویزیون جهان را از آن خود کرده است و آنقدر بزرگ 
است که طرفداران فوتبال می توانند بازیکنان جام جهانی ۲01۴ را در اندازه واقعی خود و با کیفیت بسیار بالای ۴K مشاهده کنند.

تکنولوژی عبور توپ از خط دروازه

یکی دیگر از فناوری های پیشرفته مسایقات جام جهانی ۲01۴ ، تکنولوژی عبور توپ 
از خط دروازه است که توس��ط یک ش��رکت آلمانی به نام »GoalControl« ابداع 
شده است. در این روش از 1۴ دوربین استفاده می ش��ود که در سقف استادیوم های 
 مورد نظر کار گذاشته می شود، به گونه ای که هر یک از دروازه ها به ۷ دوربین مجهز 
می شود. این دوربین ها مش��خص می کنند که آیا در طول مسابقات قهرمانی برزیل 
توپ از خط دروازه رد شده است یا خیر. دوربین های مزبور موقعیت ۳ بعدی توپ را با 
 دقت بالا ضبط می کنند. این در حالی است که داور مسابقه به یک ساعت مچی مجهز 
می شود که در زمان عبور توپ از خط دروازه در مدت کمتر از 1 ثانیه یک سیگنال نوری 
به همراه لرزش به ساعت مچی وی ارسال می شود و به داور اخطار می دهد که احتمال 
گل زدن وجود دارد. این تکنولوژی در مواقعی که مشخص نیست توپ از خط دروازه 

عبور کرده است یا نه بسیار سودمند می باشد.

شبکه های اجتماعی در جام جهانی 

فیس بوک با معرفی یک مرکز فعالیت برای طرفدارن فوتبالی خود، قصد دارد آن ها را 
با آخرین خبرهای جام جهانی فوتبال به روز نگه دارد. 

در این پیج آخرین نتایج، مهم ترین بخش های مسابقه و حواش��ی آن  را برای شما به 
تصویر می کشد. 

علاوه بر این فید تعاملی یا اینتراکتیو آن آخرین پست های دوستان، بازیکنان و تیم های 
حاضر در مسابقات را عرضه می کند. حتی نقش��ه ای اینتراکتیو نیز قرارداده شده که 

کدام بازیکن ها بیشترین طرفداران را درکجای دنیا دارند. 
با وجود چنین مسابقه گس��ترده ای که حتی بس��یاری از غیرفوتبالی های دنیا را نیز 
درگیر خود خواهدکرد، شبکه های اجتماعی و به خصوص بزرگ ترین آن یعنی فیس 
بوک نقشی بسیار بزرگ در اطلاع رسانی و گفتگوهای داغ و رجزخوانی های طرفداران 

خواهد داشت.

کفش های آدیداس و نایک برای مسی و رونالدو 
طراحی شد

در مس��ابقات جام جهانی فوتبال علاوه بر ۳۲ تیم جهان که برای کس��ب جام قهرمانی باهم به 
رقابت برمی خیزند، شرکت های مختلف تجهیزات ورزش��ی، فناوری هم به تکاپو می افتند. در 
این رقابت ها اس��تفاده از فناوری برای عملکرد بهتر و دستیابی به نتیجه مطلوب تر هدف نهایی 
است.  دو شرکت نام آشنای ورزشی به نام های نایک و آدیداس جدیدترین محصولات خود برای 
جام جهانی را عرضه کرده اند. آنها س��عی کرده اند با بهره من��دی از جدیدترین فناوری های روز، 
بهترین و مناسب ترین محصولات را برای این جام عرضه کنند.  چندی پیش  شرکت نایک، کفش 
Mercurial Superfly رابرای این جام رونمایی کرد که قرار است کریستیانو رونالدو آن را به 
پا کند. این کفش پس از سال ها تحقیق و آزمایش با هدف ایجاد انقلابی درسرعت، ساخته شده 
است. دوخت سه گره که منجر به کاهش مواد مورد استفاده بین پا و توپ و در نتیجه بالا رفتن 
کنترل روی توپ و لمس خوب توپ برای بازیکنان می شود ازجمله فناوری های بکار رفته در این 
کفش است. همچنین در این کفش از ساق استفاده شده تا پا بهتر در کفش قرار گیرد. به علاوه 
میخ های زیر کفش باعث ثبات فوق العاده و افزایش کش��ش در پا می شود. شرکت آدیداس هم 

یکی دیگر از حامیان جام جهانی امسال کفشی مشابه این برای لیونل مسی آماده کرده است.

برازوکا، توپ جام جهانی 2014
برازوکا دوازدهمین توپی اس��ت که ش��رکت آدیداس برای مسابقات جام جهانی ساخته اس��ت. شرکت س��ازنده آلمانی مدعی است که این 
توپ در مقایس��ه با توپ های قبلی از نظر دقت و تم��اس با پا بهتر از توپ های قبلی اس��ت و تاری��خ جدیدی را برای توپ ه��ای جام جهانی 
رقم می زند. توپ برازوکا، دارای ش��ش بخش پروانه ای ش��کل اس��ت که با تکنول��وژی گرما به یکدیگر متصل ش��ده اند. پوس��ته این توپ 
س��خت اس��ت و باعث می ش��ود که هنگام ضربه زدن و تماس با پای فوتبالیس��ت اصطکاک بیش��تری به وج��ود بیاید، به گون��ه ای که این 
ویژگی به کنترل توپ توس��ط بازیکن��ان کمک زیادی می کن��د.  این توپ از لحاظ هندس��ی نیز با ت��وپ های دیگر متفاوت اس��ت و در هوا 
اس��تقامت بیش��تری به خرج می دهد. برازوکا از ترکیبات رنگی س��فید و آبی برخوردار اس��ت و لق��ب رنگی ترین توپ فدراس��یون جهانی 
فوتب��ال را از آن خود کرده اس��ت. همچنین ت��وپ دارای وزن ۴۳۷ گ��رم و قابلیت ج��ذب آب تا میزان 0.۲ اس��ت، بدین معنا ک��ه این توپ 
می توان��د در باران های ش��دید ش��کل ، وزن و ابعاد ظاه��ری خود را حفظ کند. علاوه بر این س��اختار هندس��ی ب��رازوکا از 
 توپ های دیگر متفاوت اس��ت که این امر باعث ثبات بیش��تر برازوکا در هوا می ش��ود. همچنین س��طح ناهموار توپ و 
بخش های مختلف برازوکا باعث کاهش حرکت سریع نزولی این توپ می شود. عمق فاصله بین شکاف های این توپ در 
مقایسه با توپ جابولانی که شرکت آدیداس برای مسابقات جام جهانی فوتبال ۲010 تولید کرده است بیشتر است، به  
گونه ای که عمق شکاف بخش های برازوکا حدود 1.5۶ میلی متر و ۳ برابر  بیشتر از عمق درزهای توپ جابولانی می باشد.
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دانـــــش

روزنامــه خــری، فرهنگــی 

اجتماعــی صبــح ایــران 

خودروی جدید هوندا با عنوان فیت ۲۰۱۵ با طراحی جدید وارد عرصه فروش شده است.آخرین خبرها |

"حمله دکمه سرخ " 
در تلویزیون

یک ابتکار جدید دیگر 
از فیسبوک

تبلت های جدید سامسونگ در راه است دسته بازی جدید برای کاربران آیفون و آی پد ورود به سینما با عینک گوگل ممنوع شد

گلکسی تب S با دو مدل جدید با طراحی پشت پلاستیکی عرضه می شود. این دو تبلت یک نمونه دارای صفحه 
نمایش ۱۰.۵ اینچی و تراکم پیکسلی ۲۸۸ پیکسل در اینچ است و نمونه دیگر دارای صفحه نمایش ۸.۴ اینچی 
با تراکم پیکسلی ۳۵۹ پیکسل در اینچ معرفی شده است. نمایشگر این نوع تبلت ها از نوع سوپرآمولد است که 
مزیت دیگر این تبلت ها همراه با ضخامت بسیارکم آنها محسوب می شود. وزن تب ۱۰.۵ اینچی۴۶۵ گرم و تب 
۸.۴ اینچی تنها ۲۹۴ گرم است. هر دو آنها از رم سه گیگابایتی بهره می برند و پردازنده های مختلفی خواهند 
داشت. حافظه داخلی هر دو تبلت مدل های ۱۶ گیگابایتی و ۳۲ گیگابایتی است که قابلیت اضافه کردن کارت 
حافظه میکرو اس دی تا ظرفیت ۱۲۸ گیگابایت را هم دارد. در مورد باتری های این دو نمونه می توان گفت نمونه 
۱۰.۵ اینچی ازباتری ۷۹۰۰ میلی آمپر و مدل ۸.۴ اینچی از باتری ۴۹۰۰ میلی آمپر برخوردار است. هر دو این 

تبلت ها دارای دوربین هشت مگاپیکسل و دوربین جلویی ۲.۱ مگاپیکسل هستند. 

کمپانی استیل سریس کنترلر جدید بازی برای کاربرانی که از طریق آی او اس ۷ گیم بازی می کنند، ساخت. 
این دسته بازی موسوم به یک دسته بی سیم کاملی است که بهترین مدیریت هنگام بازی و گیم را به کاربران 
آیفون و آی پد می دهد. با توسعه گیم های جدید روی سیستم عامل آی او اس اپل، کمپانی های سخت افزاری 
سعی کرده اند دسته های مخصوص برای گیم بسازند و کمپانی استیل سریس که دسته بازی خود را امسال در 
نمایشگاه CES لاس وگاس نمایش داده بود، آن را رسما برای اپل بازان راهی بازار کرد. چندین دسته همزمان 
می توانند به سیستمی که با آن گیم بازی می کنید، وصل شوند و دکمه های تعبیه شده بر اساس کنترلرهای 
حرفه ای ساخته شده است.از طریق بلوتوث به آیفون و آی پد وصل می شود اما اتصال NFC به راحتی جواب 
نمی دهد. دوباطری از نوع AA در خود جای می دهد و ۳۰۰ گیم معروف روی سیستم عامل آی او اس با این 

دسته به راحتی کار می کند.

 مدیران کمپانی س��ینماهای زنجیره ای" آلامو درافتهاوس"، که هرگز با تکنولوژی درسینما کنار نیامده در
تازه ترین دس��تور اعلام کردند کاربران باید قبل از ورود به سالن سینمای متعلق به این کمپانی عینک های 
گوگلی خود را تحویل داده و سپس وارد سالن شوند."تیم لیگ" موسس آلامو درفتهاوس روی اکانت توئیتر 
خود نوشت: به محض خاموش شدن چراغ های سالن برای شروع نمایش، عینک ها درجیب!مدیران آلامو قدغن 
کردن عینک گوگل را طبیعی دانسته و دلیل اصلی را حریم خصوصی عنوان کردند. این درحالی است که به 
عینک گوگل شبیه دوربین فیلمبرداری در سینما نگریسته شده و از آنجایی که وارد کردن دوربین فیلمبرداری 
و ضبط ویدئو غیر قانونی است، عینک گوگل نیز با چنین محدودیتی از سوی مدیران سالن های سینما مواجه 
شده است. به گفته کارشناس��ان ضبط فیلم با موبایل یا دوربین فیلمبرداری سخت است درحالی که عینک 

گوگل روی صورت بوده و ناقضان حریم خصوصی به راحتی می توانند از آن استفاده کنند.

فیس بوک این روزها به شدت به بخش پیام رس��ان شرکت خود اهمیت می دهد. تا 
چند روز دیگر اپلیکیشن انتقال پیام شبیه SnapChatبا نام Slingshot را منتشر 
می کند و دیروز نیز خبر رسید که اپلیکیشن های iOS و اندروید Messenger را 
آپدیت کرده و قابلیت ضبط و ارسال ویدیوهای ۱۵ ثانیه را به آن افزوده است. ورژن 
۶ این اپلیکیشن همچنین دارای یک قابلیت جدید به نام Big Like نیز می باشد که 
وقتی از چیزی بیش از حد ممکن خوشتان آمده باشد، با فشردن و نگه داشتن دکمه 
Like یک علامت Like بزرگ تر از حد معمول می توانید بفرستید. قابلیتی که ممکن 
است تا مدتی دیگر درنسخه های دسکتاپی فیس بوک نیز شاهد باشیم.این اپلیکیشن 

نیز قابلیت ارسال ویدیو را خواهد داشت.

آنچه"حمله  دکمه س��رخ " نامیده می شود اخیرا روی اپلیکیش��ن های نصب شده روی 
تلویزیون های هوشمند کشف ش��ده که می تواند کل ورودی سیستم را درمعرض خطر 
امنیتی-کاربری قرار دهد. تلویزیون های آلوده به راحتی قابل ردیابی نیستند و بعد از اینکه 
بدافزار روی تلویزیون نشست می تواند ش��ما را بدون اینکه متوجه شوید، مانیتورکرده و 
اطلاعات عکس و فیلم و... را به سرقت ببرد. ظاهرا بدافزار جدید در اروپا به سرعت درحال 
گسترش بوده و ممکن است مناطقی چون آمریکا را در برگیرد.نام آن از روی کلید قرمز رنگ 
روی ریموت تلویزیون اخذ شده که معمولا به کاربر اجازه دسترسی به وب از طریق تلویزیون 
هوشمند با استفاده از استاندارد موسوم به HbbTV در اروپا را می دهد. حفره مذکور در 
لابراتوار شبکه دانشگاه کلمبیا توسط یوسی اورین و آنجلوس کرومیتیس کشف شده است .

 اینجا تکنولوژی 
بیداد می کند

گزارشی از برترین  های طراحی و نوآوری نمایشگاه 
کامپیوتکس ۲۰۱4

کامیپوتکس امسال نیز به پایان راه خود رسید تا ما را مدت ها در حیرت پیشرفت تکنولوژی و 
خلاقیت طراحی ش�رکت های بزرگ دنیای تکنولوژی نگه دارد. نمایشگاه کامپیوتکس تایوان 
هر ساله پذیرای شرکت های بزرگ دنیاست و انصافا ترافیک سخت افزار در این نمایشگاه بیداد 
می کند. انواع لپ تاپ  ها، پی سی ها، قطعات سخت افزاری کامپیوتری و لوازم جانبی که هر کدام 
وارد قسمت های فرعی دیگری نیز می شوند. اما باز هم می توان در میان تمامی آن ها دستگاه ها 
و قطعاتی را به عنوان طراحی و نوآوری برتر برگزید. این دقیقا کاری است که علاوه بر نمایشگاه، 
س�ایت های مطرح خبری نیز انجام داده اند. در این میان لیست وب سایت CNet از جامعیت و 
کیفیت بسیار بهتری برخوردار بود. لازم به ذکر است که تعدادی از سخت افزارها و دستگاه های 

زیر در لیست برندگان خود نمایشگاه نیز قرار داشتند. با هم نگاهی به این لیست می اندازیم.

مانیتورهای دو در یک 
فیلیپس

اگر شما هم جزو کسانی هستید که 
به دو مانیتور نیاز دارید، مانیتورهای 
جدی��د دو در یک فیلی��پ احتمالا 

بهترین گزینه برای شما خواهند بود. 

UHD46۰SL تلویزیون های
 Top Victory خوش تیپ توس��ط ش��رکت UHD این تلویزی��ون
Electronics تایوان ساخته شده است و به شکل کلی قاب دور صفحه 
 نمایش را به کناری انداخته است و حاصل کار صفحه نمایشی فوق العاده

باریک، با بهره وری بهتر و البته تر و تمیزتر ش��ده است 
که می ت��وان آن را ب��ه هر دی��واری متصل 

کرد. همچنی��ن یک س��اب ووفر نیز 
ب��رای افزایش قدرت صدا درپش��ت 
آن تعبیه ش��ده و تمامی س��یم های 
UHD۴۶۰SL درپش��ت آن قاب��ل 

جمع است.

M Hybrid Mouse ۱۰ Level ماوس های
 BMW و Thermaltake این ماوس  که ب��ا هم��کاری ش��رکت
Desighnwork س��اخته ش��ده اس��ت، عضوی جدید از خانواده 
M ۱۰ Level محسوب می شود. این ماوس هیبریدی می تواند هم در 

حالت سیمی و هم در حالت وایرلس از طریق بلوتوث فعالیت 
کند. این ماوس ها همچنین از تمام ویژگی های 

M ۱۰ Level بهره من��د هس��تند که 
ش��امل محور فرمان ۳D، سیستم 

تهوی��ه و نرم اف��زار تنظیم 
کارکرد می باشد.

HTC One M8
گوش��ی HTC One M۸ انصافا یک بازگش��ت توفانی 
برای اچ تی سی بود. یک بدنه یکپارچه آلومنیومی شیک 
و خوش تراش ب��ه همراه یک صفح��ه نمایش ۵ اینچی 
HD، اندروید کیت کت و اینترفی��س Sense ۶.۰ که 
با همراهی اسپیکر استثنایی و سنس��ور افزایش عمق 

تصاویر جای هیچ گله ای در طراحی باقی نگذاشت.

6 ZenFone
گوش��ی جدید ایس��وس با نام ZenFone ۶ یک عظیم الجثه به 
 ۱۲۸۰x۷۲۰ تمام معناس��ت. صفحه نمایش ۶ اینچ با رزولوش��ن
پیکس��لی، پردازنده ۲ گیگاهرتزی اینتل 
اتم Z۲۵۸۰، باتری ۳۲۳۰ میلی آمپر 
ساعتی و یک دوربین ۱۳ مگاپیکسلی 
باعث ش��ده که ایس��وس با تولید این 

گوشی سر خود را بالا بگیرد.

Deluxe-Asus Z97 مادربورد
ایسوس Z۹۷ جدیدترین مدل از مادربوردهای سری ۹ 
این شرکت اس��تکه دارای ۵ روش بهینه سازی و قابلیت 
Processors Dual Intelligent می باشد. فرکانس 
پردازنده قرارگرفته بر روی آن می تواند تنها با یک کلیک 
قابلیت تنظیم داشته باش��د؛ اینکه در مد ذخیره انرژی 
باشد یا در حالت آورکلاکینگ. علاوه بر این ها اپلیکیشن 
Turbo Fast همراه آن می تواند سرعت اینترنت بالا و 

بهترین کیفیت صدا را برای کاربر فراهم کند.

Qualcomm Toq اسمارت واچ
اس��مارت واچ Toq محصول کوالکام جهت رقابت در بازار اسمارت واچ است. اما این 
اسمارت واچ چیزی ارایه می دهد که دیگران ارایه نداده اند! چند سال پیش تکنولوژی 
فوق العاده ای به ن��ام Mirasol ظهور کرد که گفته می ش��د قرار اس��ت انقلابی در 
صنعت صفحه نمایش های e-reader باش��د. کوالکام همان زمان ارزش این شرکت 

و تکنولوژی آن را درک ک��رد و خیلی زود تکنول��وژی صفحه نمایش های 
رنگی آن ه��ا را خرید و حالا از آن ه��ا در صفحه نمایش 

اس��مارت واچ خود نیز اس��تفاده کرده اس��ت. جدا از 
عملکرد جداگانه خود دستگاه، این ساعت می تواند 
پیام ها، اتفاقات جدید و نوتیفیکیشن های های تلفن 

اندرویدی شما را نیز برایتان نمایش دهد.

 Asus Zenbook UX الترابوک
series

آخری��ن پرچم��دار الترابوک ه��ای ایس��وس م��دل های 
Zenbook UX۳۰۱ و ۳۰۲ هستند که یک اژدهای خفته 
در پس کیس مجهز به گوریلا گلس خود می باشند. صفحه 
نمایش این لپ تاپ ها ۱۳.۳ اینچی است و دارای رزولوشنی 
معادل ۲۵۶۰x۱۴۴۰ پیکسلی می باش��ند. مولتی تاچ ۱۰ 
نقطه ای و پردازنده اینتل Core i۵ قابل آپگرید به i۷ نیز 
از دیگر ویژگی های این تبلت قدرتمند و خوش تراش است.

 Xiaomi ایرفون های
Piston

 ۱More این گوشی ها را ش��رکت
برای ش��یائومی س��اخته است. این 
گوش��ی ها دارای ی��ک ج��ک ۳.۵ 
میلیمت��ری طلای��ی می باش��ند تا 
از اکس��ید ش��دن در امان باش��ند. 
س��یم های KEVLAR ضد عرق، 
ضد ایس��تایی صدا و ض��د پیچش و 
هولدر س��یلیکونی ایرف��ون دارای 
مجوز FDA از دیگر ویژگی های این 

ایرفون هاست.

KEF وایرلسی X3۰۰A اسپیکرهای
این اسپیکرها ظاهری استاندارد و تا حدی معمولی دارند، اما جادوی اصلی در درون 
آن ها جا خوش کرده است. درایورهای استثنایی Uni-Q شرکت KEF، به همراه 
چهار امپلی فایر اختصاصی، دو DAC ج��دا با کیفیت بالا 
همراه با یک کانکش��ن USB دیجیتالی با رزولوش��ن 
بالای bit-۲۴/۹۶kHz بدون اعوجاج در حالت سیمی 
 X۳۰۰A .این اسپیکر را به یک غرنده تبدیل کرده است
می تواند از طریق Airplay و یا DLNA و با کامپیوتر، 
اس��مارت فون و یا دیگر دس��تگاه های موبای��ل از طریق 

وایرلس به تولید صدا بپردازد.

Gaming PC M8
م��زه س��خت افزارهای ب��ازی به زی��ر زبان 
BMW Designworks خ��وش آمده 
 M۸ اس��ت. ای��ن ش��رکت کامپیوترهای
گیمینگ خود را در کامپیوتکس به معرض 
نمایش گذاشت. یک پی س��ی که قابلیت 
تغییر و شخصی س��ازی س��خت افزارهای 
درون خ��ود را دارد و با ظاه��ری به غایت 
شیک، کلاس کار گیمرها را بالا می آورد. 

HTC Dot View
کاورهای HTC مانند کاورهای گلگسی سامسونگ طراحی شده اند و دارای یک پنجره جهت 
 HTC Dot View دیدن صفحه نمایش می باش��د. با این حال
یک قدم جلوتر از مدل سامس��ونگ پیش رفته اس��ت. کاور 
اچ تی سی درپش��ت جنس��ی پلی کربناتی دارد که به راحتی 
با ظاهر انحنادار گوشی متناسب می ش��ود و در جلو کاوری 
فلیپ سلیکونی با سوراخ های ریز اس��ت که به اسمارت فون 
اجازه نمایش اطلاعات عمومی صفحه نمایش را در حالتی که 
کیس بسته باشد می دهد؛ مانند نوتیفیکیشن ها و هشدارهای 

آب و هوایی.

-EW اکسس پوینت
7۲88APC

۷۲۸۸APC-EW ادع��ا دارد ک��ه 
نخستین اکس��س پوینت اختصاصی 
وای ف��ای ۵ گیگاهرت��زی اس��ت 
ک��ه می توان��د وای ف��ای دو بانده ۵ 
گیگاهرت��زی برای اس��مارت فون ها، 
لپ تاپ ها و تبلت های شما تأمین کند.

 Dead Silence

Fan
ای��ن فن ه��ای دو لای��ه س��اخته 
شده توس��ط Aerocool ادعای 
بی صدایی کامل دارد. این شرکت 
مدعی اس��ت که این فن اولین در 
 Dead Silence .نوع خود است
Fan ب��ا اس��تفاده از تیغه ه��ای 
لاستیکی و پلاس��تیکی ویژه خود 
این قابلیت را ایجاد کرده اس��ت و 
قادر است شما را از بند صدای وزوز 

فن ها رها کند.

 NFC Express

 and Wireless ۲
Charger

ای��ن وس��یله دو منظ��وره دارای 
قابلیت شارژ وایرلسی و همچنین 
NFC می باشد. می توانید گوشی 
خود را در ب��الای آن قرار داده تا از 
طریق القا شارژ ش��ود یا می توانید 

از NFC آن کمال بهره را ببرید.

-Acer Aspire U۵
6۲۰

پی سی All-in-One ایسر دارای 
یک صفحه نمایش ت��اچ فول اچ دی 
ضداثر انگشت است که اسپیکر آن به 
شکل زیرکانه ای در پشت کاور فلزی 
آن تعبیه ش��ده اس��ت. این کامپیوتر 
با ۳۵ میلیمتر ضخام��ت فوق باریک 
محس��وب می ش��ود و می تواند بین 
۱۰ تا ۹۰ درجه جلو شما خم و راست 

شود!

Ninja Dual Driver
این نینجاهای کوچک با آوردن یو اس بی ۳.۰ و میکرو 
یو اس بی در هیبت یک نینجای واقعی برای شما ظاهر 
می ش��وند. تمام طراحی این نینجاها یک تکه اس��ت و 
هیچ قسمتی از آن جداش��دنی نیست. حتی دست این 
نینجاها نیز به کار شما می آید. دست راست آن ها دارای 
یک کلاهک پوششی ۳.۵ میلیمتری برای دستگاه های 
موبایل شماست و دست چپ آن نیز یک آهن ربا جهت 

چسباندن آن به اجسام آهنی می باشد.

iSSD
ای��ن SSD حافظه بالا با اس��تفاده از 
پ��ورت Lightning دس��تگاه های 
iOS می تواند با س��رعت ب��الا انتقال 
 iSSD .دیتا برای ش��ما انجام ده��د
همچنی��ن از ویندوز، م��ک، کروم و 
انواع تبلت ها و دس��تگاه های موبایل 

پشتیبانی می کند.
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آخرین خبرها |
مسابقه  عکاسی 

با آیفون
ش��اید دیگر اس��مارت فون های دنیا دوربین هایی با سنس��ور بزرگ تر یا مگاپیکسل 
بیشتر داشته باشند، اما معجونی از سیستم پردازش تصویری فوق العاده، سرعت بالا 
و گستره وسیعی از اپلیکیش��ن های ادیت تصویر دوربین آیفون را به یکی از بهترین 
iPhone گزینه های عکاسان حتی حرفه ای تبدیل کرده اس��ت. امسال نیز مراسم 

 Photography Awards برگزار شد و در این مراسم از بهترین عکس های ثبت 
شده با آیفون در سال اخیر تقدیر به عمل آمد.تمامی شرکت کنندگان در این مسابقه 
باید عکس ها را فقط درآیفون ثبت و با آن نیز ویرایش کنند و پردازش عکس درخارج از 
آیفون مجاز نیست. می توانید برای دیدن جزییات و عکس های جذاب دیگر به وبسایت 

خود مسابقه نیز مراجعه کنید.

هفته گذشته  خبری موثق از زمان معرفی س��اعت G Watch ال جی رسید و حالا 
اطلاعات جدیدی از جزییات س��خت افزاری این س��اعت پرده بر می دارد. اطلاعات 
جدید نشان می دهد که چیپست این ساعت اسنپ دراگون400 خواهد بود که دارای 
 305 Adreno 220 می باش��د. البته دلیل نبود Adreno یک پردازنده گرافیکی
از آن جهت که پیکس��ل های کمتری برای تغذیه وج��ود دارد، کاملا توجیه پذیر 
اس��ت. ویژگی هایی چون بلوتوث ورژن چه��ار، پش��تیبانی از زبان های مختلف و 
یادداش��ت های صوتی که هر کدام از آن ها می تواند س��اعت ال جی را برجسته تر 
از بقیه نمونه های مش��ابه کند. اما از طرفی گفته شده که ممکن است قابلیت پیام 

رسان فوری را نداشته باشند.

انتشار اندروید 4.4.3 کیت کت برای گوشی  های گلکسی S5 آغاز شد.

 G Watch
هم آمد

تصورکنید در یکی از خیابان های این شهر درحال گشت و گذار هستید و یک بوگاتی ویرون آژیرکشان از کنار شما رد می شود؛ چه چیزی هیجان انگیزتر از این؟!در این شهر انواع خودروهای لوکس رفت و آمد می کنند، 
اما نکته جالب اینجاست که توریست های این شهر به جای آن ها ترجیح می دهند با ماشین های پلیس این شهر عکس بیندازند. 

 گشت و گذاری در توییتر و اینستاگرام شاید این واقعیت را به خوبی برای شما اثبات کند. درحال حاضر ماشین های توفنده ای چون بوگاتی ویرون، لامبورگینی Aventador و استون مارتین وان-77 به مدل هایی
تبدیل شده اند که همه خواستار عکسی با آنها هستند. به تازگی ویدیویی منتشر شده و در 4 دقیقه گشت و گذاری جذاب در میان ماشین های پلیس دوبی و واکنش توریست ها انداخته است. از این لینک می توانید 

این ویدیو را تماشا کنید یا از این لینک دانلود کنید.

دو مدل تلویزیون انحنادار در بازار G Pad ال جی راهی بازار شد پرچمدار جدید هواوی معرفی می شود

سامسونگ دو مدل جدید از سری تلویزیون های رده بالای خود HU8290 خود را معرفی کرد. مدلی 55 اینچی 
و 65 اینچی که هر دو دارای صفحه نمایش های انحنادار هستند و رزولوشنی 4K یا 3840x2160 پیکسلی 
را نمایش می دهند. به لطف صفحه نمایش انحنادار، این تلویزیون می تواند تجربه تصویری همانند 3D را برای 

شما به ارمغان بیاورد. 
علاوه بر این سری های جدید از کدک هایی چون UHD HEVC نیز پشتیبانی می کنند و قادرند تصاویر با 
رزولوشن 1080p و حتی پایین تر را به رزولوشن 4K برسانند. ابزاری که با توجه به کمبود محتوای 4K در این 
زمان، بسیار مناسب به نظر می رسد. هر دو نسخه 55 اینچی و 65 اینچی فروش خود را در اروپا و با قیمت 3099 
یورو و 4499 یورو آغاز کرده اند. با این قیمت واقعا ممکن است کسی خواهان این تلویزیون ها باشد؟! به نظر باید 

زمان زیادی بگذرد تا چنین تلویزیون هایی به قیمتی مناسب برسند...

ش��رکت ال جی اعلام کردکه جدیدترین مدل های تبلت G Pad این شرکت از هفته جاری فروش خود را در 
اروپا آغاز کرد. در ابتدا تنها مدل 7 اینچی به فروش خواهد رسید و در هفته های آینده مدل های 8 اینچی و 10.1 
اینچی نیز به بازارهای فروش می رسند.تبلت های جدید که در ماه می امسال معرفی شدند، دارای ویژگی های 
عمومی یکسانی چون ویژگی Knock Code، اسمارت کیبورد و اینترفیس ساده شده ال جی خواهند بود، 
اما اندکی نیز در سخت افزار متفاوت می باشند. مدل 7 اینچی با رزولوشن صفحه نمایش 1280x800 پیکسل، 
پردازنده 1.2 گیگاهرتزی 4 هسته ای، 8 گیگابایت حافظه داخلی، رم یک گیگابایتی و دوربین 3 مگاپیکسلی 
ارایه خواهد شد. دو مدل بزرگ تر با همین رزولوشن صفحه نمایش تولید شده اند، اما دارای میزان حافظه داخلی 
بیش��تر )16 گیگ( و میزان ظرفیت باتری بالاتری )4200 و 8000 میلی آمپر در مقابل 4200 میلی آمپری 

مدل 7 اینچی( خواهند بود.

 Mulan به گوش رسیده بود. البته نام Mulan اخیرا خبرهایی ازاسمارت فون جدید ش��رکت هواوی به نام
نام قدیمی یا ش��اید نام رمز این گوشی بوده است که حالا بنا به پوس��تر جدیدی که این شرکت منتشرکرده، 
نام اصلی این گوش��ی Huawei Honor 6 خواهد بود.براس��اس پوس��تر منتش��ر ش��ده، Honor 6 در 
 روز 3 تیر معرفی خواهد ش��د. مراسم رونمایی نیز دراس��تادیوم خوش نام و خوش س��اخت شهر پکن یعنی 
Beijing National Stadium برگزار می ش��ود که البته مردم آن را به نام »آش��یانه پرنده« می شناسند. 
منابع چینی گفته اند که دلیل قراردادن عدد 6 درجلوی نام این گوشی به دلیل وجود دو پرچمدار جدید از دیگر 
شرکت هاست که هنوز معرفی نشده اند؛ یعنی اپل آیفون 6 که گفته شده در سپتامبر معرفی می شود و همچنین 
سامسونگ گلکسی S6 که پیش بینی می شود درسه ماهه دوم 2015 معرفی شود.پس منتظر روز 3 تیر باشید 

تا خبرهای بیشتری از پرچمدار جدید هواوی بشنوید.

جولان خفن ترین خودروهای دنیا در نیروی پلیس دوبی

 CES، MWC، حالا ک�ه نمایش�گاه های
Computex 2014 و WWDC به پایان رس�یده اند، 

چشم ها به کنفرانس های پیش رو بسته شده است. 
 Google مهم ترین کنفرانس�ی که درهمین نزدیکی ها خواهیم داشت

I/O خواهد بود که گفته ش�ده ممکن است نکس�وس 8، جی واچ، تلویزیون 
اندرویدی، موتو 360 و تعدادی از رونمایی های دیگری را در آن شاهد باشیم. اما از 

طرفی مراسم مهمی چون IFA 2014 برلین را نیز در راه داریم که بدون شک کمپانی های 
بزرگ غافلگیری های هیجان انگیزی در آن به نمایش خواهند گذاشت. 

درست مانند سال های قبل سامسونگ نیز نقش�ی بزرگ در این نمایشگاه بازی خواهد کرد. 
انتظار می رود که در این نمایشگاه سامس�ونگ از محصولاتی چون فبلت آینده خود نوت چهار 

رونمایی کند.
 بر اس�اس گزارش وبس�ایت خبری Korean Media سامس�ونگ نه تنها در IFA گلکسی نوت 
4 را معرفی خواهد کرد که گفته ش�ده عینک هوش�مند سامس�ونگ که چندین بار شایعاتی از آن 
شنیده شده نیز برای نخستین بار جلوی چشم بازدیدکنندگان IFA ظاهر خواهد شد. علاوه بر این 
سامسونگ در نظر دارد تعدادی تلویزیون OLED انحنادار نیز به این نمایشگاه بیاورد. این شرکت 
همچنین تصمیم دارد خود را نه تنها به عنوان یک تولیدکننده سخت افزار که به عنوان یک »ارایه 
دهنده راه حل« نیز معرفی کند؛ یعنی چیزی شبیه به اقدامی چون ساخت سیم بندهای سلامت 

این شرکت که مدتی پیش رونمایی شد. 
همچنین ب�ه گفت�ه Korean Media این موضوع ش�امل معرفی گس�تره بیش�تری از 

س�رویس های خانگی هوش�مند و فراتر از ل�وازم خانگی نیز می ش�ود؛ مواردی چون 
امنیت و مدیریت انرژی. اما این منبع در مورد گلکسی نوت نیز ادعای جالبی ارایه 

کرده است. ظاهرا سامس�ونگ دو مدل از گلکسی نوت 4 خواهد ساخت که 
یک مورد دارای صفحه نمایش OLED انحنا دار خواهد بود که برای 

بازارهای محدود آماده خواهد شد و همچنین مدلی با صفحه 
نمایش غی�ر انحنادارکه به س�ایر بازاره�ا راه پیدا 

می کند.

این گزارش همچنی�ن اضافه 
 AMOLED ک�رده که صفح�ه نمای�ش

 2560x1440 یا QHD این دستگاه با رزولوش�نی
پیکسلی عرضه می شود که البته سایز آن در این گزارش 

ذکر نشده است. 
هر چند پیش بینی شده که اندازه ای بین 5.7 تا 6 اینچ خواهد 
داشت. اما در بحث دوربین نیز سامس�ونگ پا را یک قدم فراتر 

گذاشته است. 
نوت 4 دارای یک دوربین 16 مگاپیکسلی با لرزشگیر لیزری 

تصویر خواهد بود که توسط سونی ساخته شده است. 
و در نهایت دوربی�ن جلو دارای یک سنس�ور 2 

مگاپیکسلی مانند گلکسی S5 خواهد 
بود.

از زمانی که پرچمدار 
ه�ای  اس�مارت فون  جدی�د 

سامس�ونگ گلکس�ی S5 معرفی شده، 
حالا چش�م ها ب�ه سامس�ونگ برای انتش�ار 

پرچمدار فبلت های این ش�رکت دوخته ش�ده 
اس�ت. گلکس�ی نوت 4 را اطلاع بس�یاری از آن 
نداشتیم، تا اینکه س�ایت Sammobile منبع 

همیش�گی و مطمئن محصولات سامسونگ 
جزییات تقریبا دقیقی از گوشی برای 

کاربران خود عرضه کرد.
مشخصات 

کلیدی گلکسی 
نوت 4 چیست ؟ نکته قابل توجه دیگر 

در مورد این فبلت سنسور UV ای 
است که گفته شده در نوت 4 حضور خواهد 

داشت.
 ای�ن سنس�ور می توان�د ب�رای تنظی�م اتوماتی�ک 

درخشندگی صفحه نمایش کاربرد داش�ته باشد و از این 
طریق درد چشم را کاهش دهد. 

همچنین قادر اس�ت ب�ا ابزاره�ای پوش�یدنی نیز جهت 
دریافت بهتر اطلاعات فرد هنگام خواب ارتباط برقرار 

کن�د و حت�ی می تواند هن�گام حض�ور در زیر نور 
آفتاب به شما هشدار خطر آفتاب سوختگی 

نیز بدهد.

طب�ق 
 Sammobile اطلاع�ات 

گلکس�ی ن�وت 4 در دو م�دل متفاوت 
منتشر خواهد شد؛ نس�خه ای برای آمریکای 

ش�مالی، کره جنوبی، چین و ژاپن و نسخه ای دیگر 
برای کش�ورهای دیگ�ر. و البته همانطور ک�ه احتمالا 

 ش�ما هم ح�دس زده ای�د، نس�خه آمری�کا مجه�ز به 
چیپس�ت های اس�نپ دراگون 805 خواهد بود و مدل 

دیگر را چیپست های اگزینوس سامسونگ همراهی 
خواهندک�رد. م�دل اگزینوس ب�ه کار رفته در 

 HelsinkiPro آن 5433 ب�ا نام رم�ز
خواهد بود.

 Galaxy note 4
خیلی دور 

خیلی نزدیک 

سامسونگ در IFA 2014 همه را 
غافلگیر می کند؟

ت 4 در دو مدل متفاوت
سی نو

گلک

سنسور UV در نوت 4

شی با 2560x1440 پیکسل
صفحه نمای
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فیس بوک در اپلیکیشن جدید Messenger خود قابلیت ارسال ویدیو و نسخه جدیدی از سیستم Like را معرفی کرده است.آخرین خبرها |

 SwiftKey اپلیکیشن
رایگان شد

بازی ای که  شخصیت 
مؤنث ندارد

تصاویر آیفون 6 منتشر شد فلش درایوهای جدید سیلیکون پاور آمد مانیتورهای Two-in-One؛ نوآوری جدید فیلیپس

 Sonny Dickson تصویری که ملاحظه می کنید آیفون 6 در دو ورژن 4.7 اینچی و 5.5 اینچی است و توسط
منتشر شده است که معمولا افشاگری های اپل او تاکنون دقیق بوده است. اگر به هر حال حق با او باشد، این تصاویر 
نیز شایعات پیرامون آغاز تولید نسخه های 4.7 اینچی و 5.5 اینچی »بسیار نازک« اپل را به طریق اولی تر تأیید 
می کند. البته دیکسون شاید این بار اشتباه کرده باشد، اما این تصاویر با شایعاتی که از چین تاکنون رسیده است 
تطابق کامل دارند. درتصاویر مشخص است که دکمه Power آیفون از بالای آن که در مدل های قبل دسترسی 
به آنها دشوار بود به طرف راست گوشی منتقل شده است. درپشت گوشی نیز اپل ظاهرا اندازه آنتن را کم کرده 
 تا یکپارچکی بدنه آلومنیومی را بیش��تر کند. علاوه بر این فلاش های دوگانه آیفون از ظاهری قرص گونه به 
نسخه ای دوارتر تغییر شکل داده اند. تنها چیزی که در مدل 5.5 اینچی نسبت به 4.7 اینچی متفاوت است، یک 
سوراخ جدید در بالا و در کنار دوربین FaceTime می باشد که مشخص نیست به چه قصدی تعبیه شده است.

کمپانی سیلیکون پاور دو مدل فلش درایو جدید را به بازار معرفی کرد. فلش درایو Touch T06 یو اس بی 
2.0 و فلش درایو Jewel J06 یو اس بی 3.0 که همگی در سه رنگ متفاوت مشکی، سفید و آبی تیره عرضه 
شده اند. از نکات قابل توجه این فلش مموری ها ظاهر کوچک و وزن سبک آن هاست که حمل آن ها را به راحتی 
در کمترین فضا ممکن می کند. علاوه بر این ظاهر شیک و انحنای اطراف آن ها نیز به شکل و شمایل جذاب 
آن کمک بسیاری کرده است. مواد پلاستیکی محکم در ساخت این فلش مموری ها به کار رفته، آنها را ضد 
آب، ضد ضربه و ضد گرد و غبار کرده است. سیلیکون پاور فلش مموری هایTouch T06  و Jewel J06 را 
در انواع حافظه و سرعت های مختلف عرضه کرده است. مدل Touch T06 یو اس بی 2.0 دارای پنج آپشن 
شامل 4 گیگ، 8 گیگ، 16 گیگ، 32 گیگ و 64 گیگ است و از طرفی مدل Jewel J06 آن نیز در مقادیر 

حافظه 8، 16، 32 و 64 گیگابایتی و البته با پشتیبانی از USB 3.0 طراحی شده اند.

شرکت فیلیپس دس��ت به تولید مانیتورهای جدید Two-in-One زده اس��ت که می تواند فرآیند مولتی 
تس��کینگ یا چند وظیفگی را به بهترین وجه تس��هیل کند. با اس��تفاده از این مانیتورها، به جای دو مانیتور 
 جدا درکنار هم از دو مانیتور به هم  چس��بیده زاویه دار اس��تفاده ش��ده اس��ت. مانیتوره��ای فیلیپس مدل

19DP6QJNS Two-in-One از دو مانیتور بزرگ 19 اینچ IPS LCD تشکیل شده است که با ارتباطی 
مداوم تصویری پانوراماگونه برای شما به ارمغان می آورند. هر کدام از مانیتورها دارای یک سیم ورودی جداست 
و هر چند مدل پیشنهادی فیلیپس به نظر برای یک کامپیوتر ایجاد شده است، اما می توان به راحتی دو دستگاه 
جداگانه را نیز به آن ها متصل کرد. به عنوان مثال یک طرف می تواند نقش صفحه نمایش کامپیوتر شما و سمت 
 VGA و ورودی DisplayPort دیگر برای لپ تاپ شما کاربرد داشته باشد. مانیتور سمت چپ دارای یک
می باشد، مانیتور سمت راست از یک ورودی VGA و یک MHL با قابلیت تبدیل به HDMI بهره می برد. 

یکی از قابلیت  های جالب بازی Assassin’s Creed Unity در راه یوبی سافت 
امکان ایجاد گروه های چهار نفره متفاوت و بازی علیه دیگر تیم هاست. حالا کاشف 
به عمل آمده که یوبی سافت قصد چنین کاری داشته اما هنگامی که پروسه تولید را 
بررسی کرده اند، نیاز به انجام وقت و هزینه بسیار زیادی بوده که این شرکت در نهایت 
از خیر این کار گذش��ته اس��ت. این صحبت ها را رییس بخش خلاقیت یوبی سافت 
الکس آماناسیو انجام داده اس��ت. طبق صحبت های وی این شرکت برنامه  ای برای 
اضافه کردن یک کاراکتر مؤنث داشت، اما پشیمان شده است. »این اتفاق باعث افزایش 
دو برابری میزان انیمیشن  ها دربازی می شد. همچنین صداهای موردنیاز و تمامی 

جلوه های ویژه و هر چیزی دو برابر می شد. 

SwiftKey یکی ازمعروف ترین اپلیکیش��ن های کیبورد موبایلی، حالا دس��ت به 
تحولی بزرگ زده و شرکت انگلیسی تولیدکننده اپلیکیشن خود را از حالت پولی به 
حالت رایگان تبدیل کرده است. این اپلیکیشن در سال2010 معرفی شد و به زودی با 
 ظاهر جذاب و قابلیت پیشبینی حرفه ای خود به لیست پرفروش ترین اپلیکیشن های

Google Play Store راه پی��دا کرد . SwiftKey به ج��ای کیبورد پیش فرض 
سیستم عامل شما جای می گیرد و با بررسی های مداوم عادات تایپی سعی درپیشبینی 
کاراکترهای تایپ شما دارد. تا همین دیروز درقالب نسخه ای30 روزه عرضه می شد 
که کاربران باید بعد از آن با پرداخت 3.99 دلار این اپلیکیشن را خریداری می کردند و 

حالا از امروز این اپلیکیشن به شکل رایگان بر روی پلی استور قرار گرفته است.

 باعث افتخار بنده است؛ که در شهری خدمت می کنم، 
که دستاوردهای علمی توانمندی  را ارایه می دهد

این نمایش��گاه که  مورد توجه خاصی  از ط��رف عموم مردم 
شاهین شهر بخصوص قشر جوان و دانشجو قرار گرفت،به گفته 
مسئولین امر  قرار است سال آینده در سطح شرکت کنندگان 
شهرستانی برگزار ش��ود .ما هم که برای افتتاح این نمایشگاه 
دعوت شده بودیم بد ندیدیم نظر فرماندار شهرستان  و چند تن 

از مسئولین امر را در این زمینه جویا شویم .
جناب فرمان�دار  نمایش�گاه  را بازدی�د کردید؟ 

چطور بود؟
بسیار خرسندم که در حاشیه برگزاری نمایشگاه با چهره های 
مصمم و اراده ی پولادین پزوهش��گران و دانش��جویان جوان 
شاهین شهر مواجه ش��ده ام ،چهره هایی که امید به خلاقیت 
و نوآوری در مسیر آبادانی شهر و کشور دارند و در این فرصت 
مبارک  )هفته شاهین ش��هر( طلیعه روش��نی از فردای این 
س��رزمین را به چش��م مخاطبان آوردند، بحمدالله به وضوح، 
خودباوری را در چهره ی این عزیزان مشاهده کردم.امیدوارم 

روزبه روز شاهد موفقیت این عزیزان باشیم.
کدام غرفه بیشتر توجه تان را جلب کرد ؟

همه ی غرفه ها خ��وب بودند ،غرفه رباتی��ک برایم جالب بود 
پایان نامه ها و دستاوردهای دانشگاههای پیام نور و دانشگاه 
آزاد با موضوعات کار شده می توانند بس��یار راهگشا باشد در 
جهت برنامه های اجرایی در سطح شهرستان  و حتی استان 
اما غرفه دانشگاه مالک اشتر به دلیل دستاوردهای سازنده ای  
در سطح  بین المللی و کشوری ارائه داده است بیشتر نظرم را 

جلب کرده است.
برگزاری چنین نمایشگاهی چه تاثیری در جهت 

بالا بردن سطح علمی شهروندان دارد؟
قطعا نقش مهمی را در جهت بالا بردن و شناس��اندن س��طح 
علمی ایفا می کند و همان حس خود باوری و جمله ی» ما می 
توانیم « را به گونه ای عملی در اختیار شهروندان عزیز  قرار می 
دهد قطعا ما از اینگونه برنامه ها حمایت می کنیم ومعتقدیم 
برگزاری چنین نمایشگاه هایی  آثار بسیا رخوبی خواهد داشت .  
امیدواریم مجددا شاهد برگزاری چنین نمایشگاه هایی باشیم.
دکتر ذاکری  ش�هردار شاهین ش�هر  که خود از 
اساتید برجسته  دانش�گاه می باشد به این سوال 

ما که نمایشگاه را چگونه دیدید؟ و نقش آن در بالا 
بردن سطح علمی شهر چگونه ارزیابی می کنید؟ 

چنین پاسخگو بود: 
نمایشگاه بسیار خوبی بود ، می توان گفت تقریبا هویت بخشی 
و هویت سازی شهر را نشان داده است، ازشهری که 98 درصد 
باسواد دارد ، چنین انتظاری  هم می رود . نخبگان و دانشگاه 
هایی که در ش��هر وجود دارند ،چند مرک��ز علمی تحقیقاتی 
که در  ش��اهین ش��هر فعالیت دارند ، در زمین��ه های ریاضی 
،it وهوا و  فضا ش��اهد فعالیت های خوبی بودیم .دانشگاه آزاد 
اسلامی - دانشگاه پیام نور-  دانشگاه مالک اشتر دانشگاههای  
شاخص شهر هستند خیلی خوب وارد عمل شدند و خودشان 
را معرفی کردند  و باعث افتخار بنده است که در شهری خدمت 
می کنم، که دستاوردهای علمی توانمندی  را ارائه می دهد، 
دس��تاوردهایی که تاثیر خوبی در آینده ی کشور ما خواهند 
داش��ت ،کش��ور ما به این عزیزانی که وارد عرصه ی اختراع و 
دستاوردهای علمی شده اند نیاز دارد و بدین وسیله فرهنگ 

شاهین شهر را به نمایش گذاشته می شود 
بنده به عنوان شهردار خیلی بیش��تر تشویق شدم و احساس  
مسئولیت  بیش��تری به این عزیزان پیدا کرده ام که ان شا ا... 

بتوانیم شهرمان را در زمینه های علمی بهتر معرفی کنیم. 
غرفه ی دانشگاه مالک اشتر در زمینه های زیردریایی و هوا و 
فضا  نظر ایشان  را جلب کرد و در ادامه افزود، انتظار همین بود 
که  دستاوردهای این دانشگاه جلب توجه کند زیرا امید  مقام 
معظم رهبری)طی یکی از سخنرانیهایش��ان ( و کش��ور ما به 

دانشگاه مالک اشتر است 
 در پایان شهردار شاهین شهر  خطاب به جوانان شاهین شهری 
گفت:ای��ن افتخارات را ارج می نهیم و آینده  ای س��ر ش��ار از 
موفقیت برای جوانا ن برومند شاهین شهر  و کشورم از خداوند 

منان مسئلت دارم .
 دکترمحمد رضا  عرب یارمحمدی دبیر علمی نمایشگاه  که 
خود عضو فدراس��یون جهانی مخترعین )IFIA( می باشد و 
تاکنون موفق به ثبت رس��می  21 اختراع علمی و پژوهش��ی 
در اداره کل ثبت ش��رکت ها و مالکیت صنعتی ش��ده اس��ت 
وهمچنس با کس��ب رتبه ها و مدال های  مختلف پژوهش��ی 

آموزش��ی در س��طح بین المللی و کش��وری موجبات افتخار 
کش��ور و ش��هرمان می باش��ند در خصوص  تأثیر فعالیتهای 
علمی پژوهشی و اینگونه اقدامات در سطح شهر و شهرستان 
و حتی استان و کش��ور  گفت : مولی الموحدین علی )ع(   در 
فرازی از سخنان گهربارش��ان میفرمایند: لا عَمَلَ کالتَّحقیِق 
»هیچ عملی س��ودمندتر از تحقیق و پژوهش نیست«. البته   
میتوان این فرمایش را بسط داده و در همه زمینه های علمی، 
فرهنگی، سیاسی، اجتماعی و ... بکار برد. اما آنچه مهم است 
همانا ارزش س��عی و تلاش جهت دستیابی به یک راه صحیح 
برای حل مس��ائل میباش��د. هم اکنون جمهوری اسلامی در 
مقابل دو هجمه ق��رار دارد. تلاش غرب و هم پیمانانش جهت 
مهندس��ی فرهنگی کش��ور و ایجاد محدودیت و تحریم های 
اقتصادی. برای مباحث فرهنگی حتماً س��ازمانهای متولی در 
حال طراحی و برنامه ریزی و تعیین هندسه فرهنگی هستند 
اما برای برون رفت از محدودیت های اقتصادی و کسب اقتدار 

و قدرت جهانی چه باید کرد؟ 
پس از منویات مقام معظم رهبری در رابطه با اجرایی ش��دن 
اقتص��اد مقاومتی که بحق تنه��ا راه نجات کش��ور از بحران و 
چالشهای موجود اس��ت بر آن شدیم تا رس��الت خود را برای 
عملیاتی ش��دن این مهم ایفا نماییم. چکیده و نتیجه اقتصاد 
مقاومتی   میبایست تولید محصول و تکنولوژی و نهایتاً مولد 
ثروت و اشتغالزایی جهت کسب قدرت و اقتدار در سطح جهانی 
در   زمینه های مختلف باشد. طبیعی است که برای دستیابی به 
این سطح از اقتدار میبایست زیر ساختهای موجود، بسیج و هم 
جهت شده و روشهای مدیریتی عوض گردد که به درستی و با 
تدبیر مدبرانه مقام معظم رهبری و با تأکید بر مدیریت جهادی 
این تغییر صورت خواهد گرفت. با این تفکر دیگر جای حیف 
و میل کردن و وقتگذرانی نیست، کیفیت بالا، هزینه پایین و 
سرعت در تولید علم و تکنولوژی حرف اول را میزند. استفاده از 
نخبگان و متخصصان جای خود را باز کرده و همه امور به علم 
و تحقیق گره می خورد. اتکا بر توان و نیروی داخلی با اتصال 
به مراکز علمی و انتخاب اس��تراتژی های دان��ش بنیان بروز 
واقعی پیدا خواهد کرد و در نتیجه جذب و حمایت از نخبگان و 
متخصصین نقش کلیدی با اولویت بالایی در ارتقاء اقتدار ملی 

خواهند داشت. 
تولید و تربیت جوانان مستعد و دانش پژوه گام مهم و اقدامی 
زیربنایی برای عملیاتی کردن تفکر و اندیشه ذکر شده بوده که 
ضمن سنگین و خطیر ش��دن وظایف متولیان علم و پژوهش 
)دانشگاهها، پژوهشکده ها و ...( در کشور همانا راههای میانبر 
می بایست کش��ف و ملاک عمل قرار گیرد. از جمله راههای 
کوتاه و تأثیرگذار همانا برگزاری جش��نواره ها، همایش ها و 
نمایشگاه های دستاوردهای علمی پژوهش��ی است که افراد 
ش��رکت کننده به نوعی ضمن تب��ادل اطلاع��ات و ارائه علم 
عملی، خود را معرفی و توانش��ان را به حضور میرسانند. البته 

لازم به ذکر است جش��نواره ها و همایش ها هم باید سمت و 
س��وی خود را تصحیح کرده و در کنار ایجاد بستری مناسب 
برای تولید عل��م، از تولید تکنولوژی غفلت نک��رده و راه های 
رس��یدن به آن را هموار کنند. در گامی اساس��ی و در همین 
راستا سازمان رفاهی تفریحی ش��هرداری شاهین شهر اقدام 
به تخصصی نمودن مدیریت های خود نموده و با تش��کیل 4 
کانون تفکر در مدیریتهای تخصصی علمی پژوهشی، فرهنگی 
 مذهبی اجتماعی، ورزشی، ادب و هنر با بهینه سازی طرح ها و 
برنامه های خ��ود و هزینه هدفمند بر آن ش��ده تا جهتگیری 
مناس��بی در راس��تای عملی کردن مدیریت جهادی بردارد. 
لذا امیدواریم با حمایت مسئولین از اجرای اینگونه طرح ها و 
برنامه ها ضمن توس��عه علم و تکنولوژی در شهر و شهرستان 
زمینه اش��تغالزایی را ایجاد و منتج به ایرانی مقتدر با توسعه 

پایدار گردد.
 آقای  دکت�ر به عن�وان دبی�ر علمی نمایش�گاه    
خلاصه ای از اهداف بلندم�دت و کوتاه مدت این 

نمایشگاه را بیان نمائید؟ 
از جمله اهداف بلند م��دت و کوتاه مدت این نمایش��گاه می 
توان به  ایجاد بس��تر حمایتی از چرخه تحقیق و تولید جهت 
ایجاد شرایطی مناسب برای اش��تغال جوانان خلاق شاهین 
شهر- معرفی شاهین شهر در سطح استان و کشور در عرصه 
علم و پژوهش و به عبارتی ایجاد یک هویت علمی برای این شهر 
- ایجاد بستری مناس��ب برای ارائه خلاقیتها و دستاوردهای 
علمی پژوهشی جوانان شهر - گسترش زمینه های همکاری 
مراکز علمی شهر - باورمند ساختن جوانان شهر و ترویج شعار 
علمی عملی »ما می توانیم« - معرفی جوانان خلاق و الگوهای 
علمی - بارز نمودن بخشی از توان علمی پژوهشی شهر - تلاش 

جهت ترسیم یک نقشه راه علمی برای شهر را  نام برد. 
  نیکسا سلطانی مدیر علمی  س��ازمان رفاهی تفریحی و دبیر 
اجرایی نمایشگاه ،تش��کیل س��اختارهای فن آورانه و ایجاد 
شبکه های علمی به عنوان یکی از سیاستهای مهم و راهبردی 
س��ازمان رفاهی تفریحی می تواند در آینده ای نه چندان دور 
خلاءهای ناش��ی از کمب��ود و یا فقدان تکنول��وژی در چرخه 
تولیدات داخل��ی را بر طرف نمای��د و عدالت فن��اوری یعنی 
تبدیل هر ایده به پدیده برتربه ارمغان آورد پذیرش 90 طرح 
و جذب دهها انجمن و شرکت فناور علیرغم جوان بودن تنها 
گوشه ای از حجم عظیم فعالیت های صورت گرفته در شاهین 
شهر است ،ایجاد  و تشکیل کمیته های فناوری در حوزه های 
مختلف ،استفاده از نظرات کارشناسان اجرایی و اعضای هیات 
علمی دانشگاه ها )اتاق های فکر(و ایجاد لینک و ارتباط مؤثر 
ما بین این س��اختارها و انجمن های فن آور از جمله اقداماتی 
بود که در سایه آن نمایشگاه دستاوردهای علمی شاهین شهر 
شکل گرفت و بعنوان اولین جلوه گاه علمی شهر به نگاه مهربان 

مخاطب تقدیم شد.

واقعیت این است که مرزهای نوین دنیای جدید را تولیدات علمی تعیین می کند و به همین 
خاطر نهضتی از تولید علم در دنیا به راه افتاد ه است .در این مسیر معمولا ملت هایی موفق 
نامیده می شوند که در هر حوزه آکادمیک و غیر آکادمی سهم بیشتری از تولیدات علمی را 
به خود اختصاص دهند . به تعبیری ،جهان تکنولوژیک به ما می گوید :ملتی که در عرصه 
های علمی حرفی برای گفتن ندارد ،جایی برای عرض اندام هم نخواهد داش��ت و حیات 
،ارزانی ملت های پیشرویی است که در حوزه تولید علم و فن آوری دچار ایستایی نشوند و 

روز به روز به توسعه علوم و ابداعات جدید نظر کنند.
بدیهی است درچنین  شرایطی ،امر تولید علم نیازمند سیاستگذاری جدی است این نیاز 
از آنجا ضرورت می یابد که برخی کاس��تی ها چون تکثیر فعالیت های بدون جهت دهی 

،ضعف بنیادین پژوهش ،فقدان روش ها و مدلهای تحلیلی کارآمد در 
تولید علم )Analysis models ( و ده ها نکته دیگر ،جهت دهی 
بهینه و کارآمد پژوهش و تولید علم را با مشکل مواجهه نموده  است .

واقعیت دیگر آن است که اگر چه ظاهرا  کشور ما به لحاظ جمعیت 
،نیازها و توقعات مردم و امکانات رفاهی و بهداشتی و آموزشی کم  و 
بیش وارد  مرحله مدرنیته ش��ده و بعبارتی با جوامع پیش صنعتی 
یا کش��اورزی و ایلی قابل مقایس��ه نیس��ت اما متاس��فانه به لحاظ 
تفکر،مدیریت و تولید دانش��گری در تمام ح��وزه ها ی آکادمیک به 

تکامل نرسیده است .  
با ظهور و بروز نظام مقدس جمهوری اسلامی و تحت توجهات ویژه 
حضرت امام راحل و تاکیدات مقام معظم رهب��ری ،گویی جامعه از 
خوابی دراز و مدهوش��ی تاریخی به یکباره بیرون آمد و تولید علم و 

پژوهش روشمند به دایره تفکر افتاد.
طی سال گذشته ،مدیران علم خواه کشور به این نتیجه رسیدند که 
باید با نگاهی سیاستگزار در سطح کلان ،میانه و خرد برای تولید علم 
برنامه ریزی نمایند. از این رو   س��ازمان رفاهی تفریحی ش��هرداری 
شاهین ش��هر با معرفی و حمایت کمیته ای تحت عنوان کمیته ی 
علمی ،با ماموریت حمایت از توسعه فناوری بنای خود را بر این نهاده 
 که با تدبیر و معرفی طرحهای پژوهش��ی تقا ضا مح��ور ،حمایت از 

نو آوران و مخترعین و پژوهشگران شاهین شهر و قدر دانی از تلاش علمی نخبگان از طریق 
هدایت ساختاری و بر پایی نمایشگاه و جشنواره ،زمینه توسعه زیر ساخت فناورانه در شهر 

شاهین شهر را فراهم آورد.
هر چند این کمیته در گامهای اولیه سیر می کند اما ایمان دارد که  در سایه برنامه ریزی 
های صورت گرفته از جوانه های علمی شاهین شهر حمایت و آینده روشنی را  در منظر 

این شهر بگشاید.
در این راس��تا این کمیته برنامه یی از جمله ،حمایت ازتکمیل چرخ��ه تحقیق تا تولید 
بمنظور فراهم کردن زمینه های بکارگیری خلاقیت جوانان ش��اهین شهر –حمایت از 
مستند سازی ،جذب ،بومی سازی و اشاعه دس��تاوردهای حاصل از فناوری – حمایت و 
پشتیبانی از مخترعین ،مبتکرین و انجمن های دانش بنیان –ایجاد ساز و کارهای حمایتی 
از طریق سازماندهی تشکیلات و ایجاد پیوند ساختاری زیر نظر سازمان رفاهی و تفریحی 
شاهین ش��هر –ایجاد زمینه های لازم برای برگزاری و ترویج دوره های کاربردی مانند 
برگزاری همایش یا کارگاه های تخصصی به منظور توس��عه منابع انسانی در عرصه های 
مختلف توسعه فناوری – گسترش زمینه همکاری با مراکز علمی دانشگاه های موجود در 
شهرستان – ایجاد پژوهشکده های فنی برای توسعه و عمومی کردن علوم نوین در شاهین 

شهر   مد نظر قرار داده و به عنوان وظیفه سرلوحه کار خود قرار داده است. 
بدین منظور اولین نمایشگاه دس��ت آوردهای علمی – پژوهش��ی انجمن های علمی و 
دانشگا ه های شاهین ش��هر در تاریخ 93/3/17 در محل تالار شیخ بهایی با11 غرفه  و با 
حضور – مجتمع دانش��گاهی علوم و فناوری های دریایی دانشگاه صنعتی مالک اشتر با 
ارائه 98 طرح )رئیس گروه  دکتر عرب یارمحمدی(- دانش��گاه آزاد واحد شاهین شهر با 
ارائه 69 طرح)رئیس گروه دکتر رئیس السادات( دانشگاه پیام نور شاهین شهر97 طرح  
)رئیس گروه دکتر غفاری (- مؤسس��ه آموزش عالی بنیان واحد شاهین شهر با  ارائه33 
طرح )رئیس گروه دکتر عرب زاده (- مؤسس��ه آموزش عالی عقیق واحد شاهین شهر با 
ارائه 25  طرح )رئیس گروه مهندس تفضیلی( – انجمن رباتیک ش��اهین شهر25 طرح  
)مهندس نعمت بخش( – انجمن it  شاهین ش��هر با ارائه 9 طرح )رئیس گروه مهندس 
کرمی (- انجمن نجوم شاهین شهر با ارائه7 طرح) رئیس گروه خانم نگین ادیم( – انجمن 
لینوکس شاهین شهر با ارائه 4 طرح )مهندس پایون( – انجمن هوایی شاهین شهر  با رائه 
4 طرح) رئیس گروه مهندس عسکری تپه ( -انجمن خلاقیتهای فکری )رئیس گروه رقیه 
تذروی(  و خانه ریاضیات )رئیس گروه زمرد کریمی (بدست فرماندار شهرستان شاهین 
شهر و میمه و همراهی  شهردار شاهین شهر و تنی چند از اعضای شورای اسلامی شهر و 
جمعی از رؤسای دانشگاههای شاهین شهر وعموم مردم به نحو مطلوبی افتتاح و به مدت 

3 روز مورد بازدید قرار گرفت .

دکتر ذاکری  درمراسم افتتاح  اولین نمایشگاه دستاوردهای علمی - پژوهشی انجمن های علمی و دانشگاه های شاهین شهر:
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روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماع��ی صب��ح ای��ران 

سه شنبه   27 خرداد  1393

  شماره  2114 |  12  صفحه  

هیچ تغییری در فرمول قیمت گذاری خودرو  اعمال نخواهد شد نیاز ۴۰۰ میلیارد دلاری دولت برای تکمیل ۳ هزار طرح نیمه تمام
یک عضو ناظر شورای رقابت با بیان اینکه هم اکنون فرمول جدید 
قیمت گذاری خودرو به شرکت های خودروساز ابلاغ شده است، 

گفت: این فرمول به هیچ عنوان با تجدید نظر همراه نخواهد شد.
 عیس��ی امامی اظهار داش��ت: هم اکنون فرمول دس��تورالعمل 
قیمت گذاری خودرو به ش��رکت های خودروس��ازی ابلاغ شده و 

اعتراض خودروسازان در این رابطه مورد قبول نیست. 
وی با بیان اینکه خودروسازان می توانند نقاط ضعف فرمول مذکور 
را به شورای رقابت اعلام کنند، افزود: همیشه خودروسازان با اعلام 
فرمول قیمت گذاری خودرو اعتراضاتی به ش��ورای رقابت مطرح 

می کردند که به اعتقاد بنده اگر این موارد قانع کننده بود، حتما در 
جلسات کارشناسی شورای رقابت در تعیین فرمول قیمت گذاری 
خودرو مدنظر قرار می گرفت. امامی اضافه کرد: یک بنگاه اقتصادی 
باید با تدبیر و مدیریت مناسب اداره شود، نه آنکه تمایل داشته باشد 
با افزایش قیمت محصولات خود، منابع مالی م��ورد نیاز بنگاه را 
تامین کند.  وی اظهار داشت: استاندارد یورو 2 مبنای فرمول جدید 
است، اما در نهایت دستورالعمل با استاندارد یورو 4 جمع بندی شده 
و فرمول جدید دس��تورالعمل قیمت گذاری خودرو با جمع بندی 

کارشناسان نهایی شده است.

معاون برنامه ریزی رییس جمهور با بیان اینکه دولت در سال ۹۳ 
باید با نصف منابع درآمدی نفتی برای کش��ور تصمیم گیری کند 
گفت: 2۹۶۰ طرح نیمه تمام در کشور وجود دارد که نیازمند 4۰۰ 

میلیارد دلار منابع مالی هستند.
  محمدباقر نوبخ��ت اظهار داش��ت: در اقتص��اد سیاس��ی، یکی از 
مهم ترین وظایف دولت ها تعادل بخشی در مسیر توسعه و اتخاذ 
 تصمیمات موثر است. وی با بیان این مطلب که دولت یازدهم برای 
تصمیم گیری ه��ای خود در ح��وزه اقتص��ادی بای��د الزامات و 
سیاس��ت های متعددی را در بخش ه��ای مختل��ف مدنظر قرار 

 دهد افزود: ب��ه صورت کل��ی، یک��ی از الزامات دول��ت در اتخاذ 
تصمیم گیری های الزمات حقوقی اس��ت که به دو حوزه الزامات 

فراسطحی و الزامات همه سطحی تقسیم می شود.
نوبخت با اشاره به اینکه در الزامات فراسطحی دولت با تصمیمات 
متعددی از جمله سند چشم انداز2۰ س��اله کشور سیاست های 
کلی رهبر معظم انقلاب در سیاست های اصل 44 و برنامه پنجم 
توسعه روبه رو اس��ت، تصریح کرد: در سیاس��ت های کلی رهبر 
معظم انقلاب، به صورت کلی ۳5 بسته راهبردی برای دولت ها در 

نظرگرفته شده است.

آیا اجازه گرفتن از مجتهدی که مقلد از او تقلید می کند، برای مصرف 
س��هم امام )ع( در عمل خیر مث��لًا در حوزه علمیه و ی��ا دار الایتام، 

ضرورت دارد ویا اجازه هر مجتهدی کافی است؟

حضرت آیت الله خامنه ای: اختیار س�همین مبارکین به طور 
کلی مربوط به ولی امر مسلمین است و کسی که بر عهده او و یا 
در مال وی مقداری حق امام) ع( یا سهم سادات باشد، باید آن 
را به ولی امر خمس یا وکیلی که از طرف او اجازه دارد، تسلیم 
کند و اگر می خواهد آن را در یکی از موارد مقرر مصرف کند، 
باید ابتدا راجع به آن اجازه بگیرد. در عین حال، مکلف باید 

فتوای مرجع تقلید خود را در آن رعایت نماید. 

اقتصاد و 
صن�عت

معاون وزیر صنعت، معدن و تجارت از آغ��از دریافت مدارک و 
مستندات صادرکنندگان به منظور انتخاب صادرکنندگان نمونه 
سال جاری خبرداد و گفت: صادرکنندگان می توانند با مراجعه به 
دبیرخانه کارگروه انتخاب صادرکنندگان نمونه سازمان توسعه 
تجارت ایران، مدارک و مستندات لازم را ارایه کنند، ضمن اینکه 

ثبت نام الکترونیکی نیز تا ششم تیرماه سال جاری ادامه دارد.
ولی الله افخمی راد از آغاز فرآیند انتخاب صادرکنندگان نمونه 
سال جاری خبرداد و گفت: بر این اساس، صادرکنندگان کشور 
می توانند با مراجعه به پایگاه اینترنتی انتخاب صادرکنندگان 

نمونه با عن��وان نمونش، ضواب��ط و معیارهای م��ورد نیاز برای 
شرکت در این رقابت ملی را ملاحظه کرده و در صورت دارا بودن 
شرایط، به صورت الکترونیکی ثبت نام کنند، این در حالی است 
که مهلت ثبت نام الکترونیکی تا شش��م تیرماه سال جاری در 
نظر گرفته شده و صادرکنندگان باید در این مدت، کد رهگیری 

دریافت کنند.
 وی اف��زود: صادرکنن��دگان پ��س از ثب��ت ن��ام الکترونیکی،  
می توانند با ارایه مدارک و مس��تندات لازم، در فرآیند انتخاب 

صادرکنندگان نمونه شرکت کنند.

براساس گزارش گمرک، میزان صادرات خرما از 1۹/۳ میلیون 
دلار سال قبل، به 2۳/۳ میلیون دلار در سال ۹۳ افزایش یافته 

است.
بر اساس آمار گمرک جمهوری اس��لامی ایران، میزان صادرات 
خرما مضافتی تازه یا خشک در سال ۹۳ به میزان 7/۹ هزار تن و 

به ارزش 15/1 میلیون دلار بوده است.
بر اساس این گزارش، میزان صادرات این محصول در سال ۹2 به 
میزان ۶/۹ هزار تن و به ارزش 1۳/۳ میلیون تن صادرات داشته 
که به لحاظ وزنی1۳/58 درصد و به لحاظ ارزشی 1۳/24 درصد 

تغییرات داشته است.
همچنین بر اساس این گزارش، صادرات خرمای استعمران تازه 
یا خشک در سال ۹۳ به میزان 1/۶ هزار تن به ارزش 1/۹میلیون 
دلار و در سال ۹2 به میزان1/7 هزار تن به ارزش 2میلیون دلار 
بوده اس��ت. این گزارش می افزاید: به لحاظ وزنی این محصول 
7/۹7- درصد و به لحاظ ارزشی 4/۳2- درصد تغییر داشته است.

براس��اس این گزارش، این محصول صادراتی ب��ه لحاظ وزنی 
7۳/17 درصد و به لحاظ ارزش��ی 7۳/25درصد تغییر داش��ته 

است.

رییس هیات مدیره انجمن تولیدکنندگان فولاد از آزادسازی 
صادرات محص��ولات فولادی تا پایان س��ال با دس��تور وزیر 

صنعت خبر داد.
 بهرام س��بحانی با اش��اره به ش��ایعات روزهای اخیر در بازار 
محصولات ف��ولادی مبنی ب��ر  اتم��ام مجوز ص��ادرات این 
محصولات در پایان خرداد ماه، ب��ا رد هرگونه محدودیت در 
صادرات محصولات فولادی، اظهار داشت: با توجه به رکودی 
که از سال گذشته بر بازار فولاد حاکم ش��ده بود و به منظور 
ایجاد رونق در بازار و خارج س��اختن صنعت فولاد از رکود و 

تامین ارز برای خرید م��واد اولیه مورد نی��از تولید، صادرات 
محصولات فولادی با دستور وزیر صنعت، معدن و تجارت تا 

پایان خرداد ۹۳ امسال آزاد شد.
وی ادامه داد: از آنجای��ی که فرآیند بازاریاب��ی بین المللی و 
گرفتن سفارش و تولید و حمل و تحویل به مشتریان خارجی 
حداقل س��ه ماه زمان لازم دارد و عملًا در بازه زمانی محدود 
نمی توان بر بازارهای خارجی با حضور رقبای قدرتمند مسلط 
شد، وزیر صنعت با رفع هرگونه محدودیت صادرات محصولات 

فولادی تا پایان سال جاری موافقت کرد.

رییس پژوهش��کده پولی و بانکی بانک مرکزی با بیان اینکه 
باید سیاس��ت های کنترل قیم��ت را کن��ار بگذاریم، گفت: 
امیدوارم در سال ۹۳ رشد اقتصادی مثبت شود، ولی رسیدن 
به میزان قبل از رکود زمان می برد و مردم هم باید باور کنند 

که تولید کردن راه خروج از رکود است.
نیلی گفت: ما با پدیده بسیار پیچیده تری از تورم؛ یعنی تورم 

همراه با رکود مواجهیم.
 البته در هشت ماه گذشته دستاوردهای خوبی در مهار کردن 
تورم داشتیم، به گونه ای که 27 واحد درصد تورم مهار شد و 

همه مردم از آن بهره مند شدند.
نیلی تصریح کرد: این مهار تورم نشان داد که ظرفیت ما برای 
 این امر بالاس��ت. در همین حال، هر چه که ت��ورم پایین تر

 می آی��د، توانایی ب��رای ک��م ک��ردن آن هم کاه��ش پیدا 
می کند.

وی رشد منفی را مشکل دیگر اقتصاد دانست و گفت: برآیند 
بخش های صنعت، کشاورزی، خدمات و نفت منفی بود و از آن 
جهت پیچیدگی ایجاد می کند که مهار تورم سرعت بازیابی 

رشد اقتصادی را کند می کند.

رییس پژوهشکده پولی و بانکی بانک مرکزی:

سیاست های کنترل قیمت را  باید کنار بگذاریم
ماراتن صادرکنندگان برای نمونه شدن

آغاز فرآیند انتخاب صادرکنندگان نمونه،  از  امروز

گمرک اعلام کرد؛

صادرات خرما ۲۱ درصد افزایش یافت
رییس انجمن فولاد:

صادرات محصولات فولادی با دستور وزیر صنعت آزاد شد

احـکام اقتصادی

سبک زنـدگی

اخبــار

منشور  استراتژی اقتصاد مقاومتی
 در نظام اسلامی 

سیدمهدی سلطانی: با بررسی تئوری های جهانی مطرح شده در مورد 
اقتصاد مقاومتی و مطابق برنامه اسلام و نظام اسلامی، می توان منشور 

استراتژی این مقوله را چنین ارایه کرد و مورد عمل و مداقه قرار داد: 
1- هدف گزاری صحیح در تدوین برنامه های عملی منس��جم به جهت 

تحقق اقتصاد مقاومتی 
2- زمان بندی و مرحله گ��ذاری در عمل به اقتص��اد مقاومتی و توجه 
به کارکردهای مناسب آن در معیشت انس��انی در زمان های مختلف و 

شرایط گوناگون
۳- به کارگیری شیوه های رس��یدن به اهداف متعالی و بنیادی اقتصاد 

مقاومتی با حرکت مداوم ملی و بین المللی
4- شناس��ایی موانع تحقق عملی اقتصاد مقاومت��ی و تلاش جدید در 

رفع آنها 
5- مقابله با تهاجم و حربه های دشمنان داخلی و خارجی در عرصه های 

مختلف اقتصادی
۶- تنظیم نقشه های راهبردی به جهت حاکمیت سبک زندگی اسلامی 
و نظام اقتصادی اسلام در معیشت انس��انی و رفع موانع درونی و عملی 

در این مسیر

اغل��ب مردم ب��ا ش��نیدن عن��وان» صنعت 
 زنب��ورداری « بلافاصله به یاد تولید عس��ل 
می افتند، ام��ا جالب اس��ت بدانیم صنعت 
زنبورداری اهمیت بسیاری در ارتقای کیفی 
و کم��ی محص��ولات کش��اورزی دارد؛ زیرا 
زنبورهای عسل تاثیرمهمی بر گرده افش��انی گیاهان دارند و 
علاوه بر آن، با چرخش خود بر دور گیاهان، از آنها در برابر آفات 
محافظت می کنند. خوش��بختانه کش��ور ما در زمینه صنعت 
زنبورداری، از مهم ترین کشورهای دنیا محسوب می شود و از 

لحاظ داشتن تعداد کندو، دارنده رتبه چهارم در جهان است، 
اما این صنعت هم مانند بسیاری از صنایع مهم و کلیدی کشور 

با مشکلات بی شماری دست و پنجه نرم می کند.

   صنعت زنبورداری؛ صنعت سبز
مدیرعامل انجمن زنبورداران ای��ران  در این خصوص گفت: از 
صنعت زنبورداری نه تنها در ای��ران، بلکه در کل دنیا به عنوان 
صنعت سبز یاد می شود و نقش مهمی را در بخش کشاورزی 
 ایفا می کند. رییس��ی س��رحدی تصری��ح کرد: در کش��ور ما 

فرهنگ سازی دقیق در زمینه اهمیت این صنعت و جود ندارد 
و تقریبا هیچ گونه حمایتی از جانب مسوولین در 

این زمینه صورت نمی گیرد.
وی ادامه داد: صنعت زنبورداری درکش��ور ما با 
وجود داشتن پتانس��یل های قوی، می تواند در 
دنیا  بسیار پررنگ تر از اکنون ظهور پیدا کند و 
ارزآوری بس��یار بالایی داشته باشد، اما این مهم 
در گرو آگاهی و پیشرفت دانش کارشناسان این 

صنعت و همکاری و حمایت دولتمردان است. 
مدیرعامل انجمن زنبورداران ایران بیان داشت: 
علی رغم مش��کلات متعدد، پیش��رفت صنعت 
زنبورداری در کش��ور مطلوب و قابل توجه است 
و اگر مشکلات رفع ش��وند، در آینده ای نزدیک 
شاهد شکوفایی چش��مگیر صنعت زنبورداری 

ایران در جهان هستیم. 
یکی از مه��م ترین اس��تان های پیش��رفته در 
صنع��ت زنب��ورداری کش��ور، اس��تان اصفهان 

اس��ت که  رتبه اول تولید کلون��ی را در ای��ران دارد؛ هر چند 
که خشکس��الی های موج��ود در این اس��تان باعث ش��ده تا 
 طی س��ال ه��ای اخیر زنب��ورداران ب��ا مش��کلات عدیده ای

روبه رو باش��ند. ش��رایط آب و هوایی و تنوع گیاهی در استان 
اصفهان موجب پدید آمدن بهترین و مرغوب ترین انواع عسل 
در این استان شده و بنابراین عسل تولیدی اصفهان طرفداران 
زیادی را در ایران و دیگر کش��ورهای جهان به خود اختصاص 

داده است.

   تاثی�ر منفی خشکس�الی بر صنع�ت زنبورداری 
اصفهان

مع��اون بهب��ود تولیدات دام��ی س��ازمان جهاد کش��اورزی 

اس��تان اصفه��ان در این خص��وص گفت: بی ش��ک، صنعت 
زنب��ورداری از معدود صنایع بس��یار تاثیرگذار  
بر کش��اورزی اس��ت و تولید محصولات سالم 
 کش��اورزی من��وط به گس��ترش ای��ن صنعت 

است.
امیرحس��ین افیونی اذعان داش��ت: متاسفانه 
صنعت زنب��ورداری تحت ارتباط مس��تقیم با 
 طبیعت اس��ت و خشکس��الی های مستمر در 
س��ال های اخیر، خس��ارات جبران ناپذیری به 

فعالان این بخش وارد آورده است.
مع��اون بهبود تولی��دات دامی س��ازمان جهاد 
کشاورزی استان اصفهان ادامه داد: خوشبختانه 
محصولات طبیع��ی و مفید مانند عس��ل، روز 
به روز در دنی��ا طرفداران بیش��تری را به خود 
اختصاص می دهند و کشور ما می تواند در این 
زمینه با بهره گیری از ان��واع روش های مفید و 
اهمیت دادن به این صنع��ت، فرصت خوبی را 

نصیب خود کند. 
افیونی در خص��وص عدم اش��تغال اف��راد کاف��ی در صنعت 
زنبورداری استان اصفهان تصریح کرد: به علت  ارتباط مستقیم 
صنعت زنبورداری با ش��رایط طبیعی و اقلیمی، این صنعت در 
معرض انواع خطرات قرار دارد و اش��تغال در آن ریسک بالایی 
را می طلبد، به همین علت بس��یاری از افراد علی رغم علاقه و 
دانشی که در این زمینه دارند، از فعالیت در آن سرباز می زنند. 
معاون بهبود تولیدات دامی س��ازمان جهاد کشاورزی استان 
اصفهان در پای��ان صحبت های خ��ود تاکید ک��رد: علی رغم 
وجود مشکلات و نبودن حمایت کافی از این صنعت، استان ما 
توانسته اس��ت یکی از مهم ترین صادرکنندگان انواع عسل به 

دیگر استان ها و کشورهای حوزه خلیج فارس باشد.

اصفهان اولین تولیدکننده کلونی زنبور عسل در  ایران است

تولید محصولات سالم کشاورزی ؛ در گرو گسترش صنعت زنبورداری 

مهناز
احمدی

نعمت زاده:

بانک ها سر کیسه را شل کنند 
وزیر صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه در جلسه ای که با رییس جمهور 
داشتیم اخبار خوبی از رویکرد جدید دولت و بانک مرکزی برای هدایت 
منابع به سمت تولید شنیده شد، گفت: ایران خودرو و سایپا 185۰ میلیارد 

تومان از اموالشان را فروختند که همه آنها صرف امور تولیدی شد.
به گزارش مهر، محمدرضا نعمت  زاده روز گذشته در بیست و چهارمین 
همایش پولی و ارزی با تاکید بر لزوم مهار تورم و رکود در ش��رایط فعلی 
اقتصادی کش��ور، گفت: پرداخت 2۹درصد از تسهیلات بانکی به بخش 
 صنع��ت و معدن ب��وده، در حالی که در س��ال قبل از آن، س��هم صنعت 

۳8 درصد بود.
وزیر صنعت، معدن و تجارت اظهارداشت: سهم خدمات نیز از تسهیلات 
5۰ درصد بوده و کشاورزی به مراتب سهم کمتری داشته و با این شرایط 
نمی توانیم با رکود مبارزه کنیم. وی با بیان اینکه برای مبارزه با رکود، سهم 
صنعت از تسهیلات باید بسیار بیشتر از شرایط عادی ۳8 درصد پرداخت 
شود، گفت: برای اینکه امس��ال تولید راه بیفتد، باید 15۰ هزار میلیارد 
تومان تسهیلات بانکی پرداخت شود تا ۶۰۰ هزار میلیارد تومان کالا تولید 
کنیم. نعمت زاده با اشاره به اینکه در سال گذشته 7۰ هزار میلیارد تومان 
تسهیلات برای بخش صنعت پرداخت شد، ادامه داد: به طور متوسط باید 
5۰ درصد منابع بانکی به بخش صنعت و معدن پرداخت شود و باقی منابع 
به بخش های خدمات و کشاورزی اختصاص یابد که البته در جلسه ای که 
با رییس جمهور داشتیم، خبرهای خوبی از رویکرد جدید دولت و بانک 

مرکزی برای هدایت منابع به سمت تولید شنیده شد.
وی گفت: براساس اعلام مرکز آمار در سال ۹1، سطح  اشتغال در واحدهای 
صنعتی۳۶ درصد کاهش داشته و این نشان دهنده معضلات شدید تولید 
است. س��ال گذش��ته به تولیدکنندگان گفتیم که هر میزان پول خارج 
از سیس��تم تولید دارید را به بخش تولید اختصاص دهید؛ زیرا بانک ها 

نمی توانستند منابع مناسبی را اختصاص دهند. 

خرید تضمینی 6۴۱۰ تن گندم
 از کشاورزان اصفهانی

 کارش��ناس مس��وول گندم جهاد کش��اورزی اصفهان گف��ت: تاکنون 
شش هزار و41۰ تن گندم برداشت شده در اصفهان خرید تضمینی شده 
و خرید همچنان ادامه دارد.  مهران توکلی با اشاره به اینکه برداشت گندم 
تا شهریور ادامه دارد، اظهار کرد: در حال حاضر برداشت گندم در مناطق 
گرم که شامل شهرستان های اردستان، کاشان، خوروبیابانک، نایین، آران 
و بیدگل و نطنز می ش��ود، رو به اتمام بوده و تاکنون۹۰ درصد این مزارع 
برداشت شده است. وی افزود: سطح زیرکش��ت برداشت شده محصول 
گندم س��ه هزار و 41۳ هکتار بوده که منجر به تولید 12هزار و ۶4۹ تن 
گندم شده و تاکنون شش هزار و 41۰ تن از این میزان توسط دولت خرید 
تضمینی شده و به سیلو تحویل داده شده است. کارشناس مسوول گندم 
جهاد کشاورزی اصفهان بیش��ترین میزان تولید را مربوط به شهرستان 
اردستان دانست و تصریح کرد: شهرستان اردستان با برداشت از یک هزار 
و 4۰۰ هکتار از اراضی زیر کشت گندم پنج هزار و ۶۰۰ تن تولید داشته 

که بیشترین میزان تولید را به خود اختصاص داده است.

شرایط آب و 
هوایی و تنوع 

گیاهی در استان 
اصفهان، موجب 

پدید آمدن 
مرغوب ترین 

انواع عسل در این 
استان شده است

نظر به اینکه یکباب منزل مسکونی به پلاک ثبتی 5000/4365 بخش 5 ثبت اصفهان متعلق به آقای عباس محمدی 
واقع در خیابان سجاد، بن بست س�جاد، جنب کوی شهید کریمپور در مس�یر طرح فرهنگی مذهبی گلستان شهدا 
قرار دارد و علیرغم شرکت نامبرده در جلسات کمیسیون معوض تاکنون توافق قطعی حاصل نگردیده، لذا با توجه 
به ضرورت اجرای طرح و برابر تبصره 4 ماده واحده قانون نحوه تقویم ابنیه و املاک و اراضی مورد نیاز ش�هرداری 
مصوب 28 آبان 1370 بدینوس�یله به نامبرده و کلیه مدعیان احتمالی ابلاغ می گ�ردد حداکثر ظرف مدت یکماه از 
تاریخ نشر این آگهی نسبت به معرفی یک نفر کارشناس بعنوان معتمد و 5 نفر کارشناس بعنوان مرضی الطرفین 

به شهرداری منطقه 6 واقع در خیابان سعادت آباد اقدام نمایند. 
لازم به ذکر است که کارشناسان می بایست جزء کارشناسان رسمی دادگستری و متخصص در رشته راه و ساختمان 

بوده و در مهلت قانونی تعیین شده معرفی گردند.
 بدیهی است در صورت عدم معرفی کارشناسان برابر مقررات اقدام خواهد شد. 

ی اصفهان 
اطلاعیه شهردار

روابط عمومی منطقه شش شهرداری اصفهان



 پیامک خوانی موتورسواران 
پیاده روی بر اعصاب رانندگان است!

ش�هین اصلانی: بی تردید موتورس��واران یکی از عواملی هستند 
که رانندگی را به امری آزاردهن��ده تبدیل می کنند و هر چه در این 
حوزه آموزش می دهی، کمتر نتیجه می گیری! گویا نه گوشی برای 

شنیدن هست و نه مغزی برای عمل کردن!
 از عدم اس��تفاده از کلاه ایمنی و چند سرنش��ینی، حمل بار بر روی 
موتورسیکلت و نادیده گرفتن قوانین رانندگی گرفته، تا استفاده از 
پیاده روها برای رانندگی و اس��تفاده از تلفن هم��راه بر روی موتور و 
این روزها اس��تفاده از پیامک خوانی و پیامک نویس��ی نیز رفتاری 
جدید درمیان طبقه موتورس��واران اس��ت. قدیم ترها این وسیله را 
جوانان با سنین بالاتر استفاده می کردند، اما امروزه سن استفاده از 
موتور سیکلت، این وسیله جادویی به نوجوانی رسیده است. افزایش 
 نوجوانان 14و 15س��اله ای که ب��ی محابا به راندن ای��ن ارابه مرگ 

می پردازند، در سطح شهرکاملا مشهود است. 
آنچه این موضوع را بسیار بغرنج می سازد، اینکه این نوجوانان هنوز 
درک درس��تی از زندگی و تجربه های آن نداش��ته و بسیار ناپخته و 
نابلد به راندن این وس��یله خطرناک می پردازن��د و جالب تر از همه 
برای نگارنده، آن اس��ت که گویی اینها هیچ ناظری بر عملکردشان 
ندارند، گویی پ��دران و مادران این دس��ته نوجوانان ب��ه هیچ وجه 
 خطرات اس��تفاده از چنین وس��ایلی، آن هم در چنین شرایط سنی 

ندارند!
 ش��اید این، از آنجا نش��ات بگیرد که پدران و مادران تا حدی فضا را 
برای فرزندان خود باز گذاشته اند که متاسفانه این امر به باختن خود 
 آنها منجر شده است! دیدن چنین نوجوانانی به درک دو چیز منجر

می ش��ود؛ اول عدم آگاهی اولیای چنین فرزندانی اس��ت. اما آنچه 
این روزها رانندگان را به ش��دت برافروخته می سازد، حضور چنین 

موتورسوارانی در سطح شهر است.
 خ��لاف ه��ای دیگ��ر موتورس��واران از ی��ک ط��رف و اس��تفاده 
 از تلفن همراه در س��طحی وس��یع آن ه��م برای پیام��ک خوانی و 
پیامک نویس��ی، امری به ش��دت دردناک اس��ت. نح��وه رانندگی 
موتورس��واران به ش��کلی اس��ت که تنها به جلو توج��ه دارند، پس 
وظیفه توجه به تمام حیطه ها بر عهده رانن��دگان خودروها خواهد 
بود و رانن��دگان خودروها به ش��دت مراقب جلوگی��ری از برخورد 
با موتورس��واران هس��تند، اما اس��تفاده از تلفن همراه آن هم برای 
پیامک خوانی، به واقع امری اس��ت که اعصاب ی��ک راننده خودرو 
را در هم ریخته و به مش��کلات و مطمئنا تصادفات دلخراشی منجر 
می شود؛ چرا که پیامک خوانی نیازمند توجهی بیشتر از جوابگویی 
به تلفن اس��ت. آن وقت تصور کنی��د نوجوان یا جوان��ی که در حال 
 ای��ن کار در خیابان هاس��ت، مطمئن��ا از توجه به اط��راف خود باز 
می ماند و اگر راننده ای هم بدون توجه ویژه به چنین  موتورسوارانی 
ناگهان از راه برسد، به همان بروز حادثه و فاجعه دردناک منجر خواهد 
شد.  لذا در نقطه اول، خانواده ها باید به اعمال و رفتارفرزندان خود 
بیشتر توجه کنند و تا جایی که می توانند در مقابل تهیه و استفاده از 
موتور سیکلت برای  نوجوانان خود به طور قطع مقاومت و از این کار 
امتناع کنند و موتورسواران نیز بدانند پیامک خوانی و پیامک نویسی 
به واقع خطرات جدی تری حتی از جواب دادن به تلفن همراه دارد.  

آمارش��ان از یک میلیون تا هف��ت میلیون نفر  
متغیر است و برای نخستین بار وزیر تعاون کار و 
رفاه اجتماعی در ابتدای سال جاری آنها را دید. 
نه آنکه نبودند، نه آنکه دیده نمی شدند، شاید در 
لابه لای زندگی شهری در غبار کوره پزخانه ها، 
عمق کارگاه های دوخت کیف وکفش و در میان بوق ماشین ها 
در آخرین ساعات شلوغ وگرم خیابان های شهر گم شده بودند.

حالا که قرار است اتفاقاتی بیفتد و همه وعده های یک وزیر در 
جلسه شورای ساماندهی کودکان کار که می گوید پس از هشت  
 سال تشکیل ش��ده، خلاصه شده، گویا مش��کلی پیش آمده:

» مش��کلی که در خصوص س��اماندهی و برنام��ه ریزی برای 
ک��ودکان کار و خیابان وجود دارد، این اس��ت که تاکنون آمار 
دقیق و بان��ک اطلاعاتی درس��تی در این زمینه ایجاد نش��ده 

است.«
 البته آمار بوده، ولی جس��ته وگریخته، پراکنده، مثل همیشه 
رس��می و غیر رس��می، گم ش��ده در میان اما واگره��ا وتایید 

وتکذیب مسوولین.

او کار می کند. گرم است و همه وجودش در کوره آجر پزی ذوب 
می شود. کودکی اش را جایی گم کرده و یک شبه قدم به دنیای 
بی رحمی گذاشته، دنیای آدم بزرگا! و او نمی داند که باید کجا 

باشد تا شمرده شود!

   ناگهان تحول
همه شان می گویند که پول می برند برای مادر مریضشان! این 
عجیب نیست. یا قرار اس��ت کمک خرج تحصیلشان باشد در 

مدرسه ای که شاید هرگز نرفته اند! 
 حس��اب و کتاب را بهتر از آدم ب��زرگ ها بلدند، ام��ا خواندن

نم��ی دانن��د. پش��ت می��ز دوخ��ت ودوز کی��ف وکف��ش یا 
کن��ج ک��وره ه��ا ک��ه باش��ند خیال��ت جمع ت��ر اس��ت که 
هویت دارن��د و جب��ر زمانه آنها را کش��انده به دنیای خش��ن 
بزرگ تره��ا. اما می��ان خیاب��ان که با ضرب س��ه ت��ار تکان 
 م��ی خورن��د ی��ا جیب��ت را م��ی زنن��د یا شیش��ه ماش��ین 

می شورند، شک می کنی به هویتشان.
می دانی حکایت اعتیاد و نداشتن پول و خماری را؟ می دانی 

حکایت بارداری های متعدد برای فروش بچه که اگر ناقص  و 
رنجور باشد گران قیمت تر است؟ 

و می دانی حکای��ت کودکان ب��ی هویتی که 
تربیت می ش��وند برای پ��ول درآوردن از هزار 

راه رفته ونرفته!
ش��اید معتاد ه��م باش��د ک��ه تغذی��ه کرده 
از خون م��ادری معت��اد و ام��روز خماری اش 
را در می��ان ب��زرگ ترهای��ی ط��ی م��ی کند 
که قرار اس��ت پا ج��ای پ��ای آنها بگ��ذارد و 
 نش��ئه محبت��ی اس��ت ک��ه هرگز م��زه اش

نکرده و حالا قرار است ساماندهی شود. 
یعنی همیش��ه اعلام می شد که س��امان دارد 
 و ام��روز وزی��ر تع��اون، کار و رف��اه اجتماعی 
می گوید که در هشت سال گذشته از تشکیل 
 ش��ورای ذی رب��ط خب��ری نب��وده:» تاکنون 
فعالیت هایی که از سوی دستگاه های مختلف 
در زمینه س��اماندهی ک��ودکان کار و خیابان 
انجام می ش��د، بنا به ضرورت خودشان بود و 

اینگونه نبود که بر اساس آیین نامه ساماندهی این کودکان در 
سال 84 اقدام شود.«

ام��روز متوجه می ش��وی که قانونی ه��م بوده، ول��ی گیر کار 
 اینجا ب��وده ک��ه قدیمی ب��وده و ش��ایدبه همین دلی��ل اجرا 
نمی شده:» آیین نامه س��اماندهی کودکان مربوط به سال 84 
و بر اساس ش��رایط آن زمان تدوین ش��ده و بر همین اساس، 
ضرورت دارد ک��ه در زمان فعل��ی و مطابق با ش��رایط کنونی 
جامعه این آیی��ن نامه مورد بازنگ��ری و اصلاح ق��رار گیرد و 
در آن وظایف هر دس��تگاه مش��خص و هماهنگی های میان 
 س��ازمان های مختلف در نظر گرفته شود.« تو می گویی افاقه

 می کند؟! جدید شدن و به روز شدن و هماهنگی دستگاه های 
ذی ربط پایان خیابان گردی کودکان می شود؟!» در بازنگری 
آیین نامه ساماندهی کودکان کار و خیابان، وظایف دستگاه های 
مختلف به طور کامل مش��خص خواهد شد، به طوری که هیچ 

یک از فعالیت ها بیهوده انجام نشود.«
گدایی می کند، می دوزد، آجر می زند، شیشه گری می کند، 
کنج کارگاهی گرم هنوز نفس می کشد و وزیر  را نمی شناسد، 
اما می گویند قرار است حمایت شود، بیمه شود، مدرسه برود، 

کودک شود و دنیایش آبی شود.
مسوولین ذی ربط کودکان کار بالاخره رونمایی شدند؛ وزارت 
بهداشت، هلال احمر، نیروی انتظامی، کمیته امداد، سازمان 

 بهزیستی و وزارت آموزش و پرورش و همچنین شهرداری ها
در آیی��ن نامه س��اماندهی ک��ودکان کار وظایف 
جدی برعهده دارند و حالا با تعیین وظایفش��ان، 
شاید بتوان با مشاهده کودکی در خیابان، علتش 
را از مقامی مس��وول پرس وجو کرد و او شانه بالا 

نیندازد.

   اصفهان می گوید اول است
 سرپرس��ت بهزیس��تی اصفه��ان از کارگروه��ی 
می گوید با ن��ام »کارگروه فرهنگ��ی اجتماعی« 
که در اصفهان با مش��ارکت اس��تانداری جلسات 
مکرری برپا ک��رده برای هماهنگی12دس��تگاه 
ذی ربط در امور کودکان کار تا هماهنگ ش��وند 
 و هیچ ک��س م��وازی کاری نکند و س��از ناکوک 

نباشد.
س��عید صادقی تاکید می کند که اصفهان از نظر 
کودکان کار شهر پاکی است و هر آنچه دیده اید و 

می بینید گذری و فصلی هستند. 
گواهش آمارخانواده های حمایت شده ای است که در معرض 
 آسیب قرار داش��ته اند و با ارایه خدمات بهزیس��تی، توانمند 
شده اند وکودکشان به مدرسه وآغوش خانواده بازگشته است.

از او راجع به شورای س��اماندهی کودکان کار که به گفته وزیر 
تعاون، کار و رفاه اجتماعی قرار است اس��تانی بشود بپرسید، 
اینگونه پاسخ می ش��نوید:»اصفهان این ش��ورا را دارد و سال 

گذشته سه جلسه و امسال یک جلسه برگزار کرده است.«
قرار است کودکان کار بیمه ش��وند و اصفهان کجا ایستاده در 
این طرح؟ صادقی مژده می دهد که هدف بهزیس��تی اصفهان 
گسترش چتر حمایتی و مراقبتی برای کودکان کار و خانواده های 

آنهاست و در این راستا این کودکان بیمه سلامت شده اند.
 حتی خانواده هایش��ان مس��تمری ماهیانه می گیرند و برای 

سرپرست خانوار نیز شغل ایجاد شده است.
سال گذشته259 کودک کار و خیابانی در اصفهان ساماندهی 
ش��ده اند که اکثر آنها از خدمات حمایتی بهزیس��تی اصفهان 
اس��تفاده کرده اند و کارشناسان بهزیس��تی بررسی می کنند 
احوال این کودکان را. یادتان باش��د اگر کودکی در خیابان به 
ش��ما فال فروخت ویا کودکی را دیدید که در گرمای تابستان 
ذوب کار ش��ده اس��ت، از او بپرسید بیمه اس��ت، از او بپرسید 
مس��وول ذی ربط را می شناسد؟ از بپرس��ید ساماندهی شده 

است؟ از او بپرسید...!

10

سه شنبه   27 خرداد  1393

  شماره  2114 |  12  صفحه  

جـــامعه

روزنامه خبری، فرهنگی 

اجتماعــی صبــح ایــران 
مصرف مواد چه به صورت گاه به گاه وچ��ه به صورت اجباری، 
 رفتاری اس��ت که بر اثر پیامده��ای آن، تداوم م��ی یابد. مواد 
می تواند از طریق رفع حالت های  آزاردهنده یا ناخوش��ایندی 
نظیر درد، اضطراب یا افس��ردگی، رفتارهای پیش��ایند خود را 

تقویت کند.
 در برخ��ی موقعی��ت ه��ای اجتماع��ی، مص��رف م��واد اگر با 
 تایید دوس��تان یا کس��ب موقعیت وی��ژه ای همراه ش��ود، اثر 
تقویت کنندگ��ی دارد. هر بار مصرف مواد در نتیجه نش��ئگی، 
تخفیف اثرات ناراح��ت کننده، تخفیف علایم ت��رک و هر نوع 

تلفیقی از این اثرات، س��بب تقویت مثبت و سریعی می شود. 
علاوه بر این، برخی داروها دس��تگاه های عصبی را نس��بت به 

اثرات تقویت کنندگی مواد حساس می کند.
ابزارهای مصرف، رفتارهای مرتبط با مصرف مواد و نشانه های 
حاکی از موجود بودن مواد، به صورت تقویت کننده ثانویه عمل 
 می کنند و در حضور ای��ن عوامل، میل به مص��رف مواد ادامه 
می یابد. ش��اهد این مطلب می تواند نتای��ج مطالعه کاگس در 
 سال 2006 باشد. آنها به این نتیجه رسیدند که مواجه شدن با 
محرک های مرتبط با مواد می تواند منجر به س��وگیری توجه 

افراد به س��مت مصرف مواد ش��ود. کاگس، در مطالعه دیگری 
دریافت که سوگیری توجه نس��بت به الکل، پیش بینی کننده 
مصرف الکل است. علاوه بر شرطی سازی، احتمالا مصرف مواد 
و رفتارهای موادجویی، سایر مکانیسم های یادگیری  و بازگشت 

به مصرف نقش دارند. 
پدیده های ترک الکل و مواد شبه افیونی ممکن است نسبت به 

محرک های محیطی یا درونی، شرطی شوند. 
مدت ها پس از ترک مواد ش��به افیونی، نیکوتین یا الکل، فرد 
معتاد در مواجهه با محرک های  محیطی که قبلا با مصرف مواد 

یا ترک ارتباط داشته، ممکن است دچار ترک شرطی شده، میل 
شدید  یا هر دوی آنها را تجربه کند. افزایش احساس میل شدید 
مصرف، لزوما با علایم ترک همراه نیست. قوی ترین میل مصرف 
بر اثر شرایط مرتبط موجود یا مصرف مواد برانگیخته می شود. 

مانند مشاهده فرد دیگری که هروئین مصرف می کند. 
این پدیده های یادگیری و ش��رطی س��ازی ممکن اس��ت به 
آسیب های روانی قبلی افزوده ش��وند، اما برای پیدایش رفتار 
 موادجویی کاملا تقویت شده، وجود مش��کلات قبلی ضروری 

نیستند.

پایان خیابان گردی کودکان کار

خیابان گردهای کوچک اصفهان دوباره کودک می شوند
یادداشـت

طبق آخرین اطلاعات مرکز آمار ایران یک میلیون و 700 هزار کودک در ایران به صورت مستقیم درگیر کار هستند 
و بررسی ها نشان می دهد هر کودک ماهیانه 80 تا 100 هزارتومان درآمد دارد.

لیلی
زواره ای

شرطی سازی مغز با مواد مخدر

»توسعه افسار گسیخته و بدون برنامه اصفهان به 
همراه حضور صنایعی که به واقع از نظر مصرف 
آب باید در کنار اقیانوس ساخته می شدند، باعث 
شد تا اصفهان به وضعیت امروزخود برسد.« این 
را خاتون آبادی، استاد دانشگاه صنعتی اصفهان 

می گوید.
 او  در کنار همه این اما و اگرها به وضعیت اداره کل محیط زیست 
اصفهان اشاره می کند که متناس��ب با بارگذاری های موجود در 
اصفهان  در سال های گذشته، رشد نکرده است. به گفته خاتون 
آبادی، نمی توان با یک س��ر کوچک، بدنی بزرگ را حرکت داد 

و اداره کرد.
آلودگی های آب، خاک و هوا در اصفهان به نقطه ای  رسیده که 
نه تنها سلامت مردم اصفهان، که سلامتی مردم استان های همجوار 
وحتی پایتخت را تهدید کند. خشک شدن زاینده رود و باتلاق 
 گاوخونی، اصفهان رابه مرکز  گرد و غباری همانند مرداب های

خشکیده عراق تبدیل کرده است. علاوه بر آن، وجود ردپای مواد 
آلاینده که از زه کش زمین های کش��اورزی، فاضلاب، نمک و 
معادن اطراف بر جای مانده است، باعث شده تا با کوچک ترین 
باد، غبارهای آلوده و تهدیدکننده سلامت شهروندان از سطح 
زمین خشکیده باتلاق، بلند شده و همسو با جهت وزش باد، به 

حرکت درآمده و در شهرهای در مسیر باد فرود آید.

   ماجرای مدیریت منابع 
 خاتون آبادی وضعی��ت عجیب گاوخون��ی را اینگونه به تصویر 
می کشد:»تالاب گاوخونی در دوران سوم زمین شناسی ایجاد 
شده و میلیون ها س��ال به حیات خود ادامه داده، ولی در مدت 

20سال با اعمال مدیریتی غلط، آن را خشکاندیم.«
قانون اس��تقلال آب ها، همان که تیشه به ریش��ه زاینده رود و 
گاوخونی زد و زمینه برداش��ت بی رویه آب توسط بالادست از 
زاینده رود را فراهم کرد، مدیریت حوضه زاینده رود را چندپاره 
کرد و این در حالی است که حیات س��رآب و پایاب همه به هم 
وابسته است. مگر می توان بخشی از یک حوضه آبریز را خشکاند 

و از پس لرزهای آن در بالادست در امان ماند؟
 به گفت��ه خاتون آب��ادی، در ش��یوه مدیریت چندپ��اره که به 
زاینده رود اعمال ش��ده، وابستگی قس��مت های مختلف این 
حوضه آبریز از یکدیگر گسس��ته ش��ده و وضعیت فعلی برای 

زاینده رود و گاو خونی ایجاد شده است.
اتفاقی که افتاده و آنچه که در ش��رف وقوع است، باعث شده تا 
خاتون آبادی از آن به عنوان بحران��ی در مرکز ایران یاد کند.او 
می گوید:»در حال حاضر روی س��طح تالاب گاوخونی توسط 

پساب آلوده ورزنه نمناک است که به زودی خشک می شود و 
آن زمان است که این آلودگی با نمک موجود در خاک با اندک 
نسیمی در چش��م و گلوی مردم اصفهان، شهرها و استان های 
همجوار و حتی تهران فرود می آید.« او تصریح می کند که اگر 
 امروز اقدام عاجلی نشود، اصفهان تا پنج سال آینده با بحران های

 ش��دیدی مواجه می ش��ود و 20 س��ال آینده اصفهان را اصلا 
نمی توان تصور کرد.

   حقابه گاوخونی را بدهید
به گفته خاتون آبادی،250 میلی��ون مترمکعب آب برای زنده 
ماندن گاوخونی نیاز اس��ت تا بتوان از ایجاد بحران های بعدی 
جلو گیری ک��رد. او علت وج��ود نگاه های سیاس��ی به حوضه 
آبری��ز زاینده رود را اینگون��ه توصیف می کن��د: »یک میلیارد 
و800 میلیون متر مکعب آب از ماربر س��میرم خارج می شود 
که قابلیت بازگشت به اس��تان را ندارد و این  در حالی است که 
اصفهان700میلیون مترمکعب آب وارد می کند و مورد هجمه 
قرار گرفته اس��ت.« خاتون آبادی معتقد است که استان های 
همجوار اصفهان نباید به زاینده رود و گاوخونی به عنوان مساله 
قومیتی نگاه کنند؛ چرا که مطابق کنوانسیون بین المللی رامسر 
که  گاوخونی در آن به ثبت رسیده، هرگونه تغییر در اکوسیستم  

گاوخونی، در اکو سیستم دنیا موثر است.

   زیرآبی رفتن برای دورزدن قانون
مدیر کل محیط زیست اصفهان تا کید می کندکه خطوط قرمز 
زیست محیطی را در اصفهان فدا نمی کند. ظهرابی با بیان اینکه 
این خطوط قرمز همان سلامتی مردم است، از لابی گری عده ای 
درباره ایجاد کارخانه های آلاینده محیط زیستی همانند فولاد 
در اصفهان با این بهانه که هوا در استان آلوده بوده و ایجاد یک 
کارخانه مشکلی ایجاد نمی کند، خبر می دهد. او معتقد است 
که آنچه در اصفهان اتفاق افتاده، توسعه تدریجی بوده که همگام 
با آن، زیرساخت ها و کارشناسان اداره کل محیط زیست اصفهان 
افزایش نیافته اس��ت. او هش��دار می دهد که با  روند فعلی،20 
س��ال آینده اصفهان قاب��ل تصور نیس��ت، اما اگ��ر روند فعلی 
 متوقف ش��ود، س��ناریوهای متفاوتی را می توان برای اصفهان 
نوشت. ظهرابی اهمیت زاینده رود و گاوخونی را برای اصفهان 
کمتر از دریاچه ارومیه و هامون نم��ی داند و علت پرداختن به 
این دو اکوسیستم توسط مسوولین کشوری را ناشی از کوتاهی 

اصفهان در اطلاع رسانی می داند.
او اهمیت گاو خونی برای اصفه��ان را اینگونه توضیح می دهد: 
»این تالاب در حاشیه کلانش��هر اصفهان با بیابان زایی مقابله 
کرده و بین س��فره های  زیر زمینی آب ش��یرین و شور تعادل 
ایجاد می کند، بنابرای��ن باید برای حفظ گاوخون��ی، به اندازه 

دریاچه ارومیه اهمیت قائل شویم.
مرگ باتلاق گاوخونی از روزی که چهار محال و بختیاری۳50 
پمپ آب در بالادس��ت رودخانه زاینده رود اح��داث کرد یا از 
روزی که خشکسالی های پی در پی رمق زاینده رود را گرفتند 
 هم شروع نش��د، روزی که در سال 1۳49 س��د زاینده رود به 
بهره برداری رسید، آغاز پایان باتلاق گاوخونی بود؛ چون مانند 
بسیاری از دیگر تالاب ها مسوولین همیشه به باتلاق گاوخونی 
به عنوان جایی که محل هدر رفت آب بود ن��گاه می کردند! از 
همین رو، همان ابتدا هم حقابه ای برای باتلاق گاوخونی در نظر 
نگرفتند.  باتلاق گاوخونی با شهر اصفهان 167کیلومتر فاصله 

دارد و در حاشیه شهر ورزنه قرار دارد. 
در مورد حیات وح��ش و وضعیت کلی این منطق��ه باید گفت 
که باتلاق گاوخونی یکی از مهم ترین تالاب های کنوانس��یون 
رامسر است که در س��ال1971در این فهرست به ثبت رسیده 
اس��ت. تا دهه1۳40 که در برخی مناطق استان گورخر وجود 
داشته، در منطقه باتلاق گاوخونی هم  گورخر زیست می کرده 
و این منطقه یکی از مهم ترین زیس��تگاه های گور در سراس��ر 
استان بوده اس��ت.  بعدها در کوه های مجاور منطقه هم حیات 
وحش کوه زی خوبی زیس��ت می کرد، ضمن آنکه جنگل های 
گز حاشیه تالاب، محل مناسبی برای زیست آهو بود که بعد از 
خشکسالی هر دو نابود شدند؛ جنگل ها به دلیل آتش سوزی و 

آهوها توسط شکارچیان.
اما همه اینها چیزی نیس��ت که باتلاق ب��ه آن افتخار می کرد. 
افتخار تالاب از اوایل پاییز با کوچ هزاران پرنده که در سال های 
اوج تالاب به یکصد هزار قطعه هم می رس��ید، شروع می شود. 
فلامینگو، اردک  مرمري ، آنقوت ، تنجه ، غاز خاکستري و چندین 
نوع پرنده دیگر و پرندگان شکاری هر سال به تالاب می آمدند. 
این روند تا س��ال ه��ای دهه70 هن��وز علی رغم احداث س��د 
 زاینده رود ادامه داشت. مس��احت تالاب تا 70 هزار هکتار هم 
می رسید، اما کم کم در طول مسیر زاینده رود آبی که به باتلاق 
می رسید، به س��مت زمین های کش��اورزی تغییر مسیر داد و 
فقط فاضلاب کارخانجات و پس��اب زهکش ه��ای زمین های 
 کشاورزی در طول مسیر  زاینده رود بود که به باتلاق گاوخونی
  می رس��ید. ه��ر ک��س س��هم خ��ود را از ت��الاب برداش��ت

می کرد. 
مدیران ه��م با توجه ب��ه اینک��ه آب ورودی تالاب  ه��رز رفته 
محسوب می شد، این اقدام را تش��ویق می کردند، تا اینکه کار 
به جایی رسید که حتی در سال هایی با بارندگی مناسب، عملا 
تمام آب زاینده رود قبل از ورود به تالاب روی زمین های کشاورزی 
بر می گشت و چیزی به نام حقابه برای باتلاق گاوخونی به ذهن 
کس��ی خطور نمی کرد؛ چیزی که در حال حاضر هم به ذهن 

کسی خطور نمی کند.

بحرانی دیگر برای اصفهان  در صورت عدم رعایت حقابه گاوخونی؛

اصفهان، کانون گرد و غبار مرکز  ایران می شود

سرپرست 
بهزیستی اصفهان 

تاکید می کند که 
اصفهان از نظر 

کودکان کار شهر 
پاکی است وهر 
آنچه دیده اید 

ومی بینید گذری 
وفصلی هستند. 

گروه
جامعه

توجیهی برای بدحجابی
بعضی ها در توجیه بی حجابی می گویند: خدا بزرگ تر و مهربان تر از آن 
است که به خاطر چند تار مو، انسان را مجازات کند. باید توجه داشت 
که این توجیه را می توان درباره همه دستورات دینی به کار برد. مثلا 
توجیه شود که خدا بزرگ تر از آن است که به خاطر نخواندن نماز، 
یا خوردن غذا در ماه رمضان، تهمت زدن، دروغ گفتن و... انس��ان را 
مجازات کند. در این صورت چه چیزی از دی��ن باقی می ماند؟ این 
درحالی است که حجاب از جمله دستورات دینی است که اثرات آن 

فقط فردی نبوده و ابعاد اجتماعی مهمی دارد.
هرچند بد حجاب بی دین نیست، ولی فردی که یکی از اساسی ترین 
اصول و احکام اسلامی را رعایت نمی کند، در واقع خود را بالاتر از خدا 
دانسته و احکام و دس��تورات خدا را طبق سلیقه خود انتخاب کرده، 
به آنهایی که خوشش می آید عمل می کند و به آنهایی که خوشش 
نمی آید، عمل نمی کند و در برابر دین اسلام که همان تسلیم است، 

خود را برتر می داند.
عده ای می گویند اگر حجاب فطری اس��ت، چرا همیشه عده ای از 
احکام آن شانه خالی می کنند؟ در پاسخ باید گفت که این مساله به 
حجاب اختصاص ندارد. همیشه عده ای در برابر فطرت خود این طور 
عمل کرده اند. علاوه بر این، بسترهای اجتماعی نیز در روی آوردن و 
عمل نکردن انسان ها به احکام الهی نقش دارند. اگر برای یک مساله 
فطری بستر سازی مثبت نش��ود و تنفر عمومی نسبت به آن ایجاد 

شود، افراد بسیاری از فطرت اولیه خود دور می شوند. 
برخی در توجیه بدحجابی می گویند که مجبوری همرنگ جماعت 

شوی!
انسان موظف است با تکیه بر علم و عقل، پدیده ها را بسنجد و این از 
امتیازهای ویژه انسانی است. انسان باید با تکیه بر خرد و شخصیت 
خود زندگی کند و نباید به صرف پس��ند اکثریت با پدیده ها همراه 
شود؛ زیرا در اینگونه تقلیدها شعور و اراده انتخاب و قضاوت خوب و 

بد تعطیل می شود.
چه بسیار دخترانی که به سبب شوق و دستیابی به نشانه های زیبایی 
و زنانگی، به اختلالات روانی دچار می ش��وند. گمان وتصور چنین 
دخترانی آن است که زندگی و آینده آنها به اندازه بینی و یا خمیدگی 
 آن بس��تگی دارد، تا آنجا که حتی ی��ک میلیمتر کوتاه��ی مژه نیز 

می تواند به یک مساله جدی و بحرانی در زندگی تبدیل شود. 

نیمکــت



مقام نخست کورهنورد تیم شهرداری 
اصفهان در مسابقات انتخاب تیم ملی

فاطمه نصر از اعضا فعال گروه کوهنوردی و سنگنوردی شهرداری اصفهان 
در رقابت های انتخابی تیم ملی در رشته کوهپیمایی سرعتی در کوه موفق 
به کسب عنوان نخست شد.علی نداف پور سرپرست گروه کوه نوردی و 
سنگنوردی کارکنان شهرداری اصفهان با اعلام این خبر تصریح کرد: در 
این رقابت ها که شنبه هفته جاری به انجام رسید، فاطمه نصر موفق شد 
به عنوان قهرمانی در بخش بانوان دست پیدا کند و افتخار ارزشمندی را 
برای مجموعه شهرداری اصفهان و گروه کوهنوردی آن به دست بیاورد. 
وی افزود: برای این کوهنورد شایس��ته آرزوی موفقیت در مراحل بعدی 

مسابقات انتخابی تیم ملی کوهنوردی کشورمان را خواهان هستیم.

اولین اردوی ما در ترکیه است

کرانچار: اگر خلعتبری آزاد شود 
قطعاً در لیست سپاهان است 

س��رمربی تیم فوتبال س��پاهان گفت: اگ��ر محمدرضا 
خلعتبری آزاد ش��ود قطعاً در لیس��ت فصل بعد سپاهان 
حضور دارد.زلاتکو کرانچار پس از برگزاری اولین جلسه 
تمرینی تی��م فوتبال س��پاهان ب��رای حض��ور در لیگ 
چهاردهم در جمع خبرنگاران اظهار داشت: در چهار روز 
اول تمرینات تست های آمادگی جسمانی را در نظر داریم 
و به دنبال آن با اضافه ش��دن بازیکنان ب��ه تیم تمرینات 
تاکتیکی در دس��تور کار قرار خواهد گرفت.وی افزود: با 
اضافه شدن بازیکنان ملی پوش و حضور خریدهای جدید 
شرایط تمرینی بهتر خواهد شد و اولین اردوی تدارکاتی 
را هم در تیرماه و با کامل شدن ترکیب تیم در ترکیه برگزار 
خواهیم کرد.کرانچار گفت: پیش از اردوی ترکیه دو هفته 
در اصفهان تمرین می کنیم، س��پس اردوی تدارکاتی ما 
در ترکیه به مدت 12 روز برگزار می شود که به دنبال این 
هستیم تا 3 دیدار دوستانه را نیز در این کشور برگزار کنیم. 
با بازگشت از ترکیه در فاصله زمانی 8 روزه ای که تا شروع 
لیگ داریم تمرینات خود را در اصفهان ادامه خواهیم داد.

سرمربی تیم فوتبال سپاهان همچنین در پاسخ به سوالی 
در مورد جذب بازیکن برزیلی گفت: مدیرعامل باش��گاه 
برای مذاکره با بازیکن برزیلی که قبلًا مورد تایید ما قرار 
گرفته به برزیل سفر کرده است و نتایج مذاکره خلیلیان 
با گزینه مورد نظر ما تا چند روز آینده مشخص می شود.

کرانچار همچنین در ارتباط با ش��ایعه جذب خلعتبری 
تأکید کرد: برای حضور در س��پاهان ابت��دا باید تکلیف 
خلعتبری با پرسپولیس و عجمان مشخص شود. اگر این 

بازیکن آزاد باشد قطعاً در لیست سپاهان قرار می گیرد. 

هفته چهارم لی��گ جهان��ی والیبال ب��ا دومین 
شکس��ت تیم ملی والیب��ال کش��ورمان در برابر 
برزیل پیگیری ش��د ت��ا در مجموع چه��ار دیدار 
تیم ای��ران براب��ر پ��ر افتخارترین تی��م والیبال 
دنی��ا، ب��ه 7 امتی��از ارزش��مند دس��ت پی��دا 
کند و ب��رای صعود ب��ه مرحله فینال ای��ن رقابت ه��ا و حضور در 
جم��ع برترین های والیبال دنیا امیدوار ش��ود.یک ش��نبه ش��ب 
 س��الن والیب��ال آزادی ته��ران، میزب��ان دی��دار دوم تی��م های

 ایران و برزیل  که در پایان این دی��دار نزدیک و نفس گیر، طلایی 
پوشان والیبال برزیل موفق شدند با نتیجه سه بر دو تیم کشورمان 
را مغلوب کردند، این در حالی است که در دیدار نخست دو تیم که 
جمعه شب به انجام رسید، تیم ایران برابر برزیل به پیروزی رسید.

در دو دیداری هم که به میزبانی برزیلی ها برگزار شد، تیم کشورمان 
به یک برد و یک باخت دست پیدا کرد تا از لحاظ نتیجه تقابل دو 
تیم در لیگ جهانی نتیجه مساوی دو بر دو در تعداد برد و باخت را 

به همراه داشته باشد.

   انتظار بی جا نداشته باشیم
تیم ملی والیبال کشورمان در شرایطی فصل جدید لیگ جهانی را 
آغاز کرد که پس از سه سال والیبال ایران در دوران بی ولاسکو بودن 
قدم گذاشته بود، با این حال بالا رفتن انتظارات از این تیم موجب 
شده بود تا دو باخت اولیه به لاجوردی پوشان ایتالیا ، جوی منفی را 
اطراف این تیم ایجاد کند که البته باخت سوم برابر برزیل نیز با وجود 
نمایش خوب تیم ملی، نیز انتقادات را تشدید کرد تا جایی که برخی 

از کارشناسان مدعی شدند انتخاب کواچ برای سرمربیگری تیم ملی، 
تصمیم نادرستی از سوی فدراسیون بوده اس��ت اما برد ایران برابر 
برزیل آن هم با نتیجه سه بر صفر و در خانه این تیم، ورق را به سود 
تیم ملی برگرداند.پس از برد تیم ملی در خانه برزیل، تصور می شد 
 که تیم ملی والیبال کشورمان در هر دو بازی خانگی مقابل برزیلی ها

 برابر این تیم به پیروزی دست پیدا خواهد کرد اما در عمل این گونه 
نشد و دیدار چهارم دو تیم با شکست تیم کشورمان همراه بود که 
این باخت نش��ان داد که انتظارات از تیم ملی والیبال تا چه حد بالا 
رفته است، تا جایی که شکست سه بر دو برابر برزیلی که بیشترین 
قهرمانی در لیگ جهانی را دارد، به منزله نتیجه بدی برای تیم ملی 
محسوب می گردد، گویا تیم ملی ایران برابر تیمی همانند تایلند یا 
چین تایپه مغلوب شده است. مسلماً این نحوه تفکر به هیچ عنوان 
به سود والیبال ایران نخواهد بود زیرا باید قبول کنیم که حضور تیم 
والیبال کشورمان در جمع تیم های برتر والیبال دنیا و رقابت در لیگ 
جهانی، تمام واقعیت این رشته ورزشی نیست  والیبال ایران مسیر 
طولانی را باید برای رس��یدن به سطح کش��ورهای صاحب سبک 
و صاحب نام والیبال دنیا همانند برزی��ل و ایتالیا طی کند و صرف 
یکی دو برد در لیگ جهانی، دلیل موجهی بر نادیده گرفتن واقعیات 
نخواهد بود و بالا رفتن کاذب انتظارات از این تیم، موجب می شود تا 

سیر پیشرفت واقعی در والیبال  با وقفه مواجه شود.

  ابراز امیدواری غفور برای نتیجه گیری برابرایتالیا
در هفته پنجم مس��ابقات لیگ جهانی، روزهای جمعه و یکشنبه 
هفته جاری، تیم ملی کشورمان میزبان لاجوردی پوشان ایتالیایی 
خواهد بود که ب��دون تردید رقابت های جذاب��ی در انتظار ورزش 
دوس��تان ایرانی خواهد بود.با این حال امیرغفور بازیکن کاشانی 
به نتیجه گیری تیم کش��ورمان مقابل ایتالیای ها امیدوار است و 
می گوید: تردید نکنید که ایتالیا را شکس��ت می دهیم زیرا از این 
بازی تنها برد می  خواهیم. به گفته غفور تیم ملی والیبال ایتالیا با 
تمام نفرات اصلی اش به ایران سفر خواهد کرد و بازیکنان تیم ملی 
منتظرند این تیم را با تمام ستاره هایش مغلوب کنند.وی در مورد 
شکست تیم ملی برابر برزیل نیز می گوید: برزیل در این دیدار عالی 
بازی کرد، اما به دلیل خستگی 2 گیم اول را واگذار کردیم و خوب 
بازی نکردیم.  خوشبختانه با حمایت تماشاگران به بازی برگشتیم 

و تلاش مان را کردیم، اما متاسفانه موفق نشدیم.

بالا رفتن انتظارات کاذب به ضرر والیبال ایران است

به برزیل باختیم نه چین تایپه
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خبر

اردوگاه زرد

هر ساله با شروع دهه ی مهدویت، شاهین شهر 
نیز برنامه هایی را به بهان��ه این دهه  با نام هفته 
ی ش��اهین ش��هر به اجرا می گذارد امسال نیز 
از 23 تا 17 خردادماه هفته ش��اهین ش��هر نام 
گذاری شد، دکتر ذاکری  شهردار شاهین شهر  
در میان  خبرنگاران اس��تان اصفهان به تشریح 
برنامه های هفته شاهین شهر پرداخت و همچنان  با همان تسلط 
همیشگی به سوالات خبرنگاران پاسخ داد. دکتر ذاکری با تبریک 
ایام ش��عبانیه و عرض خیر مقدم به خبرنگاران اس��تان به تشریح  
اهداف کلی این هفته   تحت عنوان سیاست های کلی برنامه ریزی 
ش��ده پرداخت و اولین هدف در بحث هفته شاهین شهررا معرفی 
شاخص های شاهین شهر به عنوان س��اختار مدرن و پیشرفته در 
استان و کشورعنوان کرد و گفت: می دانید شاهین شهر بالغ بر 97 
درصد باسواد دارد چنین شهری با  ساختار های مدرن و پیشرفت 
های زیادی که داشته   می تواند  در اس��تان و کشورالگو باشد.وی  
به پیشرفت های حاصل ش��ده در خصوص فرهنگی و علمی که از 
سال گذشته تا کنون در شاهین شهرشکل گرفته است  اشاره کرد  
و ادامه داد: در اولین نمایشگاه دس��تاوردهای علمی ،  5  دانشگاه 
مالک اشتر،دانشگاه  آزاد اسلامی ، دانشگاه پیام نور، بنیان و عقیق 
با فعالیت و رقابتی که در هفته ش��اهین شهر داش��تند توانستند 
دس��تآوردهای علمی ، اختراعات و رتبه های علمی که درس��طح 
اس��تان ،کش��ور و حتی بین الملل  کس��ب کرده اند را به نمایش 

بگذارند.
در کنار آنها  انجمن های نخب��گان، ریاضی، IT ، انجمن فنون هوا 
و فضا که از تش��کل های علمی هستند و  برخواس��ته  از جمعیت 
97 درصدی باسواد شهر می باش��ند ، پیشرفت های  حاصل شده 
در زمینه های علمی و فرهنگی ای��ن انجمن ها  را معرفی کردیم و 

با تقدیر از این عزیزان  فضا را برای  ایجاد رقابتی س��الم برای سال 
آینده مهیا نمودیم.ش��هردار شاهین ش��هر باور پذیر کردن قدرت 
ابتکارو خلاقیت در مدیران  و جوانان شهر را از اهداف این هفته نام 
برد و گفت : روز17  خرداد ،افتتاح اولین نمایش��گاه دستاوردهای 
علمی شاهین شهر را داشتیم که همزمان با شروع کار هفته شاهین 
شهربوده است ، حرکت های  مثبتی را نیز هم از  دانشگاه ها و هم 
از نخبگان شهر ش��اهد بودیم  رقابت ها و ابتکار و خلاقیت نسبت 
به سال قبل بیشتر شده بود. پش��تکار و جدیت در کار بیشتر دیده 
می ش��د. این ها همه بر می گردد به رقابت سالم و باور پذیر کردن 
جوانان، مدیران، متخصصین، دانشجویان و مراکز علمی در شاهین 
شهر که بتوانند نسبت به عملکردش��ان  اعتقادی سازنده  داشته 
باشند.وی به  برگزاری جش��ن هایی که در  هقته   شاهین شهر با 
استفاده از هنرمندان مشهوربرگزار ش��د اشاره کرد گفت : به طور 
خلاصه هفته شاهین شهر بر گرفته از خلاقیت های هنری، علمی 
و فرهنگی شاهین شهری هاست.  و بنده به عنوان شهردارو آقای 
جانثاری به عنوان مدیر عامل س��ازمان رفاهی تفریحی این امتیاز 
را  تقویت می کنیم، تا ان شاا... بتوانیم ش��اهین شهررا، در استان 
و  کش��ور به جایگاه مناس��ب  فرهنگی، علمی و هنری به نمایش 

بگذاریم. در ادامه دکتر ذاکری به سوالات خبرنگار پاسخ داد. 
در پی برگزاری هفته ش�اهین شهر آیا روند تغییراتی 

خاصی را شاهد بودید ؟
اولین تغییری که مشاهده ش��د در بحث نمایشگاه بود.  ابتکارات، 
خلاقیت ها و مدال های افتخاری که دانش��گاه ها و N GO های 
علمی در شاهین شهرکس��ب کرده بودند شاید بیش از 60 درصد 
آن برای سال 92 بود. اما مشخص است که در فاصله هفته شاهین 

شهر سال گذشته تا امسال  افزایش پیدا کرده است .
همانطور که قبلا اشاره کردید اصلی ترین برنامه شما  
جذب  سرمایه گذار اس�ت. که در درجه اول  به رونق 
شهر کمک می کند می خواس�تم بدانم آیا طی این 2 

سال سرمایه گذارانی جذب شده اند؟
در بحث هفته ش��اهین ش��هر هدف رونق اقتصادی نبوده است ،و 
کاری که دارد انجام می ش��ود کار فرهنگی، علمی و هنری است. 
هفته شاهین شهر شاید زمینه ای ش��ده است که درمدت 3 سال 
2دانش��گاه خصوصی در این شهر دایر شده اس��ت. از لحاظ علمی 
سرمایه گذاری شده و شاید باعث شده که دانشگاه های موجود در 
شاهین شهر نسبت به ارتقا رشته ها و مدارک خودشان از کاردانی 
به کارشناسی و از کارشناسی به ارشد و انش��اا... برای دکترا  اقدام 

کنند .
 این ها همه اهدافی بوده که در هفته ش��اهین شهر مشخص شده 
است. از لحاظ سرمایه گذاری، سرمایه گذاری علمی و هنری شده 
ولی سرمای گذاری که یک شخصی ر وی یک مقوله سرمایه گذاری 
کند را نداشتیم. س��رمایه گذاری بیشتر علمی بوده و ارتقاع سطح 

دانش در شاهین شهر
اگر ممکن اس�ت از پروژه های ش�اهین شهر در سال 

جدید توضیحاتی را بیان نمائید؟
شهرداری شاهین شهر در بودجه  س��ال 93، 93  پروژه را تعریف 
کرده اس��ت. که 90 میلیارد که در دست است پروژه مترو شاهین 
شهر به اصفهان اس��ت به طول  12.7 کیلومتر. برنامه ریزی هایی 
انجام شده که  امسال  اجرایی می ش��ود ،از شاهین شهر تا میدان 
استقلال اصفهان که به رینگ اصفهان وصل می شود مجوزات لازم 
اخذ شده و در صدد هستیم که مشاوران و مهندسان و پیمانکارانش 

را بگیریم که کار مناقصه انجام شود.
قرار است  حد فاصل پل هس��ا تا پل گرگاب  ،در ضلع غربی  شهر، 
کمپینگی  احداث  ش��ود برای کس��انی که ازش��مال کشور قصد 
مسافرت به جنوب کشور را دارند و  برای کسانی که اصفهان رابرای 
خواب گاه یک شب انتخاب می کنند  در همین کمپینگ  اسکان 
می کنند ،با توجه به این که تردد از ش��مال  به جنوب کش��ور 70 

درصد آن ازمسیر بزرگراه معلم انجام می شود.
 ایاب و ذهاب برای مس��افرین خیلی راحت تر می ش��ود ترافیک 
اصفهان حذف می شود. این بزرگترین حرکتی است. که قرار است 
کارهای اولیه و استارت  آن امسال زده شود  به محض اینکه اراضی 
آزاد ش��ود ردیف اعتباری برایش انجام می ش��ود. الان در مرحله 

طراحی و آزاد سازی است. 
برنامه بعدی ما بحث س��یتی س��نتر و مرکز تجاری شمال استان 

اصفهان است که در دستور کارمان است .
 بحث بعدی میدان میوه و تره بار بزرگ ش��مال اصفهان است که 
بتواند شهرستان های شاهین ش��هر و برخوار را پوشش دهد که با 
بخش خصوصی  وارد مذاکره  ش��ده ایم . کاره��ای عمرانی مانند 
تکمیل ساختمان کتابخانه و احداث 2 فرهنگسرا را در دستور کار 
داریم و موارد دیگر که در بودجه است و  مربوط به خدمات شهری 
می شود. بحث احیای فضای س��بز را داریم ما برای اینکه شاهین 
شهر را برسانیم در مرحله ای که سرانه هر نفر 30 متر مربع شود در 
این 4 سال  باید 50 هکتار افزایش  فضا ی سبزداشته باشیم. جمعا 
200 هکتار باید به فضای س��بزمان اضافه شود که سرانه هر نفر از 
16 متر مربع به 30 متر مربع افزایش پیدا می کند.در حال حاضر 3  
ایستگاه آتش نشانی داریم ،با 70 نفر نیرو ،ایستگاه 4 هم  در مسکن 
مهر در حال ساخت اس��ت .  ما اولین شهرداری استان  هستیم که  

درمسکن مهر  در حال احداث آتش نشانی هستیم.
 در حال برنامه ریزی میدانی هستیم بنام ،میدان سمبلیک شاهین 
شهراین میدان ، میدانی است مشابه میدان امام  اصفهان که مراکز 
تجاری و ادارات شهرستان در آن مستقرخواهند  شد. مراحل اولیه 
کار انجام ش��ده اس��ت واین طرح  جز یکی از طرح هایی است که 
امسال می خواهیم استارت آن را بزنیم ؛حالا یا با مذاکره با بخش 

خصوصی و یا خود شهرداری این کار،را انجام می دهد.
ش�اهد هس�تیم که بایک بارندگی همه معابر س�طح 
شهر دچار آب گرفتگی می شود آیا برای این وضعیت 

شهرداری چاره ای اندیشیده است ؟
 زمانی که بنده به عنوان خدمتگذار کارم، را در شاهین شهر شروع 

کردم، بزرگترین بحرانش این بود که طرح دفع آب های س��طحی 
نداشت، یعنی انتهای مس��یرآب ها یا به فاضلاب می خورد و یا به 
سیلابی، بنده خودم مخالفم که مسیر جوری برنامه ریزی شود که 
داخل فاضلاب برود یا اگر نزدیک سیلابی است برود داخل سیلابی. 

متاسفانه این روند از ابتدا در شاهین شهر بوده است 
 حدود 3 ماه اس��ت که مش��اور با تجربه ای را انتخاب کردیم؛ که 
مشغول مطالعه، طرح دفع آب های سطحی شاهین شهر می باشد، 
ان شاا... بعد از مطالعه و نتیجه گیری مناسب  اجرایی خواهد شد. 

و این مشکل حل می شود.
به دلیل نزدیکی مسافت شاهین ش�هر به پالایشگاه 
،شهرداری این ش�هر چه اقداماتی برای آتش سوزی 

پالایشگاه نفت سپاهان انجام داده است؟
 در تاریخ 7 خرداد ماه س��اعت0 4:4دقیقه به سازمان آتش نشانی 
شاهین شهر اطلاع دادند که نفت سپاهان قسمتی که انبار ذخیره 
روغن است دستخوش حریق و آتش سوزی قرار گرفته است. یگان 
شهرداری شاهین شهر ش��امل 45 نفر نیروی زبده و 11 دستگاه 
ماشین آتش نشانی در فاصله 10 دقیقه خودش را در محل آماده 
می کند ، در همان دقایق اولی��ه  به بنده و آق��ای فرماندار تلفنی 
اعلام کردند و ما ساعت 5.25 دقیقه در صحنه بودیم. شروع آتش 
از جاهایی بود که روغن به صورت بش��که ذخیره شده بود. ساعت 
6 صبح جناب آقای استاندار وارد صحنه شدند که این جای تشکر 
دارد. حضور آقای اس��تاندار 3 حرکت مثبت به همراه داشت ،که 
باعث شد آتش زود مهار ش��ود. اول اینکه قدرت پیشروی عوامل 
آتشنشان ما را زیاد کرد ،یعنی این قدرت را پیدا کردند و توانشان 
مضاعف شد، که شخص  جناب استاندارکنارشان است دوم توسعه 
مدیریت و هماهنگی در صحنه را ایجاد کردن��د: یعنی خود آقای 

استاندار مدیریت را دست گرفتند و این برای ما خیلی جالب بود.

سوم اطمینان به حل مش��کل، یعنی به هیچ عنوان آقای استاندار 
اجازه نداند شخصی منفی صحبت بکند.

 از ساعت 6 صبح که جناب آقای زرگر پورکه در صحنه حاضر شدند 
تا ساعت 9.30 صبح که آتش مهار شد ایشان روی پا ایستاده بودند 
و داشتند کار انجام می دادند.این 3 مقوله باعث شد که مهار آتش 
زودتر انجام شود. مدیریت شخص آقای اس��تاندار در صحنه قابل 
تقدیر بود برای بنده و نیروهایمان عامل تقویتی بودند. شهرداری 
شاهین ش��هر با تمام قوا وارد ش��د. متاس��فانه مدیران استان  در 
مصاحبه خوب عمل نکرد و از  شهرداری شاهین شهرهیچ اسمی 

به میان نیاورد .
 این بی عدالتی و عدم ش��ناخت یک مدیر است. آقای استاندار در 
صحنه بود عده ای در اتاق های خود  نشسته و مصاحبه می کنند. 
در صورتی که مصاحبه باید با آقای استاندار در صحنه می شد باید 

با فرماندار شاهین شهر می شد. 
آقای استاندار اینقدر بزرگوارو  با شخصیت بودند که وقتی مصاحبه 
مدیریت بحران را از 20.30  دیدند ش��خصا به آقای فرماندار زنگ 
زده  و عذرخواهی کردند   این برای من تقویت و اطمینان خاطر بود. 
آقای استاندار شخصا به آقای فرماندار زنگ می زنند و می گویند من 
از این مصاحبه گله دارم و همه ی ش��ما و آتش نشان ها در صحنه 
بودید و عملکرد بسیار داشتید و باید از همه ی کسانی که برای مهار 

این آتش سوزی بزرگ از جان مایه گذاشتند تقدیر و تشکر کرد.
ایشان قدرت پیشروی را به بچه های ما  دادند ،خوشبختانه آتش 
مهار ش��د. من به نوبه خودم و به نمایندگی از مردم ش��اهین شهر 
از جناب آقای اس��تاندار تقدیر و تش��کر می کنم. حضور ایش��ان 
در س��اعت 5.30 در صحنه باعث ش��د که آتش در ساعت 9.30 
 صبح مهار ش��ود وگرنه امکان داش��ت که آتش به این زودی مهار

 نشود.

زینب 
زمانی

  نشست شهردار شاهین شهر با اصحاب رسانه استان اصفهان ، به مناسبت هفته شاهین شهر

هفته شاهین شهر بر گرفته از خلاقیت های هنری ،علمی و فرهنگی شاهین شهری هاست

آرژانتین تیمی نبود که انتظار داشتیم
همراه با جام جهانی 2014

تیم ملی فوتبال آرژانتین موفق شد در نخستین دیدار خود در جام 
جهانی 2014 برزیل به پیروزی برسد.

در ابتدای این بازی آرژانتین با یک گل زود هنگام که توسط بازیکن 
بوسنی وارد دروازه خودی ش��د در دقیقه 3 بازی یک بر صفر پیش 
افتاد. کولاس��یناچ دروازه بوس��نی را باز کرد.  در ابتدای این نیمه 
موقعیت خاصی روی دروازه ها ایجاد نش��د.در ادام��ه این دیدار در 
دقیقه 62 برای آرژانتین ضربه آزاد گرفته ش��د که مسی با اختلاف 
زیاد این توپ را به بیرون فرس��تاد.در دقیقه 65 مس��ی با حرکات 
منحصر به فرد خود موفق به گلزنی شد تا آرژانتین 2 بر صفر پیش 

بیفتد و پای مسی بعد از 8 س��ال به گلزنی باز شد.در ادامه بوسنی 
موفق شد با گل ابیسویچ که در دقیقه 69 وارد زمین شده بود، یکی 
از گل های خورده را جبران کند.همچنین تیم ملی فوتبال فرانسه 
موفق شد در نخس��تین دیدار خود در جام جهانی برزیل به برتری 
برسد.در حساس ترین زمان برگزاری این دیدار در دقیقه 43 فرانسه 

صاحب یک ضربه پنالتی شد و توسط کریم بنزما به گل رسید.
در نیمه دوم در همان دقایق ابتدایی کریم بنزما صاحب موقعیت شد 
که توپ با برخورد با دروازه بان هندوراس به گل تبدیل شد. در این 
مسابقه برای اولین بار از تکنولوژی خط دروازه استفاده شد. در ادامه 

این بازی در نیمه دوم بنزما باز هم موقعیت داشت تا تعداد گل هایش 
را بیش��تر کند که این اتفاق رخ داد و وی توانست در دقیقه 72 بار 
دیگر دروازه هندوراس را باز کند. گل دوم فرانس��ه به نام دروازه بان 
هندوراس ثبت شده است.تیم  سوئیس نیز در نخستین بازی خود در 
جام جهانی 2014 برزیل اکوادور را شکست داد.در نیمه نخست این 
دیدار اینر والنسیا با ضربه سر در دقیقه 22 برای اکوادور گلزنی کرد 
تا این تیم با برتری یک بر صفر به رختکن برود.در نیمه دوم بازی در 
سومین دقیقه سوئیس توانست در یک ضربه کرنر با گل مهمدی به 
تساوی برسد. در حالی که بازی با تساوی رو به اتمام بود سوئیسی ها 

روی یک ضد حمله در سومین دقیقه از وقت های تلف شده توسط 
سفروویچ که به عنوان یار جانشین به میدان رفته بود گلزنی کرد تا 

قرمزها سه امتیاز حساس بگیرند.

مهری 
مصور

نام فدراسیون جهانی کشتی تغییر می کند
هیأت رییسه فدراسیون جهانی کشتی به تغییر نام این فدراسیون رأی 
داد. هیأت رییسه فدراسیون جهانی کش��تی قصد دارد نام FILA را به 
UWW )اتحاد جهانی کش��تی( تغییر دهد.جلس��ه هیأت رییسه در 
مورد این موضوع روز جمعه گذش��ته در کرواس��ی برگزار شد و هدف از 
تغییر این نام ایجاد یک نام تجاری برای شناس��ایی بهتر کش��تی از بعد 

تبلیغات می باشد.
رییس فدراسیون جهانی کش��تی، در این زمینه گفت: من فکر می کنم 
این طرح جدید نشان دهنده ارزش های کشتی در جهان است و می تواند 
کش��تی را هیجان انگیزتر کند و به این رش��ته هویت دی��داری بدهد.

فدراسیون جهانی کشتی در چند ماه گذشته با یک آژانس تبلیغاتی برای 
توسعه نام و هویت بصری قراردادی را امضاء کرده است و این تغییرات در 
این راستا صورت گرفته است.نام جدید و آرم فدراسیون جهانی کشتی 
قرار است در کنگره فدراسیون جهانی کشتی در 7 سپتامبر در تاشکند 

ازبکستان به تأیید اعضاء برسد.



ساخت کفش هوشمند محافظ پا
دانش��کده پلی تکنی��ک لوزان ب��ا همکاری پزش��کان 
 بیمارس��تان ژنو موفق ب��ه طراحی کفش هوش��مندی 
شده اند که از قابلیت انطباق با قوس و شکل پا برخوردار 
اس��ت. محققان این دو مرکز در حال تکمیل تحقیقات 
 و س��اخت سنس��وری ب��رای کف��ش هایی موس��وم به

»کفش های هوشمند« هس��تند تا آنها را از یک کفش 
معمولی خارج ساخته و به کفش��ی درمانی و هوشمند 
مبدل سازند. این کفش هوش��مند نه تنها قسمت هایی 
از قوس پا ک��ه معمولا خالی م��ی ماند را پ��ر می کند، 
بلکه می تواند پا را از آس��یب یا صدم��ات احتمالی نیز 

محافظت کند.
دکتر دانی��ل گریون، یک��ی از محققان ای��ن پروژه می 
گوید: »تاکنون چنین کفش��ی به بازار عرضه نش��ده و 
باید گفت که ساخت چنین کفش هوشمندی می تواند 
 تحول عظیمی را به پا کند.« اخیرا ش��رکت انگلیس��ی، 
وس��یله ای را معرفی کرده بود که س��ازندگان کفش با 
کمک این دستگاه می توانستند توزیع فشار در کف پا، 
حرکات و همینطور وضعیت بدنی ف��رد را اندازه گیری 
و ثبت ک��رده تا در نتیج��ه با کمک اطلاع��ات و تحلیل 
دستگاه از ش��کل کف پای شخص، کفش��ی مناسب با 

خصوصیات وی طراحی و انتخاب شود.
یک��ی از اهداف ب��زرگ س��اخت این کف��ش، کمک به 
 بیماران دیابتی است؛ زیرا به دلیل آثار سمی قند بالا بر 
بافت های خونی، بیماران مبتلا به دیابت در معرض ابتلا 
به عوارض حاد و مزمنی مانند زخم ش��دن پاها یا حتی 

قطع عضو هستند. 
دکتر زولتان پتاکی، یکی دیگ��ر از محققانی که در این 
تحقیق حضور داش��ته، می گوید: »سالانه بیش از 250 
هزار نف��ر از بیماران دیابت��ی در اروپا ب��ه دلایلی مانند 
درگیری اعصاب محیطی، ضربه های خفیف و تکراری، 
زخم های پوستی و... محکوم به از دس��ت دادن پاها یا 
قطع عضو هس��تند. بیماران به دلی��ل درگیری اعصاب 
 محیط��ی پا بی ح��س ش��ده و در نتیج��ه درد را درک 
نمی کنند و راه رفتن ه��ای مداوم باع��ث از بین رفتن 
یا التهاب و تخریب بافت ها می ش��ود. اما این کفش ها 
 به دلیل هوش��مند بودن و همینط��ور  قابلیت درمانی،

می توانند زخم پا یا مشکلات ناشی از بیماری دیابت را 
در بیش از 85 درصد از بیماران کاهش دهند.« 

خاکشیر،  معجون ضد گرمازدگی

یک کارش��ناس تغذیه گفت: افرادی که طبع س��رد دارند، 
شربت خاکشیر را با عسل و عرق نعناع مصرف کنند.

مریم شیرمستی در گفت و گو با ایس��نا منطقه کرمانشاه، 
شربت خاکشیر را یکی از خوراکی هایی دانست که از گذشته 
تاکنون در طب سنتی به عنوان یک نوشیدنی با طبع سرد 
مطرح بوده و می تواند در فصل گرما با کاهش دمای بدن، به 

پیشگیری از گرمازدگی کمک کند.
وی به افرادی که طبع س��رد دارند و از بیماری های ناشی از 
طبع سرد از جمله روماتسیم و آرتروز رنج می برند، توصیه 
کرد که شربت خاکشیر را محدود مصرف کنند  یا مصرف آن 

همراه با عسل و عرق نعناع باشد.
به گفته این کارشناس تغذیه، اگر خاکشیر با آب گرم مصرف 
 ش��ود، خاصیت ملین دارد و مصرف آن با آب س��رد و شکر 
می تواند از اسهال پیشگیری کند. شیرمس��تی با اشاره به 
وجود مقادیر فراوان فیب��ر موجود در خاکش��یر، یادآوری 
کرد: ای��ن فیبر می تواند به لیز ش��دن روده ه��ا کمک کند. 
وی همچنین از وجود مقادیر مناسبی کلسیم و منیزیم در 
خاکشیر یاد و خاطرنشان کرد: دانه های موسیلاژی خاکشیر 
برای دستگاه تنفسی و دستگاه گوارشی خاصیت ضد التهابی 
دارد. این کارش��ناس تغذیه، به افرادی که ورم و زخم معده 

دارند، توصیه کرد مصرف خاکشیر را محدود کنند.
شیرمستی معتقد است : خاکشیر را می توان از دو تا سه سال 
به بالا به کودکان داد و برای کودکان زیر این سن نیز شربت 

خاکشیر را صاف کرد و تنها آب آن را به کودک داد.
به گفته وی، به دلیل وجود خاک فراوان در خاک شیر، لازم 

است حتما قبل از مصرف شسته شود و مدتی در آب بماند.
این کارشناس تغذیه معتقد است: علاوه بر شربت خاکشیر، 
شربت به لیمو و همچنین شربت عرق کاسنی نیز می تواند 

خواص ضد گرمازدگی داشته باشد.

روزنامه خبری
 فرهنگی اجتماعی صبح ایران 
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»کلسترول اضافی، خداحافظ« عنوان کتابی از وحید عرفانی 
و از انتش��ارات سفیر اردهال اس��ت که در سه بخش خواندنی 
شامل: عوامل افزایش کلسترول خون، نقش تغذیه در تنظیم 
کلس��ترول خون، روش های طبیعی کنترل کلسترول خون 
است. این اثر ارزشمند که در س��ال 1392 به قیمت 90هزار 
ریال وارد بازار کتاب ش��ده و دارای 238 صفحه است،  ضمن 
ارایه مطالب مفید، با داشتن تصاویر جذاب، به روش های ساده 
کاهش چربی خون پرداخته اس��ت. به گفته مولف آن، امروزه 
صحبت های زیادی در مورد کلسترول بر سر زبان هاست و این 
اختلال در صورت عدم پیگی��ری، منجر به بیماری های قلبی 
عروقی خواهد ش��د و به تبع، خطر مهمی برای سلامت افراد 
دارد و این در حالی است که با استفاده از رژیم غذایی مناسب، 
فعالیت های ورزشی، عادات فردی و نهایتا دارودرمانی می تواند 
به تعادل و کاهش کلسترول کمک کند و در واقع کتاب حاضر 
در راس��تای آگاه س��ازی مردم اس��ت. در مقدمه کتاب آمده: 
مطالب این کتاب از منابع و مآخذ بی شمار و به خصوص از منابع 
تغذیه ای، پزشکی، بهداشتی، روانشناسی و ورزشی گرفته شده 

و با توصیه های مهم و کاربردی، مورد استفاده خوانندگان قرار 
گرفته است.  گزیده ای از کتاب:

  اگر کلس��ترول خون دارید، لازم است در برنامه روزانه تان 
تغییراتی ایجاد کنید.

   هر روز حتما دو سیب یا پرتقال، چند عدد توت فرنگی به 
ویژه پس از غذا میل کنید تا موجب جذب کلسترول مصرف 

شده با غذا شود.
   غذاهای خود را با انتخاب انواع سبزی ها، نان های کم چرب 

و نشاسته میوه ها تکمیل کنید.
    از خوردن غذاهای سنگین قبل از خوابیدن اجتناب کنید.

   چربی های اضافی خوراک ها و غذاهای گوشتی را جدا کنید 
و مصرف نکنید. همچنین از خوردن کره و خامه پرهیز شود.

    سعی کنید از غذاهایی اس��تفاده کنید که حاوی کلسیم 
فراوان باشد تا مانع از جذب چربی های اشباع شده شود.

    تا حد امکان از گوشت سفید، به ویژه ماهی به جای گوشت 
قرمز استفاده شود.

    غذاهای آب پز و کبابی را جانش��ین غذاهای سرخ کردنی 
کنید.

    غذاهای خود را با ادویه، میوه و سبزی ها مثل لیموترش و 
گوجه مزه دار کنید.

    حداقل س��ه گروه از گروه های غذایی شامل نان و غلات 
سبوس دار، سبزی، میوه، لبنیات و گوشت را در هر وعده غذایی 

قرار دهید.
    از مصرف زیاد غذاهای کنسرو ش��ده، نوشابه، شیرینی و 

کیک، روغن، تنقلات و فست فود و غداهای بیرون بپرهیزید.
   مصرف س��بزیجات و حبوباتی مانند انواع لوبیا و عدس را 

افزایش دهید.

جالبدانستنی

میراث فرهنگی  بازیچه اختلافات 

کلسترول اضافی، خداحافظ!

ایمنا:  ؟؟؟؟/

حاتمی کیا کارگ�ردان : فیلم »چ« بازگش��ت به انقلاب 
اس��ت واگر الآن چمران زنده ب��ود نمی دانم کج��ا بود اما 
مطمئناً به این اتفاقات در کشور واکنش داشت و معقتدم 
سینمای ما هم باید به این س��مت برود که واکنش داشته 
باشد.به اعتقاد مکسانی باید بنش��ینند در مورد سینمای 
جش��نواره ای صحبت کنند که ملقب به این بحث باش��ند 
درست مانند س��ینمای جنگ باید افرادی از جنس آن در 

موردش صحبت کنند

نوبخت سخنگوی دولت : ایرادهای وارده شورای نگهبان 
بر مصوبه احیای سازمان مدیریت و برنامه ریزی سابق در 
مجلس در دست بررسی است و این سازمان امسال تعیین 

تکلیف شود.
منتظر هستیم که مجلس به چه ترتیبی می خواهد برای 
احیای س��ازمان مدیریت و برنامه ریزی س��ابق ایرادهای 
ش��ورای نگهبان را رفع کند تا براساس آن مصوبه یادشده 

را بتوان احیا کرد.

حجت الاسلام و المس�لمین قرائتی : مهم ترین جزء 
از اجزای تبلیغ، اخلاص اس��ت اما کسی نباید فکر کند که 
دریافت مزد پس از تبلیغ و س��خنرانی، نشانه بی اخلاصی 

یا ناشی از آن است.
اگر کسی با نیت پول و مزد کار تبلیغی انجام دهد اخلاص 
ندارد اما کس��ی که بدون این نیت وارد مجلسی می شود 
اگر چیزی به او دادند دریافت کند و کسی نیز منعی بر این 

موضوع ندارد. 

سازمان مدیریت سابق امسال تعیین تکلیف فیلم »چ« بازگشت به انقلاب است
می شود

مهم ترین جزء از اجزای تبلیغ، اخلاص است

خط خوب یکی از مهارت هایی است که باید از سن کم؛ یعنی 
از دوره پیش دبستانی به دانش آموزان آموخته شود، درغیر این 
صورت بخشی از فرایند یاددهی و یادگیری دچار نقص خواهد 
شد. آموزش خط باید از خردسالی ش��روع شود؛ زیرا پایدارتر 
خواهد بود. از این رو درک صحیح مکانیس��م ها و عواملی که 
می توانند باعث مشکلات دست خط ش��وند، ضروری به نظر 
می رسد. در بسیاری موارد دیده ش��ده که مشکلات خوانایی 

دست خط بدون مداخلات درمانی برطرف نمی شود.
   عوامل مربوط به دانش آموزان

در میان مهارت های تحصیلی پایه، نوشتن ملموس ترین مهارت 
نام گرفته است. تفاوت نوشتن با سایر مهارت های ارتباطی، این 
است که نوشتن سندی کتبی از خود به جای می گذارد و جزو 
مهارت های ظریف حرکتی اس��ت. می گویند خط هر کس��ی 
نشانه ای از روح او را در خود دارد و هر کسی را می توان از خط او 
شناخت. برای اینکه دانش آموز بتواند نوشتن را به نحو احسن 

انجام دهد، لازم است شرایطی برای نوشتن داشته باشد. 
این شرایط عبارت اند از:

   1. از رشد ذهنی کافی برخوردار باشد.
    2. انگیزه کافی داشته باشد.

    3. از علاقه کافی برخوردار باشد.
    4. بین چشم و دست هماهنگی باشد.

    5. هماهنگی حرکتی داشته باشد.
    6. توانایی تطبیق بدن با فضای اطراف را داشته باشد.

    7. مفهوم نوشتن از راست به چپ را بداند.
  اشکال در وضعیت جسمانی

همچنین وجود بعضی از نارسایی ها مانند اختلالاتی در عملکرد 
دست و انگشتان، باعث می ش��ود که کودک نوشتن را به طور 

مطلوب انجام ندهد.معلولیت های جس��می و ضایعاتی که در 
سیس��تم اعصاب مرکزی، یعنی مغز یا طناب نخاعی به وجود 
می آید و صدمات وارده بر مغز، باعث اختلال در نوشتن می شود. 
این صدمات ممکن است آنقدر خفیف باشد که نتوان تاثیر آن 
را بر رفتار کودک تشخیص داد یا آنقدر شدید باشد که فعالیت 
کودک را به میزان پایینی کاهش دهد. کودک مبتلا به آسیب 
مغزی ممکن است نش��انه های رفتاری وسیعی از خود نشان 

دهد؛ از جمله عدم هماهنگی و اعمال حرکتی ناقص.
    اشکال در وضعیت قرار گرفتن کاغذ 

وضعیت نامناسب کاغذ و دفترچه نسبت به بدن نیز از صحیح 
نوشتن جلوگیری می کند و در بروز اشکالات مختلف هنگام 
دست نویسی نقش اساسی دارد. برخی از دانش آموزان هنگام 
نوشتن، سر خود را بیش از حد به کاغذ نزدیک می کنند و حتی 
گاهی احساس می شود سر خود را به آن می چسبانند. گروهی 

دیگر دفترچه خود را به حالت زاویه دار و کج قرار می دهند.
   مشکلات نوشتن صحیح حروف الفبا

   حرف نویسی: گاهی برخی دانش آموزان حروف را بیش 
از حد بزرگ یا کوچک می نویس��ند و در برخی موارد خطوط 
مس��تقیم -افقی یا عمودی- را به حالت قوس دار یا بالعکس 

می نویسند.
  مشکلات نسخه برداری صحیح از کلمات

   رونویس�ی: بعضی از دانش آموزان ممکن است حروف 
سازنده کلمه را با فاصله زیاد بنویس��ند، مثل »آ  ز  ا  د  ی« یا 
اینکه حروف را بیش از حد به هم نزدیک کرده و صورت کلی 
کلمه را مخدوش کنند. بس��یاری از دانش آموزان در نوشتن 
حروف پیوس��ته که نیازمن��د حرکت های ظری��ف و دقیق و 

هماهنگ است، با مشکلاتی جدی  رو به رو شوند. 

کافه کتابدانستنی

میراث فرهنگی  بازیچه اختلافات 

بدخطی دانش آموزان ناشی از چیست؟ 

ایمنا: دیدار معاون فرهنگی اجتماعی شهرداری اصفهان با هنرمندان  عکس روز

یوسفعلی میرشکاک: شاعران باید التزام به ذات و اصل 
زبان داشته باشند تا مخاطبان آینده شان را تامین کنند، 
و الا اگر زبان فارسی به خطر بیفتد که اکنون این اتفاق در 
حال رخ دادن است، نسل بعد از ما برای درمیان گذاشتن 

صحبت های خود به سراغ زبان انگلیسی می رود.
 آموختن زبان انگلیس��ی مانعی ندارد، اما اگر اصطلاحات 
لاتین چنان در زبان فارس��ی رخنه کند که تکیه گاه های 
اصلی زبان فارس��ی، اصطلاحات زب��ان بیگانه باش��د، به 
معنای آن است که آخرین دژ فرهنگ ما به تصرف دشمن 

درآمده است.

علی موذنی، نویس�نده: چرا مس��وولین فرهنگی که ادعای 
دین��داری دارند، به این س��مت نمی رون��د که زمین��ه را برای 
نویس��ندگان فراهم کنند؟ این همه در ارش��اد و س��ازمان ها و 
نهادهای مختلف هزینه های هنگفت صرف می شود،  آن هم بدون 
حاصل. در صورتی که اگر بخش کوچکی را به یک عده نویسنده 
علاقه مند بدهند و از آنها بخواهند درباره موضوعاتی دینی رمان 
بنویسند ، مشکل تا اندازه ای حل می شود. اینها اتفاقاتی است که 
گاه به گاه صورت گرفته، اما در عمل آنقدر بد انجام شده که همه 
را فراری داده است. نویسنده هزار دغدغه و مشکل دارد، بالاخره 

باید با یک موضوعی عجین شود تا به سراغش برود.

 گلعلی بابایی، رییس سازمان هنری و ادبیات دفاع 
مقدس: در س��ال های اخی��ر آثاری که در ح��وزه ادبیات 
بازداشتگاهی منتشر شده اند متعدد بوده، اما تنها تعدادی از 
این آثار موفق شده اند تا به خوبی معرفی شوند. از سال های 
پس از جن��گ کتاب های مختلفی با این مضمون منتش��ر 
شده اند که عموماً یک موضوع را بیان می کردند؛ فضای پر 
از تحقیر و توهین اس��ارتگاه ها را، اما در این میان تعدادی 
از آثار که توانس��تند از منظر جدید به این قضیه بپردازند، 
مانند کتاب »پایی که جاماند« و یا اینکه راوی ویژگی های 
منحصر به فردی داش��ت مانند »من زنده ام«، توانس��تند 

توسط رسانه ها به خوبی معرفی شوند.

دو نمونه خوب از ادبیات دفاع مقدسمسوولین فرهنگی حمایت  نمی کنند پاسداری از آخرین دژ! 

یکی از عوامل موثر در پای��داری حیات خانواده، 
مس��اله تفاهم اس��ت. اگر در خان��واده ای تفاهم 
نباشد، استمرار حیات خانواده با مشکلات فراوان 
رو به رو می ش��ود. در خانواده ای که بین والدین 
تفاهم و تعهدی بر قرار اس��ت، فرزندان خانواده 
نیز این درس را به خوبی ف��را می گیرند و یکی از 
رموز دست یافتن به سعادت- که از نظر فارابی، 
موسس فلسفه  اسلامی و معلم ثانی، هدف حیات 
آدمی اس��ت– همین تفاهم و همدلی با یکدیگر 
اس��ت. در خانواده ای ک��ه تمامی اعض��ای آن با 
یکدیگر تفاهم دارند، هم آرامش حاکم اس��ت و 

هم سلامت بهداشت روانی.
تحقق آرمان ها و بالندگی خان��واده جز با تفاهم 
میسر نبوده و به طور قطع، کسب رضایت خاطر 

اعضا در پرتو آن حاصل می شود.
 در همی��ن راس��تا و ب��رای تحقق ای��ن مهم در 
خانواده ه��ای اصفهانی فرهنگس��رای خانواده 
وابسته به س��ازمان فرهنگی تفریحی شهرداری 
اصفهان، همایش��ی با عنوان »معیارهای تفاهم 

در خانواده « را برگزار می کند. مدیر فرهنگسرا 
ضمن اع��لام این مطل��ب گفت: فرهنگس��رای 
خانواده با هدف تحکیم بنیان خانواده و پیشگیری 
از آسیب های فردی و اجتماعی، همایش هایی را 
به صورت ماهیانه برگزار می کند. مرضیه اربابان 
افزود: همایش »معیاره��ای تفاهم در خانواده« 
نیز در راستای این نشس��ت ها و به منظور ترویج 
فرهنگ گفت و گو میان اعضای خانواده در جهت 
رس��یدن به تفاهم و نظرات مش��ترک برای رفع 

اختلافات و تفاوت ها برگزار می شود.
وی اضافه کرد: س��خنرانی این همایش را دکتر  
حمید حبشی، از مشاوران و روانشناسان برجسته 

کشور در این حوزه بر عهده دارد.
علاقه مندان به شرکت در این همایش می توانند 
روز چهارش��نبه 28 خرداد ماه، از ساعت15:30 
لغایت17:30به فرهنگس��رای خان��واده واقع در 
خیابان لاه��ور، خیابان مفتح ش��رقی مراجعه  و 
برای کسب اطلاعات بیش��تر نیز با شماره تلفن 

32304030 تماس حاصل کنند.

مجموعه ای از آثار عکاسی هنرجویان هنرستان 
مح��راب در کتابخانه مرکزی اصفه��ان در حال 

برگزاری است.
یکی از مس��وولین برپایی این نمایشگاه با اعلام 
این خبر، گفت: این نمایشگاه با حضور60 قطعه 
عکس از هنرجویان هنرستان شهدای محراب و با 

سرپرستی استاد حاجیان برگزار می شود. 
علی عنایتی افزود: هنرجویانی که آثارش��ان در 
این نمایشگاه در معرض تماش��ای علاقه مندان 
قرار گرفته اس��ت، متین امینی، محمد حس��ین 
سهرابی، میلاد محجوب، محمد تیموری، سعید 
نصر اصفهانی، ش��ایان صحتی، رض��ا جعفری و 

رسول الهی هستند. 
گفتنی اس��ت؛ موضوع این آثار به ص��ورت آزاد 
انتخاب ش��ده اند. علاقه مندان ب��رای بازدید از 
این نمایش��گاه می توانند تا روز 29خردادماه به 
 گالری شماره 1 کتابخانه مرکزی اصفهان مراجعه

 کنند.
همچنین مجموعه ای از آثار عکاسی دانشجویان 

دانش��گاه هن��ر اصفه��ان از روز گذش��ته در 
 کتابخان��ه مرک��زی اصفهان به نمای��ش درآمده 

است.
ای��ن نمایش��گاه مجموع��ه ای از آثار عکاس��ی 
 دانش��جویان دانش��گاه هنر اصفهان را در زمینه 
 »عکاس��ی تبلیغ��ات« در مع��رض تماش��ای 

علاقه مندان قرار داده است. 
سرپرس��تی و مدیریت این نمایش��گاه را دو تن 
از اساتید برجس��ته هنر عکاس��ی، استاد محمد 

خادمیان و سروش کیایی بر عهده داشته اند. 
شایان ذکر اس��ت؛ در رشته عکاس��ی تبلیغاتی، 
تبلیغات از زاویه هنر عکاس��ی بررسی می شود و 
تلاش می شود تا با مشاهده و سپس نشان دادن 
نکات پنهان یک کالا، به معرفی و بزرگ نمایی آن 

برای مخاطب اقدام شود. 
علاقه من��دان می توانن��د جهت بازدی��د از این 
نمایشگاه گروهی  تا روز پنجشنبه 29 خردادماه 
به گالری شماره 2 کتابخانه مرکزی اصفهان واقع 

در خیابان باغ گلدسته مراجعه کنند.

28 خردادماه؛

معیارهای تفاهم در خانواده را در فرهنگسرای خانواده بیابید
در گالری شماره 1 و شماره 2 برپاست؛

عکاسان در رشته های متفاوت میهمان کتابخانه مرکزی اند
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سلامتجالب

دبیرخانه بیس��ت و هش��تمین دوره جش��نواره فیلم 
کودکان و نوجوانان اصفهان با اعلام فراخوان فیلمنامه 
کوتاه داستانی با موضوع کودک و نوجوان جهت حمایت 

از تولید فیلم کوتاه در تالار هنر اصفهان، مرکز تخصصي 
هنرهاي نمایشي و سینمایي شهرداري اصفهان رسما 

کار خود را آغاز کرد.
در این فراخوان عمومی از تمامی علاقه مندان دعوت 
شده فیلمنامه های خود را با موضوع کودک و نوجوان 
جهت تولید فیلم کوتاه داس��تانی به صورت پستی و یا 
حضوری حداکثر تا تاریخ12تیرماه به آدرس اصفهان، 

میدان لاله، تالار هنر ارسال کنند.
در همین راستا، تالار هنر اصفهان با همکاري دبیرخانه  
بیست و هشتمین جشنواره بین المللی فیلم کودکان 
و نوجوان��ان اصفهان، در نشس��تی تخصصي با حضور 
اصحاب رسانه ملي و بزرگان فیلمنامه نویسي ایران در 
 جمع فیلمنامه نویس��ان اصفهانی، به بررسی وضعیت

 فیلمنام��ه نویس��ی ب��ا موضوع ک��ودک و نوج��وان و 
آسیب شناس��ی آن می پردازد. رییس تالار هنر ضمن 
اعلام این خبر، گفت: این نشست تخصصی در راستای 
اعلام فراخوان فیلمنامه کوتاه داستانی جهت حمایت 
از تولی��د فیلم کوت��اه برای بیس��ت و هش��مین دوره 
جش��نواره بین المللی  فیلم هاي کودکان و نوجوانان 
 اصفهان برگزار می شود. میثم بکتاشیان افزود: در این 
ویژه برنامه، آقایان کامبوزیا پرتوی و علی خودس��یانی 
از فیلمنامه نویسان مطرح س��ینما و تلویزیون و علی 
زارعان، مدیرگروه کودک و نوجوان شبکه دو سیما به 
بحث و تبادل نظر خواهند پرداخت و در ادامه جلس��ه، 
پرسش و پاس��خ با حضور فیلمنامه نویسان اصفهانی 
انجام خواهد گرفت. وی در پایان اشاره کرد: این برنامه 

ساعت10صبح روز پنجش��نبه 29خرداد در تالار هنر 
اصفهان، مرکز تخصصي هنرهاي  نمایشي و سینمایي 
سازمان فرهنگي تفریحي ش��هرداري اصفهان واقع در 

میدان لاله، جنب فروشگاه رفاه برگزار خواهد شد.
علاقه مندان جهت کسب اطلاعات بیشتر و آگاهی از 
مقررات فراخوان بیست و هشتمین دوره جشنواره فیلم 
کودکان و نوجوانان اصفهان و دریاف��ت آن مي توانند 
به آدرس میدان لاله، تالارهنر و یا به س��ایت اینترنتي 
www.arthall.ir مراجعه کرده و یا با ش��ماره تلفن 
2-35660881)در ساعات10الی18( تماس حاصل 
کنند.گفتنی است؛ بیست و هشتمین دوره جشنواره 
بین المللی فیلم ه��ای کودکان و نوجوان��ان اصفهان 

مهرماه93برگزار خواهد شد.

تالار هنر با همکاري دبیرخانه  بیست و هشتمین جشنواره بین المللی فیلم کودکان و نوجوانان اصفهان برگزار می کند؛

کامبوزیا پرتوي و علي خودسیاني،  میهمانان افتخاري تالار هنر  
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